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صفحه  2  

 نام مناقصه گزار : شركت توزيع نيروي برق مازندران 
1(موضوع مناقصه عبارت است از :

شركت توزيع نيروي برق مازندران

»مهار تورمُ رشد توليد«

آگهی مناقصه عمومي يک مرحله اي ) نوبت دوم(

مبلغ تضمین )ریال(مبلغ برآوردی )ریال(نام امور برقشرح مناقصهشماره مناقصهردیف

14.302.638.9671.431.000.000شمال بابلپروژه توسعه و احداث شهری فاز یک1402110067

6.814.949.265682.000.000شمال بابلپروژه توسعه و احداث شهری طرح تیپ2402110022

10.218.906.5181.022.000.000شرق آمل توسعه احداث شهری فاز سه 3402110098

9.897.256.349990.000.000شرق آملتوسعه احداث شهری فاز چهار4402110102

توسعه احداث شهری تیپ شده فاز 2 سال 5402110016
9.227.202.779923.000.000شرق آمل1402

11.016.973.5641.102.000.000غرب آملپروژه توسعه و احداث شهری فاز دو 6402110061

7.049.056.428705.000.000غرب آملپروژه توسعه و احداث شهری فاز یک7402110015

12.317.100.7061.232.000.000سیمرغاصلاح وبهینه سازی شبکه سال 84021100601402

6.888.227.448689.000.000سیمرغتوسعه و احداث شهری فاز دو9402110083

13.142.385.1631.315.000.000بابلسرپروژه توسعه و احداث شهری فاز دو10402110066

6.055.467.666606.000.000بابلسرتوسعه فیدر11402110065

  1- تضمين شركت در مناقصه قابل قبول كارفرما  برابرآئين نامه تضمين شركتهای توزيع می باشد.
  2- اينشركت از پذيرش چک شخصی، ارائه وجه نقد و...تحت عنوان تضمين شركت در مناقصه خودداری خواهد نمود .

   3- به پيشنهادهای فاقد امضاء مجاز ، مشروط ، مخدوش ، فاقد سپرده ، سپرده های مخدوش ، سپرده های كمتر از ميزان مقرر و پيشنهاداتی كه بعد از انقضای
 مدت مقرر در اين فرآخوان واصل شود مطلقاً ترتيب اثرداده نخواهد شد.

  4- ساير شرايط و اطلاعات در اسناد مناقصه درج شده است .
  5- تامين منابع از محل اعتبار داخلی است.

2 – زمان فروش اسناد:  از روز دوشنبه تاريخ 1402/08/08 لغايت روز شنبه مورخ 1402/08/13
3- محل دريافت اسناد: سامانه تداركات الکترونيکی دولت به آدرس setadiran.ir - سامانه مناقصه

4- مبلغ فروش اسناد: مبلغ 1.000.000 ريال به حساب جام شماره 5240332412 بانک ملت شعبه اميرمازندراني ساري 
5- مهلت بارگذاری اسناد: الف( زمان بارگذاری اسناد مناقصه در سامانه تداركات الکترونيکی دولت به آدرس Setadiran.ir، حداكثر تا ساعت 19 روز 

سه شنبه مورخه 1402/08/23 می باشد.
ب( زمان تحويل اسناد فيزيکی )پاكت الف( حداكثر تا ساعت 9 روز چهارشنبه مورخه 1402/08/24 می باشد.

6- زمان بازگشايی پاكات : ساعت 10 روز چهارشنبه مورخه 1402/08/24 انجام می گيرد.
7- محل تحويل اسناد الکترونيکی مناقصه : اسناد می بايست در سامانه تداركات الکترونيکی دولت به صورت اسکن بارگذاری گردد.

تبصره: فقط پاكت الف كه محتوی اصل ضمانتنامه شركت در مناقصه می باشد، به آدرس ساري بلوار خزر جنب خيابان حزب اله امور تداركات شركت 
توزيع برق مازندران تحويل گردد.

7-1(  شرايط مناقصه گران : الف - داشتن شخصيت حقوقی                                        ب- داشتن ظرفيت خالی در رشته مورد نظر 
پ- ارائه تصوير گواهينامه معتبر تائيد صلاحيت )رتبه( نيرو                                        ج – ارائه گواهينامه معتبر ايمنی از اداره تعاون، كار و رفاه اجتماعی

8-  محل بازگشايي اسناد مناقصه : ساري ، بلوار خزر ، بعد از خيابان حزب ا ... امور تداركات شركت توزيع برق استان مازندران
                  setadiran.ir 9 – نشانی كسب اطلاعات بيشتر:    الف- سامانه تداركات الکترونيکی دولت به آدرس

ب-   سايت معاملات توانير به آدرس    Tender.Tavanir.org.ir      ج- شماره تلفن 33405121-011 امور تداركات -  اداره مناقصات
شناسه آگهی: 1593091  میم الف-1                                                                     شركت توزيع نيروي برق مازندران – اداره مناقصات

شناسه آگهی: 1594077  میم الف-1

) فراخوان تجديد مناقصه عمومی يک مرحله ای 
همزمان با ارزيابی كيفی )فشرده(شماره  1402/33 (

1-اداره كل بنادر و دريانوردی و منطقه ويژه اقتصادی اميرآباد در نظر دارد فرآيند فراخوان مناقصه عمومی يک مرحله ای 
همزمان با ارزيابی كيفی )فشرده(تعميرات و نگهداری تاسيسات برقی و مکانيکی بندراميرآباد كد 1402/33 با شماره فراخوان 
2002003635000024 از طريق سامانه تداركات الکترونيکی دولت برگزار نمايد. كليه مراحل برگزاری معامله از دريافت و تحويل 
 اسناد تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايی پاكتها ، از طريق درگاه سامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد ( به آدرس

 www.setadiran.ir  انجام خواهد شد .
2-مهلت زمانی دريافت اسناد از سايت : از ساعت 9صبح مورخ1402/8/7 الی ساعت 9 صبح مورخ 1402/8/10

3- مهلت زمانی ارسال پيشنهاد : ساعت9صبح تاريخ1402/8/20
4-زمان بازگشايی پاكتها :  ساعت9:30 صبح شنبه تاريخ1402/8/20

5-اطلاعات مربوط به نشانی و تماس مناقصه گزار :
آدرس: مازندران- بهشهر-اداره كل بنادر و دريانوردی و منطقه ويژه اقتصادی اميرآباد    تلفن: 34512138 – 34512431- 011

كد پستی:  51313-48541   شناسه ملی: 14000180614              كد اقتصادی: 411319577986
  6- سپرده شركت در فرآيند ارجاع كار: مناقصه گران بايد اصل ضمانتنامه ی بانکی بدون قيد و شرط و قابل تمديد به دفعات 
) مطابق مفاد آيين نامه تضمين معاملات دولتی ( به مبلغ 6/950/000/000ريال ) به حروف شش ميليارد و نهصد و پنجاه ميليون 
ريال ( يا اصل فيش واريزی وجـه به حساب سپرده ی بندر اميرآباد تحت شماره ی IR620100004101064571212386 نزد 
بانک مركزی را علاوه بر بارگذاری تصوير آن در سامانه ستاد ) پاكت الف ( ، به صورت فيزيکی در پاكت لاک و مهر شده طی 
نامه رسمی به عنوان مدير كل محترم منطقه ويژه اقتصادی بندراميرآباد تا ساعت 9 صبح  تاريخ 1402/8/20 به دبيرخانه مركزی 

بندر اميرآباد تحويل نمايند.
7- مبلغ برآورد اوليه مناقصه  : 139/000/000/000 ريال .

وزارت راه وشهرسازی
سازمان بنادر ودريانوردی

اداره كل بنادر و دريانوردی و 
منطقه ويژه اقتصادی اميرآباد

نوبت اول

روابط عمومی اداره كل بنادر و دريانوردی اميرآباد

گام های استوار دولت برای بازسازی 
جاده كنــدوان

استاندار مازندران:

 طرح های نیمه تمام مازنــدران 
تعیین تکلیف شود 

تاخت و تاز آنفلوآنزا در مازندران
فاطمه ميری:  افزايش تعداد افراد علامت دار به آنفلوآنزا در مازندران 
به همگان اين هشدار را می دهد كه اين ويروس به دنبال يارگيری 
برای افزايش حداكثری مبتلايان است و بنا به گفته مسوولان حوزه 
بهداشت و درمان استان اوج گيری بيماری در ماه پيش رو دور از 

انتظار نيست.
همه ساله اواخر آبان ماه زمان ورود ويروس و شيوع بيماری آنفلوآنزا 
در مازندران بود اما ورود زودهنگام و پيش بينی نشده آن باعث شده 
از اواخر شهريورماه موراد ابتلا به اين بيماری را شاهد باشيم و اكنون 
در روزهای ابتدای آبان ماه افزايش بيشتر تعداد مبتلايان در استان 
گزارش می شود.مركز مديريت بيماری های واگير وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی اين اواخر با صدور اطلاعيه ای بر تاثير 

مثبت پوشاندن دهان و بينی با ماسک بر كاهش ابتلا به آنفلوآنزا 
تاكيد كرد.پوشاندن دهان و بينی در هنگام سرفه يا عطسه، در 
صورت امکان استفاده از ماسک يکبار مصرف، شست و شوی مداوم 
و مکرر دست ها، نوشيدن آب و مايعات و استراحت كافی، استفاده از 
داروهای ضد ويروسی در صورتی كه سيستم ايمنی آسيب پذيری 
داشته باشيد و البته با تشخيص و تجويز پزشک، استفاده نکردن 
خودسرانه داروهای آنتی بيوتيک؛ )اين داروها بر روی سرماخوردگی 
و آنفلوانزا و بيماری های ويروسی تاثيری ندارند(، پرهيز و حضور 
نداشتن در اماكن عمومی و تجمعات از جمله توصيه های اين مركز 
برای مقابله با بيماری های ويروسی تنفسی از جمله كرونا، آنفلوآنزا 

و سرماخوردگی است.....

دانشگاه نوشیروانی بابل
 در مـــدار توسعه ی

 فضای آموزشی

موفقیت 100درصدی جراحی 
کاشت حلزون شنوایی

 در شمال کشور

 مدیر کل صمت مازندران خبرداد:

فعالیت بیش از ۲۲00 واحد 
صنعتی دارای پروانه 

در مازنــدران

سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی
 استانداری مازندران :

برنامه های »روز مازنــدران« 
مردمی برگزار شود

سرپرست معاونت امور بازرگانی و توسعه تجارت
 اداره کل صمت مازندران  خبرداد:

لــزوم ورود صنعت چاپ
 به بازار های خارجی

رویای خانه دار شدن 
از طرح ملی مسکن تا خانه های ۲5 متری

*سرمقاله/زهره تركمانی 
پس از شکست طرح مسکن مهر و ادامه چشم به راهی فاقدان مسکن ، وعده دولت سيزدهم  با ساخت سالی يک ميليون واحد مسکونی پس از دو سال به فرمولی جديد 
تحت عنوان احداث خانه های 25 متری برای تامين مسکن بی خانمان ها رسيده  . ساخت سالانه يک ميليون واحد مسکونی، با توجه به وضعيت اقتصادی كشور و تنگناهايی 

چون  مشکلات تامين زمين، تامين منابع مالی، توافق با پيمانکاران انبوه ساز، هماهنگی با سيستم بانکی و مواردی از اين دست، وعده ای غيرقابل اجرا و روياگونه بود . 
در اولين گام با ورود نکردن انبوه سازان به  طرح با توجيه صرفه اقتصادی نداشتن ، رايزنی دولت در توافق با چينی ها برای ساخت در مقابل دريافت نفت هم با شکست 
مواجه شد. در گام بعدی و ادعای تزريق پول از بانک های عامل  كه بنا بود تا خرداد ماه امسال دولت 500 واحد مسکونی را تحويل دهد ، اما هنوز بعد از   دو سال حتی 
يک واحد مسکونی آماده تحويل به مردم نشده است . در ناكام ماندن اجرای طرح وعده  افزايش سقف وام نهضت ملی مسکن را در حالی وزير راه و شهرسازی داد كه چون 
منوط به تاييد و تصويب مراجع ذيربط را داشت و از طرفی بانک ها تسهيلات مسکن را به جزطرح نهضت ملی در قالب های خودمالکی و مسکن روستايی و وديعه مسکن 

به متقاضيان از پيش در برنامه داشتند ، اين وعده هم غيرقابل اجرا ماند . 
ترفند بعدی دولت در كاهش نرخ سود وام طرح از 23 به 18 درصد هم نتوانست متقاضيانی را كه حائز شرايط در ليست بودند اما دستشان خالی به مشاركت در اجرا ترغيب 
كند . پس از گذشت دو سال و ناكام ماندن دولت در تحويل خانه به مردم در حالی كه تورم و اجاره بها فاقدان مسکن  و مستاجران را به اجاره كانتينر و چادر نشينی كشانده 
در پيشنهادی عجيب اين بار رئيس بخش مسکن وزارت راه و شهرسازی با كافی دانستن فضايی در حداقل ميزان ممکن ، طرح احداث خانه های 25 متری  را برای سه 
دهک پايين جامعه داده است . ظاهرا دولت قصد دارد اين بارساخت ميکروآپارتمان را كه پيشتر 50 متری بود تعميم داده و با خانه های 25متری و بلندمرتبه سازی با اين 
خوش بينی كه مشکل تامين زمين در شهرهای كشور نباشد ، بحران مسکن را حل كند ! از طرح ملی مسکن با اين برنامه در صورت اجرا به مساكن متنوعی می رسيم كه 
دهک های پايين در قوطی كبريت های 25 متری سرپناهی داشته  و اغنيا در خانه های بزرگ چند صد و چند هزار متری در رفاه بياسايند . البته اين  سبک خانه دار كردن 

حتی اگر اجرايی شود ديگر تنوع نيست تبعيض است !! 

برپایی  میز خدمت و
 شــورای تحول محـله 

مهدوی در روستای پیازکش 
بخش دالخانی رامسر



رویداد
2

روزنامه
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یکشنبه    7 مهر      1402      شماره     1604

گزارش

مدیر کل پزشکی قانونی مازندران از افزایش یک درصدی نزاع در استان خبر داد.
دکتر علی عباسی مدیر کل پزشکی قانونی مازندران، آمار معاینات انجام شده نزاع، طی شش ماه اول امسال در استان را ۱۰ 
هزار و ۳۱۷ نفر )۶۶۷۱ نفر مرد و ما بقی زن( اعلام کرد و گفت: این رقم در مقایسه با مدت مشابه پارسال یک درصد افزایش 
داشت.او افزود: بر اساس گزارش ارسالی از مراکز استان، بیشترین نزاع به ترتیب مربوط به شهر های ساری و میاندرود با عدد 
هزار ۵۵۲، بابل با عدد هزار ۲۹۰ و نوشهر، چالوس با عدد هزار ۸۹ نفر و کمترین نزاع در شهرستان فریدون کنار با عدد ۲۱۰ 

نفرثبت شده است.عباسی گفت:بر اساس آمار ارجاعی از مراکز استان، خرداد با ۲ هزار و ۴ نفر، مرداد با هزار و ۸۳۴ و تیرماه با 
هزار و ۷۲۷ به ترتیب بیشترین و شهریور ماه با هزار ۴۷۶ کمترین مورد نزاع گزارش شده است.مدیر کل پزشکی قانونی استان 
مازندران با تاکید بر اینکه نزاع و درگیری بیشترین دلیل مراجعه افراد به مراکز پزشکی قانونی است، افزود:بخش قابل توجهی 
از افراد به دنبال وقوع نزاع و درگیری از طرف مراجع قضایی و انتظامی به مراکز پزشکی قانونی ارجاع می شود که بر اساس 

نوع و میزان آسیب دیدگی با توجه به قانون مجازات اسلامی برای آنان گواهی صادر میشود.

 استاندار مازندران از دومین سفر استانی رئیس جمهور 
تا پیش از اسفند ماه سال جاری به استان خبر داد و 
گفت : تمامی طرح های نیمه تمام باید در کمترین 
زمان ممکن تعیین تکلیف شود.سید محمود حسینی 
پور در جلسه شورای برنامه ریزی استان مازندران در 
ساری با اظهار این که بعضی از طرح های نیمه تمام 
با پیشرفت فیزیکی کمتر از ۳۰ درصد که از ۱۰ سال 
شده  مسوولان  ناکارآمدی  جلوه گر  شده،  رها  پیش 
است، افزود: طبق دستور شخص رئیس جمهور،  به 
استان  در  تمامی  نیمه  نباید طرح های  عنوان  هیچ 
از  باید  که  نکته  این  ذکر  با  باشد.وی  داشته  وجود 
فرصت مولد سازی برای تکمیل طرح های نیمه تمام 
که اختیار آن در استان وجود دارد، استفاده کرد، ادامه 
داد:  در سفر رئیس جمهور باید طرح هایی که آماده 
افتتاح است، در اسرع وقت عملیاتی شود. یعنی طرح 
هایی که قرار است در این سفر به صورت رسمی آیین 
افتتاح انجام می شود، باید حداقل یک ماه زودتر مورد 
استفاده مردم قرار بگیرد.استاندار مازندران با اظهار این 
برخورداری  فرصت  از  اجرایی،  دستگاه  مدیران  که 
بودجه وزارتخانه ها استفاده کنند، گفت: هنر مدیران 
 دولت سیزدهم پیگیری دریافت بودجه طبق مقررات از

تصریح  پور  است.حسینی  مربوطه  های  وزارتخانه   
تکمیل  جوابگو  مصوب،  بودجه  یقین  طور  به  کرد: 
طرح های نیمه کاره گذشته نیست، بنابراین باید از 
بودجه وزارتخانه ها استفاده کرد، مشارکت و همکاری 
نمایندگان مجلس هم در دریافت بودجه از وزارتخانه 
ها هم مهم و اثر گذار است. تاکید می کنم مدیری که 
در چانه زنی در گرفتن اعتبار و بودجه تلاش کند، مورد 
حمایت دولت است.نماینده عالی دولت در مازندران با 
بیان این که در مولد سازی به دلیل بخشی نگری که 
در دستگاه های اجرایی استان وجود دارد،  به درستی 
پیشرفتی حاصل نشده است، گفت: این در حالی است 
که طرح های عمرانی که رسوب ۱۵ تا ۲۰ ساله دارند، 
برسد. نتیجه  به  گذاری  فرصت سرمایه  این  از   باید 

حسینی پور با بیان این که طرح های عمرانی که زیر 
۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی در استان مازندران دارند 
باید از محل مولد سازی به نتیجه برسد، گفت:  یکی 
از مهمترین دغدغه های استان توجه به طرح های 
بهداشتی و درمان است.وی به اهمیت فعالیت های 
۲ سال گذشته دولت سیزدهم نسبت به طرح های 

تولیدی و صنعتی مازندران اشاره کرد و گفت: کارخانه 
نساجی مازندران با دستور شخص رئیس جمهور به سر 
و سامان رسیده است، یعنی علاوه بر پرداخت دیون 
عقب مانده کارگران،  این خارخانه با ۵۰۰ نفر فعال 

شده است.
وی به توجه دولت نسبت به پسماند مازندران به عنوان 
یکی از دیگر دغدغه های مهم استان اشاره کرد و 
با  ساری  و  نوشهر  سوز  زباله  مجموعه  گفت: اکنون 
تخصیص اعتبار و مدیریت جهادی به سرانجام خوبی 
ساری  سوز  زباله  سال  تا ۱۳  که  این  است.  رسیده 
فقط ۴۳ درصد پیشرفت فیزیکی داشته باشد اما در ۲ 
سال دولت سیزدهم به ۹۶ درصد برسد، نشان دهنده 
اهتمام دولت به مقولات زیست محیطی و مدیریت 
پسماند استان است.نماینده عالی دولت در مازندران به 
مشکلات دپو زباله در آمل و مشکلات نفوذ شیرابه به 
منابع آب سد هراز اشاره کرد و گفت: این موضوع نیز 
با دستور شخص رئیس جمهور و تخصیص اعتبار در 
حال ساماندهی است.وی با اشاره به ایجاد کارخانه زباله 
سوز ۵۰۰ تنی آمل که از سوی رئیس جمهور دستور 
انجیل سی  خورده است، گفت:  حل معضلات زباله 
بابل نیز با سرمایه گذاری بخش خصوصی به مرحله 
درمان  مرکز  به  است.وی  رسیده  مدیریت  از  خوبی 
ناباروری حضرت فاطمه زهرا )س(   شهرستان بابل 
اجرای طرح  اهمیت  به  توجه  با  و گفت:   اشاره کرد 
جوانی جمعیت و این که بیش از چهار هزار زوج نابارور 

 در استان شناسایی شدند، این طرح باید هر چه زودتر
 راه اندازی شود.

با ۵۵  بابل  بندپی  بیمارستان ۳۲ تخته خوابی  به  وی 
درصد پیشرفت فیزیکی،   بیمارستان ۲۸۰ تخته خوابی 
بابلسر با ۱۲ درصد پیشرفت فیزیکی اشاره کرد و گفت: 
ساخت دانشکده دارو سازی و پرستاری و مامایی، ۲ طرح 
مهم آموزشی دانشگاه علوم پزشکی مازندران است که 
در سفر بعدی رئیس جمهور مورد اهتمام است.استاندار 
از طرح های  این نکته که سامانه ای  با ذکر  مازندران 
عمرانی در حال اجرا با تمامی مشخصات فنی باید روی 
میز مدیریتی استان قرار بگیرد، گفت: معاونت هماهنگی 
اختیار  در  را  سامانه  این  باید  استانداری  عمرانی  امور 
داشته باشد تا نظارت سیستمی انجام شود.حسینی پور 
با اظهار این که بعضی از طرح های عمرانی زیر ۳۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی سال ها در دید مردم قرار دارد و 
این طرح ها تداعی کننده ناکارآمدی مسوولان مازندران 
برای مردم شده است، ادامه داد:  اگر نظارت ها بر اجرای 
طرح های عمرانی انجام شود، مشکلات مردم حل و 
فصل می شود.استاندار مازندران به نشست مشترک با 
" داوود منظور "رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
که به نتایج خوبی برای توسعه و پیشرفت فیزیکی طرح 
های عمرانی استان رسیده ایم، اشاره کرد و گفت:  در این 
نشست ۱۶ مصوبه برای تکمیل طرح های عمرانی زیر 
ساختی استان به ثبت رسید.حسینی پور به تکمیل محور 
دزبن به محمودآباد، ایمن سازی جاده چالوس، صدور 

و  و علم  پارک  با  رابطه  در  ماده ۲۳  مجوز کمیسیون 
فناوری و تخصیص ۲۸هزار میلیارد ریال از اعتبارات باقی 
مانده سفر اول رئیس جمهور تا پایان امسال را مهمترین 
صادرات  کرد.وی  عنوان  نشست  این  دستاوردهای 
محصولات کشاورزی، ساماندهی املاک، احیا واحدهای 
تولیدی غیر فعال در شرکت شهرکهای صنعتی. تعیین 
شهری،  فاضلاب  شبکه  افزایش  راکد،  معادن  تکلیف 
تامین و تخصیص اعتبار برای توسعه طرح های حمل 
و نقل جاده ای، تکمیل و تجهیز ناوگان حمل و نقل 
دریایی مازندران و پیگیری ایجاد ریل برای قطار شهری 
از شرق تا غرب مازندران را نیز از دیگر مصوبات این 
برای  اشتغال  به  مازندران  کرد.استاندار  عنوان  نشست 
فارغ التحصیلان به خصوص در روستاهای استان که باید 
مورد توجه همه قرار بگیرد، اشاره کرد و گفت: ۶۱ درصد 
هستند. دانشگاهی  فارغ التحصیلان  مازندران  بیکاران 

حسینی پور با بیان این که برنامه راهبردی رشد اقتصادی 
مازندران در سال ۱۴۰۱ تا ۱۴۰۲ به عنوان برترین برنامه 
اظهارات  : طبق  گفت  شد،  معرفی  کشور  های  استان 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور برنامه راهبردی 
همه  برای  الگو  عنوان  به  مازندران  اقتصادی  رشد 
استان های کشور ابلاغ شد.استاندار مازندران در مورد 
شائبه انتخاب شخصی به عنوان منطقه آزاد مازندران 
توضیح داد:، این شخص از نیروهای سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی است که ماموریت انجام کار اداری برای 
منطقه آزاد است. تاکید می کنم شانیت این فرد فقط 

پیگیری امورات اداری است.
*سکوت معنا دار رسانه های مدعی
 حقوق بشر نسبت به کودک کشی 

رژیم صهیونیستی
استاندار مازندران وحشی گری رژیم صهیونسیتی را با 
جدیدترین سلاح های پیشرفته آمریکا که روی مردم 
غزه آزمایش می شود را محکوم کرد و گفت: این اقدام 
روح همه ملت جهان را آزرده کرده است.حسینی پور 
سکوت رسانه های غربی و آمریکایی نسبت به ظلم و 
ستم و کشتار مردم غزه اشاره کرد، گفت: همین رسانه 
ها که مدعی حقوق بشر هستند اکنون نسبت به رژیم 
کودک کش اسرائیل خفه خون گرفتند.وی تاکید کرد: 
ظلم و ستم رژیم صهیونسیتی با حمایت دولتمردان 
آمریکا علیه مردم غزه برای همه مردم دنیا مسجل 

شده است و بار دیگر رسوا نیز شدند.

استاندار مازندران:

 طرح های نیمه تمام مازنــدران تعیین تکلیف شود 

استانداری  اجتماعی  امنیتی و  پریا حاجیان: سرپرست معاونت سیاسی، 
مازندران با اشاره به شعار دولت مبنی بر واگذاری امور به مردم گفت: برنامه 
های امسال "روز مازندران" به مجموعه های مردمی سپرده شود. قاسم 
عزیززاده گرجی در جلسه بزرگداشت روز مازندران در ساری افزود: مردمی 
شدن فعالیت ها و پرهیز جدی از تصدی گری دستگاه های اجرایی، این 
زمینه و بستر را فراهم می کند تا رویداد روز مازندران مطابق میل و پسند 
مخاطبان جامعه اجرا شود و حتی در گرایش بیشتر جامعه به حضور در این 

مراسم نیز تاثیر گذارد.
وی فراگیرشدن برنامه های روز مازندران در سطوح مختلف جامعه را به 
عنوان دیگر برنامه ریزی ها و اهداف برنامه امسال این روز برشمرد و ادامه 
داد: در برنامه ریزی ها باید به گونه ای عمل شود که برنامه های متناسب با 
ذائقه مردم هر منطقه در شهرها و روستاهای مازندران اجرا شود البته خیلی 

از برنامه های محوری این روز در روستاها اجرا خواهد شد.سرپرست معاونت 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری مازندران با اشاره به نامگذاری سالروز 
تشکیل حکومت شیعی در دیار علویان با عنوان روز مازندران، گفت:  با این 
نامگذاری این روز به هویت اصلی خود برگشته است.وی، روز مازندران 
را بهانه ای برای شناساندن ظرفیت های ناشناخته و کمتر شناخته شده 
استان برشمرد و افزود: برنامه های تبیینی جدی با نگاه به داشته های 
سنتی در قالب های متفاوت هنری در این وادی می تواند یاری گر باشد 
و نباید برنامه ها به سمتی برود که سخنرانی صِرف باشد.عزیزاده گرجی 
اظهارداشت:  از مسوولان و مدیران این انتظارمی رود تا با حمایت و راهبری 
ضمن بهره گیری از اقدامات شاخص و برجسته سال های گذشته، طرح 
ها و ایده های نو را در برنامه های این روز اجرا کنند.وی گفت: در اجرای 
برنامه های این روز به دنبال هویت سازی هستیم تا از سرمایه های موجود 

استان بیشتر از همیشه برای آگاهی بخشی نوجوانان و جوانان در خصوص 
داشته های مازندران استفاده کنیم.سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استانداری مازندران، همچنین استفاده از ظرفیت فضای مجازی 
در این برنامه ها تاکید کرد و افزود: شخصیت های موثری در حوزه های 
مختلف در مازندران داریم که می توان به عنوان مشاهیر و مفاخر از آنها 
در برنامه های این روز نام برد.روز ۱۴ آبان با پیگیری چند ساله مسئولان 
و فعالان فرهنگی مازندران و به پیشنهاد وزرات فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در جلسه ۸۶۴ مورخ ۳۱ خرداد سال ۱۴۰۱ شورای عالی انقلاب فرهنگی 
تصویب شد و در تقویم رسمی کشور قرار گرفت.دلیل انتخاب این روز به 
عنوان روز مازندران، بیعت مردم مازندران با حسن ابن زید علوی و تشکیل 
حکومت شیعی در مازندران در ۱۴ آبان سال ۲۴۳ شمسی مطابق با عید 

سعید فطر سال ۲۵۰هجری قمری است.

از چالش های اساسی جاده  رحمان شجاعی:  ریزش و سقوط سنگ یکی 
کوهستانی کندوان بود که رئیس جمهور در خرداد امسال در حاشیه کلنگ زنی 
قطعه سوم آزاد راه تهران - شمال بر ضرورت رفع مشکلات این جاده تاکید 
کرده بود که بعد از این تاریخ، طرح ایمن سازی کندوان با اختصاص اعتبار کلان 
اجرایی شده است. آیت الله رئیسی در حاشیه افتتاح قطعه دوم و آغاز عملیات 
ساخت قطعه سوم آزادراه تهران- شمال گفته بود: "ایمن سازی جاده چالوس از 
ضروریات است و باید عملیات نصب گالری، فنس های استاندارد به موازات لق 
گیری ها در جلوگیری از ریزش سنگ ها در جاده فعلی و پرتردد جاده چالوس 
در دستور کار قرار گیرد. "بنا به اظهار کارشناسان امر، لق گیری ها در نقاط 
حادثه خیز این جاده، مُسکن و اثر کوتاه مدت دارد و با هر بارندگی خاک های 
بالادست سُست شده و سنگ ها مجدد ریزش می کنند. براساس بررسی های 
انجام شده ۱۴ نقطه حادثه خیز در جاده کندوان در حوزه استحفاظی مازندران 
و شهرستان چالوس شناسایی و به وزارت راه و شهرسازی اعلام شده است.اما 
پیرو دستور رئیس جمهور با تلاش های نهادهای مربوط طرح ایمن سازی این 
جاده در دستور کار مسوولان امر قرار گرفته که به تازگی یکهزار میلیارد ریال 
اعتبار برای ایمن سازی این محور اختصاص یافته است.جاده کرج - چالوس به 
طول حدود ۱۶۰ کیلومتر از آنجایی که نیمی از آن در حوزه جغرافیایی شهرستان 
چالوس واقع شده و به کندوان شهرت دارد از دیرباز تاکنون این محور به علت 
گذر از میان رشته کوه های صخره ای البرز در نقاطی آبستن حوادثی نظیر 
ریزش سنگ و رانش کوه بوده و بر اثر این حوادث غم انگیز شمار زیادی از 
عابران سواره رو را به کام مرگ کشانده است.برابر آمار فقط در سال جاری 
دستکم ۹ نفر از مسافران در حال گذر در این مسیر بر اثر سقوط تخته سنگ 

های بزرگ از ارتفاعات به روی سقف خودروهایشان جانشان را از دست دادند 
و عده زیادی هم پس از مجروح شدن برای مداوا روانه مراکز درمانی خطه 
غرب مازندران شدند.آنچه گزارش شده حدود ۱۴ نقطه حادثه خیز در نقاطی از 
جمله کف هزار چم، دره هریجان، ورودی تونل های سیاه بیشه روستای ولی 
آباد، هفت برادران، تونل سه قلو، قبل از مجتمع هزار چم، راهدارخانه هزار چم 
و رستوران صورتی از سوی کارشناسان امر شناسایی شده است.رییس اداره 
راهداری و حمل و نقل جاده چالوس از اختصاص بیش از یک هزار میلیارد ریال 
اعتبار برای ایمن سازی جاده کوهستانی کندوان خبر داد.مهدی صفایی افزود 
 : اگرچه در تابستان امسال به صورت دوره ای چندین بار عملیات لق گیری

 سنگ ها در نقاطی نظیر کمر زرد و هریجان انجام گرفت منتهی به علت آمد و 
شد زیاد خودرو ها فرصت برای ایمن سازی کامل مسیر فراهم نشد.

این مسوول اظهار کرد : اعتبار ایمن سازی کامل این محور با انعقاد قرارداد با ۲ 
پیمانکار انجام گرفته و امضا شده و از ۲۳ مهر ماه عملیات نصب کالری، فنس 
کشی و لق گیری سنگ ها در این محور را آغاز شده است.بر اساس گزارش 
های رسمی با اختصاص اعتبار یادشده عملیات لق گیری، نصب توری و کالری 
از کیلومتر ۵۱ تا کیلومتر ۶۹ این محور واقع در محدوده سیاه بیشه تا پل زنگوله 
انجام شده است.محور کرج - چالوس جزو یکی از شبکه های ارتباطی اصلی 
پایتخت کشور به خطه شمال کشور استان گیلان و خطه غربی مازندران است 
که به علت برخورداری از مناظر طبیعی شگفت انگیز، جاذبه های تاریخی و 
کوتاه بودن بعد مسافت در تمامی فصول به ویژه ایام نوروز با استقبال چشمگیر 
مسافران و گردشگران داخلی و خارجی همراه است.محور کرج - چالوس حدود 
۱۶۰ کیلومتر طول دارد که حدود ۸۰ کیلومتر مربوط کندوان حوزه شهرستان 

البرز است.برابر آمار به طور  چالوس و بقیه هم جزو حوزه جغرافیایی استان 
میانگین روزانه در نیمه دوم سال حدود ۲۰ هزار دستگاه خودرو در این مسیر تردد 
می کنند و این آمار در فصول بهار و تابستان به ۵۰ هزار تردد در روز می رسد.

آیت الله رئیسی تاکید کرده بود که مردم باید در تردد در جاده چالوس امنیت 
داشته باشند و نگران ریزش سنگ  نباشند و پیرو این دستور رییس قوه مجریه، 
وزارت راه و شهرسازی نیز پیگیر ایمن سازی جاده چالوس بوده و گام های 

مطلوبی برای ایمن سازی این جاده برداشته است.
*اجرای تورسنگی در پنج نقطه از محور کندوان

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای مازندران گفت: اجرای تور سنگی در 
محور کندوان تا ۲۴ آبان ماه امسال به صورت مقطعی ادامه دارد و تا آن زمان 

تورسنگی در پنج نقطه محور کندوان نصب می شود.
حسن جهانیان درباره اجرای طرح های راهداری به منظور حل مشکلات ریزش 
و رانش در جاده های شمال اظهارداشت: امسال ۴۰۰ میلیارد ریال در بحث 
طرح تور سنگی، ۳۰۰ میلیارد ریال در بحث گام یک گالری در منطقه کمرزرد 
به جز اعتبارات برای اجرای روکش های عملیات مستمر آسفالت اختصاص یافت.

وی با بیان اینکه، نگاه ویژه ای به محورهای کندوان و هراز شده است، گفت: 
همچنین اجرای گالری را در محدوده تونل یک و ۲ محور هراز که شاهد مشکل 
ریزش سنگ بوده داشتیم و در این زمینه بعد از بستن قرارداد، پیمانکار انتخاب 
شده و در آستانه تجهیز کارگاه است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
مازندران یادآور شد: اجرای تور سنگی در محور کندوان هم تا ۲۴ آبان ماه 
امسال به صورت مقطعی ادامه دارد و تا آن زمان تورسنگی در پنج نقطه محور 
کندوان نصب می شود.جهانیان با تاکید بر نگاه ویژه رئیس جمهور در حوزه ایمنی 

راه های استان مازندران، خاطرنشان کرد: در این برنامه های منسجمی در دستور 
کار داریم.وی با اشاره به اینکه راهداری زمستانه را به طور رسمی از آذر ماه 
خواهیم داشت، تصریح کرد: در مازندران باتوجه به شرایط فصلی و بارش برف 
هفته گذشته در بلده از ابتدای آبان ماه همکاران راهداری برای اجرای راهداری 

زمستانه به کارگیری شدند.
اینکه  به  باتوجه  گفت:  مازندران  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
مسیرهای کوهستانی محورهای روستایی فاقد سکنه هستند لازم است مردم 
و مسافران از رفتن به این نقاط پرهیز کنند؛ چرا که تحت پوشش راهداری 
زمستانه نیستند و اولویت محورهای اصلی است.مازندران به لحاظ برخورداری از 
مواهب طبیعی مختلف از جمله دریا و جنگل، سالانه پذیرای میلیون ها مسافر از 
اقصی نقاط کشور است و ثبت حدود ۳۰ میلیون مسافر در سال موید این مطلب 
است که ایمن سازی جاده های استان باید بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد 
و دولت سیزدهم نیز تاکنون قدم هایی برای رفع مشکلات محورهای ارتباطی 
استان برداشته است.برابر آمار بیش از ۹۰ درصد حمل و نقل مازندران جاده ای 
انجام می شود و ایمن سازی و ارتقای سه محور مواصلاتی اساسی استان شامل 
کندوان، هراز و فیروزکوه و ۱۰ هزار و ۴۰۰ کیلومتر راه ارتباطی موجود استان 
می تواند نقش بسیار موثری در توسعه استان، افزایش اشتغال و کارآفرینی و 
تسهیل و تسریع حمل محصولات داشته باشد.جاده کرج - چالوس حدود ۱۶۰ 
کیلومتر طول دارد که نیمی از طول این مسیر که به کندوان شهرت دارد جزو 
حوزه جغرافیایی شهرستان چالوس است.مازندران ۱۰ هزار و ۷۰۰ کیلومتر راه 
اصلی و فرعی دارد که سه محور چالوس، هراز، سوادکوه را به پایتخت و جاده 

کیاسر مازندران را به سمنان متصل می کند.

گام های استــوار دولت برای بازسازی جاده کنــدوان

سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری مازندران :

برنامه های »روز مازنــدران« مردمی برگزار شود

افزایش یک درصدی نزاع در مازنــدران

چرا کودکان کار ساماندهی نمی شوند؟
* بیماری های مختلف در کمین کودکان کار

سرپرست دفتر امور آسیب دیدگان اجتماعی سازمان بهزیستی گفت:کودکان کار به دلیل 
نوع زندگیشان بسیار مورد تهدید بیماری های مختلف قرار می گیرند. همه ما شاهد 
حضور کودکان کار در سراسر کشور به خصوص کلانشهرها هستیم. پدیده کودکان 
کار و خیابانی یکی از معضلات گریبانگیر شهر است. کودکان کار، کودکانی هستند که 
بدون حضور موثر سرپرست یا مراقب در خیابان به مشاغل رده پایین مشغولند و انگیزه 
آنها تنها کسب درآمد است. آرزو فاتحی سرپرست دفتر امور آسیب دیدگان اجتماعی 
سازمان بهزیستی کشور درباره کودکان کار و خیابان این چنین گفت:کودکان کار و 
خیابان به دلیل نوع زندگیشان در معرض سو تغذیه و همچنین انواع بیماری ها هستند 
که می تواند عواقب ناگواری را برایشان رقم بزند. طبق قانون، تمامی اطفال و نوجوانان 
ساکن ایران باید تحت پوشش بیمه سلامت قرار بگیرند و برای پوشش بیمه آن ها 
نیز مانعی وجود ندارد. اما به نظر می رسد تمهیدات ویژه ای برای کودکان کار و خیابان 
صورت نگرفته است . از طرفی انجام آزمایش، تامین دارو و بستری در بیمارستان 
حتی در مواردی که کودک بیمه است هزینه بر است که البته با تلاش مراکز حمایتی 
و آموزشی، جلب کمک خیرین و حمایت ویژه دولت این نیاز تاحدی رفع می شود.او 
در مورد ساماندهی این کودکان تاکید کرد: موضوع ساماندهی کودکان کار و خیابان 
نیازمند همیاری و همکاری دستگاه های مختلف است، لذا براساس آئین نامه ماده ۶ 
قانون حمایت از اطفال و نوجوانان شرح وظایف دستگاه های مختلف برای حمایت از 
کودکان در معرض آسیب یا آسیب دیده در حالی مشخص شده است که مساعدت 
لازم از سوی دستگاه های مکلف صورت نمی گیرد.فاتحی از خدمات نسبت به کودکان 
کار این گونه گفت: در حال حاضر ارائه خدمات به کودکان کار و خیابانی به دو صورت 
در ۲۹مرکز مراقبت شبانه روزی )سامان دهی کودکان کار( و ۶۳مرکز خدمات روزانه 
)حمایتی و آموزشی کودک و خانواده( ارائه می شود. کادر تخصصی مراکز مشتمل 
بر مسئول فنی، مددکاران اجتماعی و روانشناسان وظیفه ارائه خدمات روانشناختی، 
اجتماعی و پیگیری نیاز های کودک و خانواده آن ها را عهده دار هستند.سرپرست دفتر 
امور آسیب دیدگان اجتماعی سازمان بهزیستی کشور تصریح کرد: همچنین رویکرد 
سازمان در ارائه خدمات به کودکان کار خانواده و خیر محور است. تلاش همکاران ما 
در مراکز، توانمندسازی خانواده ها در ابعاد فرهنگی، اجتماعی و توانمند سازی خانواده ها 
است که البته در حوزه حرفه آموزی و اشتغال و بهداشت و درمان نیازمند مشارکت 
جدی تر سازمان فنی و حرفه ای و وزارت بهداشت هستیم. سازمان بهزیستی در موضوع 
ساماندهی کودکان کار و خیابان توسعه خدمات را در دستور کار خود قرار داده است. 
لازم به ذکر است در سال جاری با همت مراکز و همکاران استانی بیش از ۵۰۰ 
کودک از چرخه کار کودک خارج شدند که همچنان الزام پیگیری و حمایت آن توسط 
مراکز و مددکاران انجام می شود. او بیان کرد:همچنین ثبت نام در مدرسه و پایش 
حضور در مدرسه از حقوق کودکان و از راه های موثر در کاهش و پیشگیری از کار 
کودکان است. فاتحی در ادامه گفت: اقداماتی مانند خدمات بهداشتی و پزشکی شامل 
غربالگری و ویزیت های پزشکی، پیگیری های درمانی، ارجاع برای خدمات توانبخشی 
و ترک اعتیاد، همچنین ارائه خدمات آموزشی و تحصیلی شامل خدمات پیگیری و 
رفع مشکلات ثبت نام کودکان در مدرسه، پرداخت کمک های هزینه های شهریه 
مدارس، تهیه ملزومات مدرسه اعم از کتاب و لوازم تحریر و غیره، کلاس های جبرانی 
و پیگیری تحصیلی انجام می شود.سرپرست دفتر امور آسیب دیدگان اجتماعی سازمان 
بهزیستی کشور تصریح کرد:ارائه خدمات مددکاری اجتماعی شامل ارتباط با خانواده و 
ارزیابی روانشناختی و اجتماعی کودک و خانواده، بررسی وضعیت کودک آزاری و سایر 
وضعیت های مخاطره آمیز و بررسی نقاط قوت کودک و خانواده برای توانمندسازی، 
ارائه خدمات مهارتی و حرفه آموزی شامل برگزاری دوره های آموزشی فرزندپروری 
و سبک زندگی برای خانواده، معرفی نوجوان و خانواده به دوره حرفه آموزی، خدمات 
اشتغال و توانمندسازی شامل ارجاع، هدایت و مساعدت مالی در جهت اشتغالزایی با 
برقراری مستمری، پیگیری اوراق هویتی کودک، ارائه خدمات روانشناختی مانند ارائه 
مشاوره، برگزاری دوره های خودمراقبتی و آموزش مهارت های زندگی از دیگر خدمات 
بهزیستی در حوزه کودکان کار و خیابان است. او در پایان متذکر شد: خدمات بهزیستی 
از وظایف مراکز مجری جلب حمایت خیرین و حمایت طلبی از سایر ذی نقشان دولتی 
است. در زمینه سیاست های سازمان در حوزه کودکان کار و خیابانی با توجه به وظیفه 
قانونی بهزیستی به عنوان متولی اصلی حمایت کودکان در معرض آسیب و بزه دیده 
اجتماعی این سازمان گروه مستقلی برای سیاستگذاری و برنامه ریزی، نظارت و اجرای 
برنامه ها ذیل معاونت اورژانس اجتماعی تصویب کرده است که تشکیلات استانی آن 
نیز اجرایی خواهد شد با این اتفاق سازمان با توان و جدیت بیشتری پیگیر اجرای مفاد 
قانون حمایت از اطفال و نوجوانان خواهد بود.فاتحی گفت: بر این اساس در سال جاری 
سیاست سازمان استفاده از ظرفیت های قانون حمایت از اطفال و نوجوانان و نظارت 
بیشتر بر عملکرد مراکز ارائه دهنده خدمات است تا چالش های اجرایی حذف کار 

کودکان بررسی و برای آن برنامه ریزی شود.
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گزارش

بیش از ۲۲۰۰ واحد صنعتی دارای پروانه بهره برداری در استان مازندران در حال فعالیت هستند.نادعلی کهنسال مدیر کل 
صمت مازندران در دیدار با آیت الله سید رحیم توکل نماینده مردم شریف استان مازندران در مجلس خبرگان رهبری، گفت: 

بیش از ۲۲۰۰ واحد صنعتی دارای پروانه بهره برداری هم اکنون در استان مازندران در حال فعالیت می باشد.
او با اشاره به اینکه در واحد های صنعتی مازندران بالغ بر ۸۰ هزار نفر موقعیت شغلی ایجاد شده است از اهتمام این اداره کل 

و مسئولین استان در جهت حمایت هر چه بیشتر از بخش صنعت در مازندران خبر داد.

کهنسال افزود: تولیدات صنعتی مازندران در زمینه فلزات اساسی و ماشین آلات، صنایع غذایی، صنایع شیمیایی، معدنی، 
سلولزی، نساجی، برق و الکترونیک و ... بوده که در تولید برخی محصولات رتبه اول را در کشور داریم.

او گفت: با توجه به برنامه ریزی های انجام گرفته به دنبال توسعه صادرات محصولات استان هستیم که در بخش صادرات 
 کالا از گمرکات استان مازندران شاهد افزایش ۵ درصدی در شش ماهه نخست امسال نسبت به مدت مشابه پارسال

 بوده ایم.

صادرات مرکبات با بازگشایی مسیر دریایی مازندران 
بیشتر می شود.احسان عباسپور معاون بهبود تولیدات 
گیاهی سازمان جهاد کشاورزی مازندران گفت: مجوز 
استان  در  تاکنون  مرکبات  محموله   ۲۳ صادرات 
صادر شده که با بازگشایی مرز دریایی قطعا حجم 
صادرات مرکبات افزایش پیدا می کند.او افزود: اولین 
محموله دریایی مرکبات مازندران بارگیری شد که 
می توانیم بگوییم مسیر خوبی برای بحث صادرات 

مرکبات باز شد.عباسپور با بیان اینکه استقبال خوبی 
از سوی صادرکنندگان مرکبات مازندران انجام گرفته 
است، گفت: تاکنون بالغ بر ۱۱ هزار تن نارنگی با 
مجوز قرنطینه از مازندران صادر شده البته بخشی از 

مرکبات نیاز به قرنطینه نداشته است.
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی 
مازندران افزود: صادرات پرتقال مازندران هم از اول 

آبان ماه شروع شده است.

چاپ  صنعت  توسعه  برنامه های  مهمترین  از  یکی  فرخی:  مائده 
مازندران شناخت بازار های خارجی و نفوذ به آن باید باشد.محسن 
کاکوئی سرپرست معاونت امور بازرگانی و توسعه تجارت اداره کل 
صمت مازندران در بیست و سومین همایش صنعت چاپ استان، 
گفت: باید با شناسایی فرهنگ کشورها، رفتار های خرید و سلایق 
مختلف، در حوزه صنعت چاپ در بازار های خارجی ورود پیدا کنیم.او 
افزود: اداره کل صمت مازندران برای حمایت از صنعت چاپ استان از 
خرداد ماه امسال تاکنون ۴ جلسه کار ویژه بهره وری با اعضای هیات 
مدیره اتحادیه چاپخانه داران استان نسبت به تعریف یک پروژه تحت 

عنوان افزایش ظرفیت واحد های نیمه فعال صنعتی برگزار کرده 
است.کاکوئی گفت: در این جلسات اهم مسائل و مشکلات اتحادیه 
احصا گردید.او افزود: ۱۴ واحد چاپخانه با ظرفیت تولید ماهانه ۳۸۷ 
تن و اشتغال ۱۴۱ نفر در طرح افزایش ظرفیت واحد های نیمه فعال 
صنفی مشارکت داده شده که پیش بینی می شود با رفع مشکلات 
موجود و حل آن ها شاهد افزایش ۵۰۹ تنی در تولید و ۱۸۷ نفری 
در اشتغال باشیم.کاکوئی در پایان آمادگی اداره کل صنعت، معدن و 
تجارت استان مازندران جهت حمایت از کلیه برنامه های اتحادیه 

چاپخانه داران استان در حوزه بازاریابی را اعلام نمود.

سرپرست معاونت امور بازرگانی و توسعه تجارت اداره کل صمت مازندران  خبرداد:

لــزوم ورود صنعت چاپ
 به بازار های خارجی

 معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی مازندران  خبرداد:

افزایش صادرات مرکبات
 با بازگشایی مسیر دریایــی

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی ساختمانهای فاقد سند رسمی  حوزه ثبتی  شهرستان ساری 
برابر رای شماره ۱۴۰۲6۰۳۱۰۴۵6۰۰6۴6۹  مورخه ۱۴۰۲/6/۳۰ که در هیات موضوع  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  در واحد ثبتی  
منطقه ۲ ساری تصرفات مالکانه آقای  علی جلیلی  انگفامی   فرزند  حسین   بشماره ملی ۵۷۸۹۹۵۲6۵۸ نسبت به  ششدانگ یک ششدانگ یک قطعه زمین  با بنای احداثی  به 
مساحت ۹6/۰۵ مترمربع   قسمتی از  پلاک  ۱6۴۵ فرعی از ۱۴۴- اصلی  واقع در قریه پل کردن  بخش ۳ ثبت ساری  خریداری مع الواسطه  از  امید بذرافشان  مالک رسمی  
. لذا به منظور  اطلاع عموم مراتب در  دو نوبت به  فاصله  ۱۵ روز  آگهی می شود  در صورتی که اشخاص  نسبت به صدور  سند مالکیت  متقاضی  اعتراض داشته باشند  می 
توانند از تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت  دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم  و پس از اخذ رسید  ظرف  مدت یک ماه  از تاریخ تسلیم اعتراض  دادخواست خود را به 

مراجع قضائی  تقدیم نمایند  بدیهی است  در صورت  انقضای مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد.
 شناسه اگهی ۱۵۸۴۱۵۰

تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۲/۷/۲۲
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۸/۰۷

بهنام سراج پور- مدیر واحد  ثبتی حوزه ثبت  ملک  منطقه دو ساری

 اواسط دهه۸۰ تاکنون که سهام 
برخی  است  شده  واگذار  عدالت 
فوت  عدالت  سهام  مشمولان  از 
وزیر  به تازگی  که  آنطور  کرده اند. 
حدود  در  کرده  اعلام  اقتصاد 
۳.۵میلیون نفر از مشمولان سهام 
عدالت فوت کرده اند اکنون پرسش 
این است که تکلیف سهام عدالت 
این افراد چه می شودو ورثه چطور 
می توانند سهام عدالت او را دریافت 
مشمولان  ورثه  قانون  کنند.طبق 
سهام عدالت قادرند با طی مراحل 
عدالت  سهام  اداری  و  قانونی 
این  با  کنند.  دریافت  را  متوفیان 
این  در  لازم  زیرساخت های  حال 
زمینه به دلیل نبود اطلاعات فراهم 
نبود. در واقع تعیین تکلیف سهام 
عدالت متوفیان سال ها به دلیل نبود 
اطلاعات کامل در این باره متوقف 
مانده بود.ماجرا ازاین قرار بود که 
آزادسازی   اجرایی  آیین نامه  طبق 
سهام عدالت، شرکت سپرده گذاری 
دریافت  ضمن  باید  مرکزی 
سرویس های اطلاعاتی لازم از قوه 
قضاییه و سازمان خصوصی سازی 
عدالت  سهام  انتقال  به  نسبت 
از  بعد  اما  می کرد  اقدام  متوفیان 
مختلف  نشست های  برگزاری 

دقیقی  اطلاعات  شد  مشخص 
که  به نحوی  و  متمرکز  به صورت 
بتوان بدون نیاز به هرگونه مراجعه 
حضوری فرایند انتقال سهام عدالت 
متوفیان را انجام داد وجود ندارد.

به همین دلیل قرار شد به شرکت 
داده  اجازه  مرکزی  سپرده گذاری 
انتقال  برای  اقدامات لازم  تا  شود 
سهام عدالت متوفیان را از طریق 
شرکت های  ظرفیت  از  استفاده 

کارگزاری انجام دهد.
احسان  تازگی  به  که  طور  آن 
کرد  اعلام  اقتصاد  وزیر  خاندوزی 
عدالت  سهام  به زودی  است  قرار 
متوفیان که تعداد آنها ۳.۵میلیون 
آنها  قانونی  ورثه  به  است  نفر 
به صورت غیرحضوری واگذار شود.

باید  وراث  نماینده  کار  این  برای 
به سامانه هایی که به زودی معرفی 
سهام  تا  کند  مراجعه  می شوند 
کنند.  دریافت  را  متوفی  عدالت 
از  قبل  است  لازم  کار  این  برای 
اعلام رسمی برای واگذاری سهام 
مدارک  ورثه  متوفیان،  عدالت 
خود به ویژه گواهی حصر وراثت را 

دریافت کنند.
نحوه دریافت سهام عدالت 

متوفیان

برای دریافت سهام عدالت متوفیان 
جامع  سامانه  در  ورثه  است  لازم 
اطلاعات مشتریان یا سجام ثبت نام 
کند. متقاضیان باید با مراجعه به 
قسمت امور سهام عدالت متوفیان 
ذینفعان  یکپارچه  درگاه  در 
آدرس به   DDN سرمایه   بازار 

وارد کردن  با   ddn.csdiran.ir 
اطلاعات لازم شامل کدملی متوفی، 
فوت  تاریخ  و  متوفی  تولد  تاریخ 
مراجعه  زمان  درخصوص  متوفی، 
به شرکت های کارگزاری به جهت 
تشکیل پرونده اطلاع حاصل کنند.

بعد از این مرحله ورثه متوفیان باید 
کارت  تصویر  داشتن  در دست  با 
ملی و شناسنامه متوفی، اصل یا 
و  با اصل کارت ملی  برابر  تصویر 
وراث  تمام  اول شناسنامه  صفحه 
وراثت،  حصر  گواهی  در  تعیینی 
اصل یا تصویر برابر با اصل گواهی 
حصر وراثت متوفی و احیانا وصیت 
نامه شخص فوت شده به یکی از 
مراجعه  کارگزاری منتخب  شعب 

کنند.
متقاضی،  ورثه  مراجعه  از  پس 
کارگزاری منتخب پس از بررسی 
بررسی  به  اقدام  مدارک دریافتی، 
کرده  لازم  حقوقی  تحلیل های  و 

این  و در سامانه طراحی شده به 
منظور، اطلاعات مورد نیاز را مطابق 
در  می کنند.  وارد  ابلاغی،  رویه  با 
انتقال  فرایند  پایان  از  پس  ادامه 
سهامداری  کد  از  عدالت  سهام 
وراث،  سهامداری  کد  به  متوفی 
به  موضوع  این  بر  مبنی  پیامکی 
شماره همراه ورثه متقاضی ارسال 
از  دسته  آن  اینکه  می شود.ضمن 
گواهی  تاکنون  که  متوفیان  ورثه 
حصر وراثت دریافت نکرده اند باید 
فوت،  گواهی  داشتن  در دست  با 
عقدنامه  سند  متوفی،  شناسنامه 
وراث  شناسنامه  آن،  رونوشت  یا 
شده  فوت  شخص  وصیت نامه  و 
)درصورت وجود( به یکی از دفاتر 
خدمات الکترونیک قضایی مراجعه 
و مراحل صدور گواهی حصر وراثت 
که از اصلی ترین مستندات لازم در 
فرایند انتقال سهام عدالت متوفی 
به وراث است را دریافت کنند.ورثه 
همچنین  عدالت  سهام  متوفیان 
اخبار مربوط  باید دقت کنند که 
به سهام عدالت را صرفا از طریق 
اطلاعیه های شرکت سپرده گذاری 
رسانه های  طریق  از  که  مرکزی 
پیگیری  می شود  منتشر  موثق 

کنند.

صفر تا صد دریافت سهام عدالت متوفیان
* چطور سهام عدالت فرد فوت شده را دریافت کنیم؟

 مدیر کل صمت مازندران خبرداد:

فعالیت بیش از ۲۲۰۰ واحد صنعتی دارای پروانه در مازنــدران

بانک مسکن از افزایش تا ۱۰۰درصدی وام خرید 
مسکن برای خانوارهای دارای ۴ فرزند از محل 
تسهیلات خرید و جعاله تعمیر مسکن از محل 
قانون  اجرای  راستای  داد.در  خبر  ممتاز  اوراق 
»حمایت از خانواده و جوانی جمعیت«، سقف 
تسهیلات خرید و تعمیر مسکن از محل اوراق 
ممتاز به ازای هر فرزند زیر 2۰ سال و حداکثر تا ۴ 
فرزند افزایش یافت.به ازای یک فرزند زیر 2۰ سال 
سن 2۵ درصد، دو فرزند زیر 2۰ سال ۵۰ درصد، 
سه فرزند زیر 2۰ سال 7۵ درصد و ۴ فرزند زیر 
2۰ سال سن ۱۰۰ درصد به سقف تسهیلات 
می شود.دوره  اضافه  مسکن  تعمیر  و  خرید 
بازپرداخت تسهیلات موضوع این دستورالعمل 
در تقسیط به روش ساده، به ازای هر فرزند زیر 
2۰ سال سن، به میزان 2 سال )در مجموع برای 
۵ فرزند و حداکثر تا سقف ده سال( قابل افزایش 

است.بر اساس قانون حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت، اعطای این تسهیلات مشروط به آن 
است که نرخ باروری شهرستان محل تولد پدر 
و فرزند بالاتر از 2.۵ نباشد. با توجه به مهلت 
زمان اجرای قانون، اعطای تسهیلات موضوع این 
دستورالعمل حداکثر تا آبان ماه ۱۴۰7 امکان پذیر 
خواهد بود. در زمان حاضر سقف تسهیلات خرید 
مسکن از محل اوراق ممتاز برای متقاضیان در 
شهر تهران به صورت انفرادی ۴۰۰ میلیون تومان 
و درحالت زوجین ۸۰۰ میلیون تومان و سقف 
تمامی  در  مسکن  )تعمیر(  جعاله  تسهیلات 
شهرهای کشور ۱6۰ میلیون تومان است.چنانچه 
خانواده ای دارای ۴ فرزند زیر 2۰ سال سن باشند 
و پدر به همراه فرزندان متولد شهر تهران باشند؛ 
جوانی  و  خانواده  از  »حمایت  قانون  براساس 
جمعیت« این خانواده درحالت انفرادی می تواند 

علاوه بر ۴۰۰ میلیون تومان تسهیلات خرید 
مسکن به ازای هر فرزند ۱۰۰ میلیون دیگر و در 
مجموع تا سقف ۸۰۰ میلیون تومان برای خرید 
مسکن و همچنین برای تعمیر مسکن علاوه بر 
۱6۰ میلیون تومان، به ازای هر فرزند ۴۰ میلیون 
تومان و به عبارتی تا ۳2۰ میلیون تومان درقالب 
تسهیلات جعاله از محل اوراق ممتاز بانک مسکن 
استفاده  قابل  تسهیلات  کند.سقف  استفاده 
زوجین در شهر تهران از محل اوراق ممتاز برای 
خرید مسکن یک میلیارد و 6۰۰ میلیون تومان و 
جعاله مسکن ۳2۰ میلیون تومان است.متقاضیان 
اطلاعات  برای کسب  تسهیلات می توانند  این 
بیشتر در خصوص سقف تسهیلات از محل اوراق 
ممتاز در شهرهای مختلف کشور به پورتال بانک 
 www.bank-maskan.ir به آدرس  مسکن 

مراجعه کنند.

 وام خریــد مسکن ۲برابر شد
*وام ۱.۹میلیاردتومانی به چه کسانی پرداخت می شود؟

رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران میهن گفت: با 
توجه به ممنوعیت صادرات، هر کیلو تخم مرغ درب 
مرغداری کماکان کمتر از نرخ مصوب عرضه می شود.

حمیدرضا کاشانی گفت: قیمت کنونی هرکیلو تخم 
مرغ درب مرغداری ۴۳ تا ۴۴ هزارتومان است که 
کماکان کمتر از نرخ مصوب قبلی ۴7 هزار و ۳۰۰ 
تومان عرضه می شود.او ممنوعیت یکباره صادرات را 

علت اصلی افت قیمت تخم مرغ اعلام کرد و افزود: 
معاونت بازرگانی وزارت جهاد طی نامه ای به یکباره 
صادرات تخم مرغ را ممنوع کرد که استمرار این 
روند منجر به حذف تعدادی از گله ها می شود.

کاشانی از تولید ماهانه ۱۰۵ تا ۱۱۰ هزارتن تخم 
مرغ خبر داد و گفت: با توجه به ممنوعیت صادرات، 
رود.رئیس  می  سوال  زیر  تولیدکنندگان  انگیزه 

هیئت مدیره اتحادیه مرغداران میهن درباره آخرین 
وضعیت صادرات تخم مرغ گفت: بنابر آمار از ابتدای 
سال تا قبل از دوره ممنوعیت ۱۰۰ هزارتن تخم 
مرغ صادر شده است.او گفت: با توجه به افزایش 
هزینه های تولید، نرخ منطقی هرکیلو تخم مرغ 
درب مرغداری ۵۸ هزارتومان است که امیدواریم 

هرچه سریع تر اصلاح شود.

تخم مرغ کماکان کمتر از نرخ مصوب عرضه می شود

آخرین وضعیت فیبر نوری در ایران
رشته های شفاف شیشه ای و پلاستیکی یا فیبر نوری اکنون بخش 
مهمی از تجهیزات ارتباطی زیرساختی در جهان را تشکیل داده 
است؛ فناوری اصلی که طی سال های گذشته در بخش ارتباطات 
ثابت ایران کمتر به کار گرفته شده بود، اما در دولت سیزدهم 
مورد توجه ویژه دولت و وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات قرار 
گرفته است.مجید سلطانی مدیر عامل شرکت مخابرات ایران درباره 
آخرین وضعیت اجرای پروژه فیبر نوری در کشور و استان تهران 
اظهار کرد: میزان فیبر نوری شرکت مخابرات ایران در همه ابعاد 
)بین شهری، داخل شهری و روستایی(، از سال ۱۳۹۹ و در کل 
کشور، ۱6۹ هزار و ۵۴۰ کیلومتر بود که تا پایان نیمه اول ۱۴۰2 به 
عدد ۱۹2 هزار و 6۳۰ کیلومتر رسیده  است.وی افزود: اولین تاریخ 
ورود فیبر نوری به ایران به بیش از ۳۰ سال گذشته برمی گردد 
که شرکت مخابرات ایران در برقراری ارتباطات داخل شهرها از 
این تکنولوژی استفاده کرد. میزان فیبر نوری اجرا شده شهری، به 
صورت تفکیک شده از ۵۳ هزار و 77۰ کیلومتر به 6۴ هزار و ۳۸ 
کیلومتر رسیده است. درباره میزان فیبر نوری اجرا شده بین شهری 
هم از ۴۰ هزار و ۳۰۸ کیلومتر به ۴2 هزار 67۹ رسیده است و 
درباره آمار فیبر نوری انجام شده در سطح روستایی نیز از عدد 7۵ 
هزار و ۱۵2 کیلومتر به ۸۴ هزار و ۹۱۳ تغییر کرده است؛ بر این 
اساس می توان گفت شرکت مخابرات بحث توسعه فیبر نوری را 
در همه ابعاد جزو مهم ترین اهداف خود می داند و در حال انجام 
 Fiber مخفف عبارت( FAT کار است.سلطانی در ادامه به تعداد
Access Terminal یا همان جعبه تقسیم فیبر نوری( نصب 
شده توسط شرکت مخابرات ایران اشاره و تصریح کرد: آنچه که 
مورد نظر و هدف گذاری وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات است، 
فیبر نوری لایه دسترسی و آن چیزی است که از مراکز به محله ها 
می آید و در محله ها المان پسیو که به آن اصطلاحا FAT گفته 
می شود، نصب می شود؛ تعداد کل FATهای نصب شده توسط 
این شرکت 7۴ هزار 2۱6 دستگاه در محلات و مراکز صنعتی شده 
است. اما آن چه که به عنوان پروژه نجما از سال گذشته نصب 
کردیم، 2۵ هزار و FAT 22 در کل کشور است که ۱7 هزار 6۳۱ 
تعداد از آن فعال بوده و می تواند سرویس ارائه دهد.مدیر عامل 
شرکت مخابرات ایران گفت: در استان تهران ۱۵ هزار و ۹۳۹، 
FAT نصب شده که در طرح نجما و طی یک سال گذشته ۴ 
هزار و FAT ۹2۴ نصب و ۳ هزار و 6۸۴ تا از آن فعال است. نکته 
جالب این است که روزانه به آمار گفته شده افزوده می شود زیرا 
پروژه نجما را دو ساله یعنی تا پایان سال ۱۴۰۳ تعریف کرده ایم.وی 
تصریح کرد: یک اختلاف در تعریف پوشش فیبر نوری بین شرکت 
مخابرات ایران و وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات وجود دارد. 
تعریف وزارت ارتباطات به این صورت است که اف ای تی نصب 
شود و به شعاع ۳۰۰ متر در دور آن، هر خانه، مغازه و کسب و کار 
که وجود دارد، تحت پوشش این دستگاه قرار می گیرد؛ اما تعریف 
ما کمی سخت تر است و برای شعاع ۱۰۰ متر به بعد باید یک 
دستگاه اف ای تی نصب شود.او ادامه داد: درحال حاضر پوشش ما 
با تعریف خودمان، از دو میلیون و حدود ۸۰۰ هزار پورت گذر کرده 
 FAT اما با تعریف وزارت ارتباطات در حال حاضر با همین تعداد
که در کشور وجود دارد، تقریبا هشت میلیون پورت را رد کرده ایم 
و تا پایان امسال می توانیم ۱۰ میلیون پوشش را با آن تعریف، ارائه 
دهیم.مدیرعامل شرکت مخابرات ایران درباره طرح نجما با بیان 
اینکه این طرح فقط برای شرکت مخابرات ایران است و از منابع 
خود این شرکت، بدون اینکه مشوق یا بودجه ای دریافت کنیم برای 
آن استفاده می شود، تاکید کرد: حتی در کشورهای توسعه یافته 
زمانی که توسعه فیبرنوری را در دستور کار قرار می دهند، ابتدا 
بررسی اقتصادی می شود و اگر طرح اقتصادی دقیق نباشد، شرکت 
متضرر خواهد شد. در این راستا طرح نجمای مخابرات از بین ۱2 
سناریو و بررسی دقیق اقتصادی انتخاب شد که برای مردم، کشور 
و مخابرات ایران مفید است.وی تأکید کرد: اگر با تعریف مخابرات، 
منطقه ای در تهران تحت پوشش فیبر نوری قرار گرفته باشد، کمتر 
از یک هفته طول می کشد که این سرویس ارائه شود؛ بنابراین با 
بررسی های انجام شده تقریبا تا پایان سال ۱۴۰۳ استان تهران به 
گونه ای تحت پوشش قرار داده می شود که قریب به اتفاق کسانی 
که خواهان این فناوری هستند، بتوانند آن را طی یک الی دو هفته 
دریافت کنند.سلطانی درباره هزینه های دریافت این فناوری برای 
مشترکان نهایی گفت: این هزینه ها با مراجعه به سایت شرکت 
مخابرات ایران مشخص است و اتفاقا مشوق یا پروموشن هایی 
مانند مودم قسطی ارائه شده  است. کسانی مانند صاحبان کسب 
و کار و مراکز صنعتی که از این سرویس استفاده کرده اند، بسیار 
راضی هستند. اما مشترکانی که درخواست اجرای این فناوری را 
دارند، می توانند به سایت شرکت مخابرات ایران مراجعه کنند. نکته 
قابل توجه این است اگر در منطقه ای تجمع تقاضا برای استفاده 
از فیبرنوری در منطقه ای افزایش یابد ما بلافاصله اقدام می کنیم.

مدیر عامل شرکت مخابرات ایران درباره اینکه با توجه به حرکت 
برخی کشورها به سمت سرمایه گذاری برروی اینترنت ماهواره ای 
و پیشرفت تکنولوژی، لازم است که سرمایه گذاری در ارتباطات 
کشور صرفا برروی فیبر نوری و با این حجم انجام شود؟ پاسخ 
داد: در این زمینه وقتی می گوییم طرح باید اقتصادی باشد، باید 
همه جوانب را بسنجیم؛ بحثی که وجود دارد این است که اخیرا 
مقداری روند آهنگ حرکت به سمت فیبرنوری حتی در بعضی 
کشورها  کند شده و شاید بیشتر به سمت اینترنت سیار حرکت 
کنند. به طور مثال برروی اینترنت ۴G نمی توان سرعت بالاتری 
ارائه کرد، بنابراین بعضی از شرکت های تلکام  دنیا بررسی کرده  و 
آهنگ سرمایه گذاری خود را از فیبر نوری به اینترنت سیار برده اند.

وی افزود: اما ما در این زمینه یک محدودیتی داریم و باید آن را در 
نظر بگیریم، اینکه سایر کشورها بسیار راحت تکنولوژی را انتخاب 
می کنند اما ما به این راحتی نمی توانیم این کار را انجام دهیم، اگر 
به عنوان کسی که در این حوزه فعالیت کرده و بر اساس مطالعاتی 
که کارشناسان ما انجام داده اند، باید توازنی بین ارتباطات ثابت و 
سیار ایجاد شود و این نقطه توازن بسیار مهم است و در شرکت 

مخابرات ایران سعی بر این موضوع است.

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت عنوان کرد:
داخلی سازی ۶۵ درصدی

 لوازم خانگی
* رضایت مردم از کیفیت محصولات افزایش یافت

معاون صنایع عمومی وزارت صنعت، معدن و تجارت ضمن اشاره به 
عمق داخلی سازی 6۵ درصدی لوازم خانگی، افزایش رضایت مندی 
مردم از کیفیت این محصولات را مد نظر قرار داد و گفت: الزامات 
در حوزه ضمانت و خدمات پس از فروش افزایش یافته و سنجش 
رضایت مندی را در دستور کار قرار داده ایم.محمد مهدی برادران با بیان 
اینکه بعد از تشدید تحریم ها، شاید استنباط ابتدایی این بود که در 
حوزه لوازم خانگی، دچار چالش برای تامین نیازهای داخلی شویم و 
حتی برخی از شرکت های به نام، مشمول تحریم شدند، تصریح کرد: اما 
در عمل نه تنها با تولید و شبکه فروش بیشتر، توانستیم این تحریم ها را 
بی اثر کنیم، بلکه با ارائه محصولات جدیدتر، خدمات مناسب تر و شبکه 
فروش وسیع تر، شرکتی که تحریم آمریکا بود، موفق شد در سال 
گذشته فروش خود را در داخل کشور، به دو برابر برساند. به طوری که 
فروش این شرکت از عدد ۱2۰۰ میلیارد به 2۴۰۰ میلیارد تومان رسید.  
معاون صنایع عمومی وزارت صمت با اشاره به بحث عمق داخلی سازی 
لوازم خانگی، گفت: عمق تولید یکی از بحث های مهم در لوازم خانگی 
است که نشان می دهد چه میزان از مواد اولیه و قطعات و تجهیزاتی 
که در محصول نهایی به کار گرفته شده، بیشتر داخلی شده است.وی با 
بیان اینکه اگر عمده قطعات یک لوازم خانگی را وارد کنیم، عمق تولید 
کمتری داریم و به سمت محصولات مونتاژی می رویم، اظهار کرد: برای 
محاسبه عمق تولید، محصول نهایی قیمت گذاری می شود و میزان ارز 
تخصیصی را محاسبه می کنند. اگر در یک محصول که مثلا ۱۰ میلیون 
تومان قیمت دارد، ۵ میلیون ارز تخصیص داده باشیم، یعنی به عمق 
داخلی سازی ۵۰ درصدی رسیده ایم، اگر ارز کمتر تخصیص دهیم و 
شرکت تلاش کند برخی قطعات را داخلی سازی کند، به عمق داخلی 
سازی بیشتری رسیده ایم.  برادران با بیان اینکه این رشد صنعت لوازم 
خانگی نشان از عمق داخلی سازی 6۵ درصدی دارد، گفت: البته باید 
به این نکته توجه کرد که اگر عمق داخلی سازی محصولات سابقی که 
در سه سال گذشته تولید می کردیم، محاسبه شود، عمق تولید به بالای 
۸۰ درصد هم می رسید. اما تصمیم گرفتیم خطوط تولید را به روز کنیم 
و محصولاتی که مورد انتظار مشتری است را تولید کنیم که نیازمند  
ارزبری بیشتری است.  معاون وزیر صمت در حاشیه نمایشگاه لوازم 
خانگی در گفت وگو با صدا وسیما با بیان اینکه در حوزه یخچال به جز 
کمپرسور ۱۰۰ درصد سایر قطعات داخلی سازی شده و کمپرسور هم 
از محصولاتی است که در برخی کشورها تولید می شود، تصریح کرد: 
ارزش بازار لوازم خانگی 6 میلیارد دلار و میزان واردات قطعات لوازم 
خانگی سالانه 2.۵ میلیارد دلار است که البته صادرات به کاهش ارزبری 
کمک می کند.  این مقام مسئول همچنین با اشاره به استاندارد سازی 
قطعات لوازم خانگی، گفت: همه مجموعه ها استاندارد دارند و تک تک 
محصولات باید شناسه داشته باشند. کارخانجات هم برای هر محصول 
در نهایت یک شناسه رهگیری نصب می کنند که این شناسه رهگیری، 
نشان می دهد محصول در کدام واحد تولید شده و چه مشخصاتی 
دارد. رضایت مندی مردم از کیفیت لوازم خانگی رو به افزایش  است 
و سنجش رضایت مندی را هم در دستور کار قرار دادیم. همچنین 
تکلیفی در مجلس در خصوص حقوق مصرف کنندگان وضع شده بود 
که نیازمند به روزرسانی آیین نامه ها بود. این کار صورت گرفت و الزامات 

در حوزه ضمانت و خدمات پس از فروش افزایش یافت.

پرداخت ۶۰۰۰ میلیارد تومان 
از صندوق توسعه ملی به بورس اوراق بهادار

رئیس سازمان بورس گفت: صندوق توسعه ملی بر اساس تعهد خود، تا پایان 
امسال  6۰۰۰ میلیارد تومان دیگر به بورس اوراق بهادار پرداخت خواهد کرد.

عشقی  در خصوص علت ریزش ۴۰ هزار واحد  شاخص بورس گفت:  دلیل 
نوسانات بازار متعدد است که یکی از این عوامل ریسک سیاسی و شرایط 
ریسک سیستماتیک بوده است که بازار عکس العمل منفی نشان داده و مباحث 
دفعات قبل هم تکرار شده که به طور قطع کنترل می شود.رئیس سازمان 
بورس گفت: صندوق توسعه ملی بر اساس تعهد خود تا پایان امسال  6۰۰۰ 
میلیارد تومان دیگر به بورس اوراق بهادار پرداخت خواهد کرد.او اظهار کرد: به 
دنبال پرداخت ۱۰۰۰ میلیارد تومان از طریق صندوق توسعه ملی به سازمان 
بورس، صندوق بر اساس تعهد قانونی خود تا پایان امسال 6۰۰۰ میلیارد تومان 

دیگر نیز به بازار سرمایه تزریق خواهد کرد.
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اخبارخبرها

سازمان سینمایی اعلام کرد؛

رکوردشکنی ۲۴۵ هزار نفری 
مخاطبان در سینما

سازمان سینمایی اعلام کرد  با استقبال ۲۴۵ هزار مخاطب از فیلم های در حال 
اکران، رکورد تعداد مخاطب روزانه سینمای ایران شکست.

مصطفی کمیجانی معاون دفتر نظارت بر نمایش سازمان سینمایی ضمن اعلام 
خبر رکوردشکنی دوباره سینما طی چند ماه اخیر گفت: این خبری خوشحال کننده 
برای علاقه مندان سینمای ایران و در مجموع برای اهالی فرهنگ و هنر است که 
روز سه شنبه دوم آبان برای اولین بار حدود ۲۴۵ هزار نفر در یک روز از فیلم های 

روی پرده دیدن کردند.
وی با اشاره به تنوع آثار روی پرده که شامل مضامین و موضوعاتی از قبیل 
کودک و نوجوان، خانواده، کمدی و اجتماعی است، گفت: نیاز مخاطب به نشاط 

و سرگرمی در فضای عمومی و اعتماد او به مضامین آثار روی پرده و همچنین 
مدیریت صحیح سانس ها و نمایش فیلم ها که در تعامل دوسویه سازمان سینمایی 
و شورای صنفی نمایش شکل گرفته از جمله دلایل اصلی جابه جایی پی در پی 

رکورد استقبال مخاطبان از سینمای ایران است.
پیش از این بالاترین ثبت رکورد حضور مخاطبان در یک روز مربوط به ۳۰ 
خرداد سال جاری بود که در آن تاریخ ۲۰۸ هزار نفر به تماشای فیلم های روی 

پرده نشستند.

به همت خانه موسیقی؛
چهارمین دوره نمایشگاه »سازخانه« 

برگزار می شود
»سازخانه«  نمایشگاه  دوره  چهارمین  میری:  فاطمه  سیده 
کانون  و  ایرانی  موسیقی  خانه  حمایت  با  جاری  سال  آذر 
نمایشگاه  دوره  شد.چهارمین  خواهد  برگزار  ساز  سازندگان 
سازندگان  کانون  و  ایران  موسیقی  خانه  همت  به  سازخانه 
برپا  ابداعی  و  کلاسیک  ایرانی،  سازهای  شاخه های  در  ساز 
می شود.همچنین نمایشگاه سازخانه در چهارمین دوره میزبان 
به  آن  جزییات  که  است  تخصصی  نشست های  و  جلسات 
زودی اطلاع رسانی می شود.سومین دوره نمایشگاه سازخانه در 
شاخه های سازهای ایرانی، کلاسیک و ابداعی نهم تا ۱۳ دی 
سال ۱۳۹۸ با نمایش آثار بیش از ۶۰ هنرمند سازنده ساز در 
گالری های ممیز، میرمیران، پاییز و زمستان خانه هنرمندان و 
نشست های پژوهشی تخصصی با استقبال علاقه مندان برگزار 
شد.جزییات برگزاری چهارمین دوره نمایشگاه »سازخانه« به 

زودی منتشر می شود.

جلد  به  شبیه  چیزی  تیتراژ  کارکرد  هنر:  گروه 
کتاب است که طراحش تلاش می کند با انتخاب 
عناصر، فرم ها و چینش ها با کمک گرافیک و 
موسیقی مخاطبان یک اثر را در جریان موضوع 
نکته سنج،  بسیار  قرار دهد. شرایطی که گاهی 
اندیشمندانه و حساب شده پیش روی مخاطبان 
قرار می گیرد و گاهی هم به قدری سردستانه و از 
روی ادای یک تکلیف اجباری ساخته می شود که 
بیننده را از اساس از یک اثر تصویری دور می کند.

آنچه بهانه ای شد تا بار دیگر رجعتی به کلیدواژه 
»تیتراژ« داشته باشیم، مروری بر ماندگارترین و 
برخی  به  مربوط  موسیقی های  خاطره سازترین 
تلویزیونی است که  آثار سینمایی و  برنامه ها و 
برای بسیاری از مخاطبان دربرگیرنده خاطرات 
تلخ و شیرینی است و رجوع دوباره به آن ها برای 
ما در هر شرایطی می تواند یک دنیا خاطره به 
و  آغاز  از  پس  خاطره بازی  باشد.  داشته  همراه 
انتشار در نوروز ۱۴۰۰ و استقبال مخاطبان از آن، 
ما را بر آن داشت در قالب یک خاطره بازی هفتگی 
در روزهای جمعه هر هفته، روح و ذهن مان را به 
آن بسپاریم و از معبر آن به سال هایی که حال مان 

بهتر از این روزهای پردردسر بود، برویم.
عنوان  ماندگار«  تیتراژهای  با  »خاطره بازی 
سلسله گزارشی آرشیوی با همین رویکرد است 
هنر  گروه  در  می توانید  هفتگی  به صورت  که 

خبرگزاری مهر آن را دنبال کنید.
در صدمین شماره از این روایت رسانه ای به سراغ 
موسیقی متن و تیتراژ فیلم سینمایی »شکار« به 
از  یکی  رفتیم؛  بیات  بابک  مرحوم  آهنگسازی 
چندین اثر ماندگار این هنرمند ارزنده موسیقی 
کشورمان که در زمان تولید و اکران این فیلم 
سینمایی تبدیل به یکی از مهم ترین مولفه های 
معرفی آن شد. منبعی سرشار از بدعت و خلاقیت 
کامل  تسلط  از  گرفته  نشات  که  نوآوری  و 
آهنگساز در خلق موسیقی متن یک اثر سینمایی 
بود و می تواند به عنوان یکی از شاخص ترین 
آثار موسیقایی مرتبط با موسیقی متن و تیتراژ 

فیلم های سینمایی لقب بگیرد.
فیلم سینمایی »شکار« به نویسندگی و کارگردانی 
سینمای   ۱۳۶۶ سال  محصول  جوانمرد  مجید 
ایران است که در روزگار تولید و پخش به جهت 
قصه و داستان متفاوتی که پیش روی مخاطبان 
قرار داد، توانست با استقبال خوب علاقه مندان 
اکران  از  اثری که پس  مواجه شود.  نیز  سینما 
عمومی بارها و بارها و حتی در این روزگار به 
صورت مستمر از شبکه های مختلف تلویزیونی 
از  یکی  عنوان  به  فیلم  این  است.  پخش شده 
فیلم های مولف سینمای ایران در حوزه آثار مرتبط 
با مبارزات مردم در روزهای منتهی به پیروزی 
هوای  و  حال  دربرگیرنده  و  اسلامی  انقلاب 
متفاوتی بود.داستان فیلم »شکار« از این قرار بود 
که احمد با یک کامیون حامل گوشت به سمت 
پایتخت در حرکت است. او عجله دارد تا قبل از 
زایمان همسرش محموله را تحویل بدهد و به 
زادگاهش بازگردد. در یکی از شهرهای بین راه 
توقف می کند و همان لحظه انفجاری در میدان 
شهر رخ می دهد و مجسمه ای که قرار بوده روز 
بعد پرده برداری شود، منهدم می شود. احمد به 
سرعت از محل می گریزد. مأموران امنیتی به او 
مظنون می شوند و پس از آزادی، در راه بازگشت 

با جوانی به نام مصطفی همراه می شود که به 
جاده  مأموران  است.  شده  آزاد  زندان  از  تازگی 
را بسته اند. مصطفی که مشغول رانندگی است 
کامیون را از میان آن ها عبور می دهد. مأموران 
کشته  مصطفی  می پردازند.  کامیون  تعقیب  به 
اثر تجربه ای که پشت سر  بر  احمد  و  می شود 

گذاشته متحول می شود.
الله  عنایت  شکیبایی،  خسرو  پرستویی،  پرویز 
منیژه  ودادیان،  مهری  آقاجانیان،  علی  بخشی، 
گرجی،  الله  نعمت  جمالی،  سیف  نقی  سلیمی، 
پسندی،  بهمن  کشکولی،  صفر  زینعلی،  ایرج 
اورمز،  سروش  درتاج،  غلامعلی  روشن،  حسن 
کریمی،  عبادالله  پروین،  علی  خیری،  الله  ولی 
محرم بسیم و عبدالله کریمی بازیگران این فیلم 

سینمایی بودند.
اما همان گونه که اشاره شد، فارغ از آنچه درباره 
محتوا و قصه فیلم سینمایی »شکار« می تواند 
مورد توجه قرار گیرد، موسیقی متن و تیتراژ این 
اثر سینمایی است که توانست به واسطه آهنگساز 
قدرتمندی چون بابک بیات تبدیل به یک عامل 
موثر بیانی برای ایجاد تحکم محتوا و درام فیلم 
این  ریشه های  طبیعتاً  شود.  مخاطب  ذهن  در 
پدیده ساختاری در آثار سینمایی را می توان در 
آثار آهنگسازان بزرگی دریافت کرد که بابک بیات 

یکی از مهم ترین افراد در این حوزه است.
موسیقی دانی که در سال ۱۳۲۵ با نام اصلی علی 
حسین بیات زرندی مطلق در تهران به دنیا آمد و 
پس از طی مراحل کودکی و نوجوانی خود در سن 
۱۹ سالکی وارد اپرای تهران شد و نزد هنرمندانی 
چون اوِلین باغچه بان، ثمین باغچه بان و نصرت 
الله زابلی به فراگیری موسیقی پرداخت. او نزدیک 
به پنج سال همکاری خود را با این اپرا ادامه داد. 
بابک بیات بعدها با محمد اوشان آهنگساز و رهبر 
فراگیری  به  او  نزد  و  کرد  پیدا  رفاقتی  ارکستر 
هارمونی، آکومپانیمان و دیگر مشتقات موسیقی 
پرداخت. همچنین آشنایی با ایرج جنتی عطایی 
نقش موثری در زندگی هنری بیات ایفا کرد و این 
۲ طی دوستی چند ساله ای که داشتند اقدام به 

خلق ترانه ها و ملودی های متعددی کردند.
بابک بیات درهمین اثنا بود که همراه با واروژان 
ساخت  از  بعد  و  کرد  آغاز  را  فیلم  آهنگسازی 
موسیقی فیلم »غریبه« در بسیاری از سریال ها 
حضور  انقلاب  از  پیش  سینمایی  فیلم های  و 
فعالی داشت. این فعالیت پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی هم ادامه پیدا کرد و پس از انتشار چند اثر 
موسیقایی از جمله »خروس زری پیرهن پری« 
احمد شاملو وارد فضای جدیدی از فعالیت های 

موسیقایی اش شد.
این آهنگساز فقید کشورمان در همین مسیر موفق 
به ساخت موسیقی برای فیلم ها و سریال هایی 

چون »مرگ یزدگرد«، »نقطه ضعف«، »ریشه 
»مسافران«،  دیگری«،  وقتی  »شاید  درخون«، 
»سلطان و شبان«، »کشتی آنجلیکا«، »عروس«، 
»جهان  »مرسدس«،  »طلسم«،  آخر«،  »پرده 
پهلوان تختی«، »دست های آلوده«، »اتوبوس«، 
»قرمز«، »دو زن«، »شیدا«، »شکار«، »ولایت 
عشق« و حدود ۹۰ فیلم سینمایی و سریال شده 
است که هرکدام در نوع خود می تواند به عنوان 
یکی از بهترین آثار موسیقایی مرتبط با فیلم ها 
سینمایی و مجموعه های تلویزیونی لقب بگیرد. 
این در حالی است که بابک بیات در طول این 
از  بلورین  چند سیمرغ  دریافت  به  موفق  مدت 
جشنواره فیلم فجر شده که همین امر او را به 
آهنگسازان سینمای  معتبرترین  از  عنوان یکی 

ایران معرفی می کند.
مسیری که یکی از شمایل و ابعاد این تبحر و 
تیتراژ  و  متن  موسیقی  در  می توان  را  خلاقیت 
احساس  وضوح  به  »شکار«  سینمایی  فیلم 
این  بیانی  زبان  شد  موجب  که  شرایطی  کرد. 
اثر سینمایی به واسطه ملودی پردازی درخشان 
آهنگساز، غنی تر شده و کاری کند تا موسیقی به 
عنوان یک زنجیره ناگسستنی از بدنه اصلی اثر، 
تبدیل به هویتی انکارناپذیر از فیلمی شود که تا 
به امروز به مدد موسیقی و خاطره سازی هایش 
در ذهن مخاطبان ماندگار مانده است. طبیعتاً حالا 
هم که فکر می کنیم ناخودآگاه نمی توانیم غیر از 
موسیقی بابک بیات روی فیلم »شکار« حتی یک 
لحظه هم به انتخاب گزینه دیگری توسط آقای 
کارگردان در جهت ساخت موسیقی متن فیلم 
فکر کنیم.مسیر و چارچوبی که در فیلم »شکار« 
به درستی هرچه تمام تر توسط بابک بیات روی 
تصویر پیاده سازی و تبدیل به مولفه ای شد که نه 
تنها برای معرفی فیلم »شکار« کاربرد داشت بلکه 
زینت بخش بسیاری از برنامه ها، تک آهنگ ها و 
آثار موسیقایی، شنیداری و تصویری دیگری نیز 
شد. اتفاقی که نشان دهنده یک خلاقیت مثال 
زدنی از هنرمندی است که به شدت رگ خواب 
مخاطب را می فهمید و می دانست چه ملودی در 
چه حال و احوالی می تواند مورد پسند مخاطب 
قرار گیرد.شرایطی که موجب شد موسیقی با دقت 
هرچه تمام تر وظیفه خود در مواجهه با درام را 
متوجه شده و تبدیل به برگ برنده فیلمی شود 
که برای مخاطب دهه شصتی آن روزها حکم 
همراهموسیقی  به  را  خاطره  از  سرشار  معدنی 
تشریک مساعی  از  نمایشگاهی  یقیناً  »شکار« 
آهنگساز  و  کارگردان  به عنوان  مجید جوانمرد 
توانست  است که  بیات  بابک  قدرتمندی چون 
ارزش های هنری و عملکرد بیانی فیلم را با تمام 
نقاط ضعف و قوتش مضاعف کند دارد. خاطراتی 
که در جای جای فیلم به ویژه بازی های پرویز 

کار  روی  آنچنان  شکیبایی  خسرو  و  پرستویی 
نشسته که اصلًا به گزینه دیگری غیر از بابک 

بیات نمی توان فکر کرد.
موسیقی »شکار« یقیناً نمایشگاهی از تشریک 
و  کارگردان  عنوان  به  جوانمرد  مجید  مساعی 
آهنگساز قدرتمندی چون بابک بیات است که 
توانست ارزش های هنری و عملکرد بیانی فیلم 
را با تمام نقاط ضعف و قوتش مضاعف کند. کما 
نداشت  وجود  شناخت  و  آگاهی  این  اگر  اینکه 
بدون تردید فیلم »شکار« هم اکنون این چنین در 
یادها و خاطره ها نمی ماند. زیرا موسیقی خلق شده 
توسط مرحوم بیات با ساختارهای روانی منطبق با 
تماشاگر ایرانی اش به قدری دربرگیرنده حس و 
حال لطیفی بود و هست که باید از آن به عنوان 
یکی از نکات حائز اهمیت این فیلم سینمایی نام 

برد.
این فضا و ساختار به قدری در این دوره از تولیدات 
سینمای ایران از جایگاه ویژه ای برخوردار بود 
که باید از این سال ها به عنوان دوران طلایی 
ساخت موسیقی فیلم برای آثار سینمایی نام برد. 
اهمیت  اخیر  سال های  در  اگرچه  که  شرایطی 
و جایگاهش را کم و بیش از دست داده و در 
بسیاری از موارد تبدیل به ویترینی تزیینی برای 
آثار سینمایی و تلویزیونی شده است، اما به واسطه 
حضور آهنگسازان قدرتمندی چون بابک بیات 
سینمایی  فعالیت های  در  زرینی  برگ  می تواند 
کشور باشد که تحت هیچ شرایطی نمی توان آن 
را به فراموشی سپرد. آثاری که محدود به همین 
فیلم سینمایی هم نشد و بینندگان سینمای ایران 
شاهد موسیقی فیلم هایی از مرحوم بیات بودند که 
هرکدام در پرونده ای جداگانه می تواند مورد توجه 

و پژوهش بیشتری قرار گیرد.
از خلق موسیقی متن  از ۳۶ سال  اکنون بیش 
و  می گذرد  »شکار«  سینمایی  فیلم  تیتراژ  و 
مخاطبان حقیقی سینما و موسیقی این سرزمین 
هرگز نمی توانند طعم و رنگ این ملودی را از 
فضایی  کنند.  خالی  ذهنشان  خاطرات  جعبه 
سرشار از راه حل های خاص یک آهنگساز کم 
نظیر به نام بابک بیات که در هر اثرش رنگ و 
بوی تفاوت را می توان به معنا و مفهوم واقعی 

کلمه حس کرد.
بسیاری از خوانندگان نام آور موسیقی ایران در 
بابک  نام  به  نابغه ای  مدیون وجود  این سال ها 
بیات در عرصه آهنگسازی هستند که بی تردید 
فرهنگ  ترویج  و  توسعه  در  بدیلی  بی  نقش 

شنیدن موسیقی خوب داشت.
مرحوم بابک بیات بدون تردید هنرمندی تمام 
نشدنی در موسیقی این سرزمین است و با نگاهی 
به  می توان  اش  موسیقایی  کارنامه  به  اجمالی 
ارزش و نبوغ موزیسینی دست پیدا کرد که برای 
تعریف درست و کاربردی از آنچه موسیقی فیلم 
می نامیم، نهایت تلاش و کوشش خود را انجام 
داد؛ مسیری که بازکننده جریان بسیار روشن و 
درستی در حوزه ساخت موسیقی تیتراژها بود، آن 
هنگام که هنوز درگیر زد و بندهای مالی نشده بود 
و به درست ترین شکل ممکن در خدمت مفاهیم 
اثر مورد نظر بود و به واسطه نظارت هنرمندانی 
و  برای توسعه  بیات، تلاش خوبی  بابک  چون 
ترویج فرهنگ درست شنیدن انجام می گرفت./

علیرضا سعیدی

خاطره بازی با تیتراژهای ماندگار؛

»رویاشهر« با داستانی ماجراجویانه قصه تیتراژی که ۳۶ ساله شد
در راه است

اثر  جدیدترین  »رویاشهر«  سینمایی  انیمیشن  فرخی:  مائده 
مرکز انیمیشن سوره به مرحله پس تولید رسید.همزمان با روز 
جهانی انیمیشن، نخستین خبر از انیمیشن سینمایی »رویاشهر« 
جدیدترین اثر مرکز انیمیشن سوره به تهیه کنندگی مصطفی 
حسن آبادی و نویسندگی و کارگردانی محسن عنایتی منتشر 
شد.این انیمیشن پس از ۲ سال از آغاز فرایند طراحی و تولید، 
به تازگی وارد فاز پس تولید شده و مراحل فنی آن در حال انجام 
است. به طور همزمان از لوگوی رسمی این انیمیشن سینمایی 
نیز رونمایی به عمل آمد.پس از اکران موفق انیمیشن سینمایی 
»لوپتو« که در شرایط کم رونقی سینماها توانست به فروش 
از  خوبی دست پیدا کند و همچنین کسب جوایز »مسافری 
گانورا« در جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان که به زودی 
راهی اکران خواهد شد، »رویاشهر« سومین اثر مرکز انیمیشن 
سوره است که برای حضور احتمالی در جشنواره فیلم فجر آماده 
خواهد شد.این اثر که تولید آن پس از انیمیشن »بنیامین« توسط 
شرکت آینده نگار آغاز شد، در رویداد رویازی ارایه و جزو تولیدات 
سازمان سینمایی سوره قرار گرفت که بعدتر معاونت فرهنگی 
شهرداری تهران و مجتمع مهوا نیز در روند تولید، از آن حمایت 
ماجراجویانه  داستان  »رویاشهر«  سینمایی  کردند.انیمیشن 
پسربچه ای به نام آرات است که تصمیم دارد قهرمان رویاشهر 

شود. این اثر نگاهی به آینده دارد.

اکبر منانی ؛
با دوبله بیشتر شناخته شدم

اکبر منانی دوبلور و گوینده رادیو با اشاره به محبوبیت برنامه های 
رادیویی در دهه های قبل بیان کرد که آن زمان مردم برای 
هر کمکی با رادیو تماس می گرفتند.اکبر منانی دوبلور و گوینده 
کار  با  که  هنری  فعالیت های  به  ورودش  درباره  رادیو  باسابقه 
رادیویی آغاز شده است گفت: در زمانی کار در رادیو را شروع 
کردم که بسیاری از کسانی که آن روزها بودند الان از دنیا رفته 
اند. گوینده های قدری که در قدرت صدا و بیان بسیار استثنایی 
بودند و من هم افتخار می کنم که شاگرد گوینده های به نام آن 
زمان بودم.وی درباره اولین دیالوگ ها و برنامه هایی که گویندگی 
آنها را بر عهده داشته است، بیان کرد: »اینجا تهران است رادیو 
برنامه و شبکه  از اعلام  ابتدا  بود و  اولین دیالوگ من  ایران« 
و کارهای این چنینی شروع می کردیم.منانی درباره برنامه هایی 
که به صورت حرفه ای در دهه ۴۰ در رادیو اجرا کرده است، 
عنوان کرد: برنامه »بیست و هفت هزار« از اولین برنامه هایی 
بود که در رادیو داشتم که یک برنامه کمکی بود و از ۱۲ شب 
تا ۶ صبح پخش می شد. مردم با این برنامه تماس می گرفتند و 
هرکسی هر مشکلی داشت با برنامه مطرح می کرد. حتی گاهی 
نیاز به بیمارستان و کلانتری داشتند و نمی دانستند با کجا تماس 
این  بگیرند و به رادیو زنگ می زدند و ما پیگیری می کردیم. 
برنامه متعلق به سال ۴۲ است و آن زمان مردم با رادیو بیشتر 
از هر جایی آشنا بودند.منانی اضافه کرد: من قبل از سال ۴۲ 
هم فعالیت داشتم اما آن زمان رسمی شدم و خاطرم است مثلًا 
پنج تلفن در کنارم داشتم و خودم هم تلفن ها را جواب می دادم.

وی که مدتی هم گوینده خبر بوده است درباره این تجربه بیان 
کرد: من هم گویندگی خبر کرده ام و هم روضه خوانده ام چون 
معتقدم گوینده باید همه کاری انجام دهد، من هم همه کاری 
انجام داده ام و زمانی که در سال ۶۵ بازنشسته شدم فعالیت های 
مختلفی در گویندگی داشتم و بعد بیشتر دوبله را دنبال کردم. با 
این حال مرا بیشتر با دوبله می شناسند و خیلی ها نمی دانند گوینده 

رادیو بوده ام.

با بیش از نیم میلیون مخاطب؛
»بچه زرنگ« یک ماهه ۲۰ میلیاردی 

شد
»بچه  سینمایی  انیمیشن  میلیاردی   ۲۰ فروش  با  همزمان 
زرنگ« بیش از ۵۵۰ هزار مخاطب، به تماشای این اثر نشسته 
حامد  کنندگی  تهیه  به  زرنگ«  »بچه  سینمایی  اند.انیمیشن 
جعفری که فضایی ماجراجویانه دارد در کمتر از یک ماه توانست 
به رقم فروش ۲۰ میلیارد تومانی برسد.این انیمیشن سینمایی 
از پنجم مهر ماه در سالن های سینمایی سراسر کشور اکران 
اکران،  ماه  به یک  از رسیدن  قبل  ماه  آبان  و  ۴  است  شده 
از  بیشتر  مخاطبی  و  تومانی  میلیارد   ۲۰ فروش  به  توانست 
۵۵۰ هزار نفر دست یابد. این تعداد مخاطب و حجم فروش 
در یک ماه، پیش از این برای دیگر انیمیشن های سینمایی 
رخ نداده است و از این حیث یک رکورد قابل اعتنا برای »بچه 
زرنگ« محسوب می شود.»بچه زرنگ« محصول تیمی ۲۵۰ 
نفره از هنرمندان در گروه هنرپویا است که در تیم کارگردانی 
بهنود نکویی، هادی محمدیان و محمدجواد جنتی و در تیم 
نویسندگان علی رمضان حضور داشته اند.همچنین هومن حاجی 
عبداللهی صداپیشه شخصیت »ببری« کاراکتر مکمل فیلم را 
بر عهده دارد و سعید شیخ زاده مدیر دوبلاژ فیلم است. جواد 
پزشکیان، هدایت هاشمی، میرطاهر مظلومی، ژرژ پطرسی، مینا 
قیاسپور، مریم رادپور، تورج نصر، اردشیر منظم، مهسا عرفانی، 
ابراهیم شفیعی، نازنین یاری، علیرضا دیباج، متانت اسماعیلی 
انیمیشن را بر  و پویا فهیمی صداپیشگی شخصیت های این 
عهده دارند.فرایند تدوین نهایی انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ« 
توسط حسن ایوبی، آهنگسازی توسط امیر توسلی، اصلاح رنگ 
توسط سامان مجد وفایی و صداگذاری توسط حسین ابوالصدق 
انجام شده است.»بچه زرنگ« محصولی از گروه هنر پویا و 

کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان است.

رشد ۱۷ درصدی 
بهره مندی فعالان فرهنگی از خدمات 

بیمه تکمیلی صندوق هنر
پریا حاجیان: در اجرای قرارداد سال ۱۴۰۱-۱۴۰۲ بیمه درمان 
تکمیلی با شرکت بیمه دانا تاکنون به بیش از ۱۰۶ هزار پرونده 
پاراکلینیکی،  خسارت  تومان  میلیارد   ۳۷ بیش  و  رسیدگی 
صادر  های  نامه  معرفی  جز  )به  دندانپزشکی  و  بیمارستانی 
شده( به بیمه شدگان عضو صندوق اعتباری هنر پرداخت شده 
است. همچنین ۳۷ هزار مورد معرفی نامه صادر و بیش از ۴۲ 
میلیارد تومان تسویه شده است.براساس این گزارش، قریب به 
۴۲ هزار نفر از فعالان فرهنگی و هنری کشور و افراد تحت 
تکفل آنها از خدمات بیمه درمان تکمیلی سال ۱۴۰۱-۱۴۰۲ 
برخوردار شدند که نسبت به قرارداد سال ۱۴۰۰- ۱۴۰۱ رشد 
۱۷ درصدی دارد.بر این اساس ۴ درصد از اعضای صندوق در 
طرح امید، ۷۴ درصد در طرح آرامش و ۲۲ درصد در طرح رفاه 
ثبت نام و تحت پوشش قرار گرفته اند.صندوق اعتباری هنر با 
هدف حمایت از هنرمندان کشور و کاهش دغدغه های درمانی 
فعالان فرهنگی و هنری، بخشی از حق بیمه اعضا و افراد 
تحت تکفل آنها را هرسال متقبل می شود.به طور میانگین 
بیش از ۶۰ درصد از حق بیمه درمان تکمیلی اعضا )معادل ۸۵ 
میلیارد تومان در سال ۱۴۰۱ ( از سوی صندوق در قالب یارانه و 
همچنین حق بیمه بیش از دو هزار و ۸۰۰ نفر از اهالی فرهنگ، 
هنر، رسانه و فعالان قرآن و عترت که به دلیل عدم تمکن مالی 
قادر به ثبت نام در طر ح بیمه تکمیلی نبودند، به طور کامل از 
سوی صندوق اعتباری هنر پرداخت شد.صندوق اعتباری هنر 
و بیمه دانا شهریورماه ۱۴۰۱ با هدف متناسب سازی نحوه 
ارائه خدمات بیمه ای با وضعیت و شرایط فعالان فرهنگ و 
ارائه خدمات و تخفیفات ویژه به اعضای صندوق و  هنر و 
ترویج فرهنگ بیمه ای تفاهم نامه همکاری ۱۴۰۱-۱۴۰۲ را 
امضا کردند.مشاور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و مدیرعامل 
صندوق اعتباری هنر گفت: این صندوق در این دوره وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در دولت سیزدهم مصمم است که 
با گسترش خدمات بیمه ای، فضایی امن را برای تداوم فعالیت 
حرفه ای فعالان حوزه فرهنگ و هنر که جز شریف ترین اقشار 
جامعه هستند، فراهم آورد.سید مجید پوراحمدی گفت: طبق 
بررسی های انجام شده، سال ۱۴۰۰ با تغییر شرکت بیمه گر 
رضایت حداکثری اعضا کسب شد. با توجه به اعتماد اعضا به 
صندوق و بیمه گر عامل ، تمام تلاش خود را برای ارائه خدمات 
منظم و شفاف کرده و در برابر تعهدات خود پاسخگو بوده است.

وی یکی از مهمترین مطالبات صندوق از مدیران بیمه گر 
درمان تکمیلی را انجام کامل تعهدات و تقویت و تسریع در 
ارائه خدمات رسانی به جامعه فرهنگ و هنر بیان کرد و گفت: 
هنرمندان سرمایه های اجتماعی جامعه هستند و ارائه خدمات 
دقیق و منظم به این قشر فرهیخته حساسیت بالایی دارد.

بسط و گسترش انواع خدمات بیمه ای برای اشخاص حقیقی 
و حقوقی فعال در حوزه فرهنگ، هنر و رسانه کشور، همکاری 
طرفین برای طراحی پوشش بیمه ای جدید مورد نیاز برای 
ریسک های شناسایی شده در حوزه فعالیت های فرهنگی، 
هنری و مطبوعاتی، تسهیل و رونق فعالیت های اقتصادی 
و بهبود فضای کسب و کارهای فرهنگی و هنری از طریق 
کاهش ریسک و پیوند میان صنعت بیمه با حوزه فرهنگ و هنر 

از مهمترین محورهای تفاهم نامه امضا شده است.

اداره کل میراث  رحمان شجاعی: مدیر امور موزه های 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گلستان با اشاره 
وجود ۱۴ موزه در استان، گفت که طی سال گذشته ۱۶۰ 
بازدید کردند.غلامرضا  از موزه های گلستان  نفر  هزار 
و  وابسته  بخش  دو  به  ها  موزه  اظهارکرد:  حمیدی 
غیروابسته تقسیم بندی می شوند که حوزه های وابسته 
تحت مالکیت میراث فرهنگی بوده و غیروابسته به بخش 
خصوصی و یا دستگاه ها و نهادهای دولتی مرتبط هستند.

مدیر امور موزه های اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی گلستان افزود: در استان گلستان هشت 
موزه تحت مالکیت میراث فرهنگی بوده و دو موزه تحت 
آب  مختص  هم  موزه  یک  و  زیست  محیط  مدیریت 
منطقه ای است و سه موزه خصوصی هم در استان فعالیت 
گرگان،  شناسی  زمین  موزه  وی  گفته  کنند.طبق  می 
دست بافته های داری گنبدکاووس و خانه موزه پریسان 
فارسیان آزادشهر خصوصی هستند.حمیدی گفت: هشت 
موزه تحت مالکیت میراث فرهنگی در شهرستان های 
گنبد  مینودشت،  آزادشهر،  آبادکتول،  علی  گمیشان، 
اینکه  بیان  با  است.وی  شده  واقع  گرگان  و  کاووس 
کاربری موزه ها تخصصی و عمومی است، افزود: موزه 
گنبدکاووس  فرش  موزه  طبیعی،  تاریخ  آبادکتول  علی 
تخصصی، موزه باستان شناسی و مردم شناسی مینودشت 
مردم شناسی، صنایع دستی  آزادشهر  موزه  تخصصی، 

گرگان تخصصی، محیط زیست تخصصی، تنوع زیستی 
و حیات وحش پارک ملی گلستان تخصصی و موزه آب 
منطقه ای هم تخصصی است.مدیر امور موزه های اداره 
کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گلستان 
بیان کرد: آثار به اشکال مختلف به دست دولت می رسد 

یا در اثر کشف اتفاقی یا از طریق مراجع قضایی انتظامی 
و از طریق کاوش باستان شناسی و یا هدایا یا خرید، 
ورودی خواهیم داشت.وی با بیان اینکه سال گذشته ۱۶۰ 
هزار و ۸۲ نفر از موزه های گلستان بازدید کردند، گفت: 

فروش بلیط حضوری و الکترونیکی است.

مدیر امور موزه های گلستان خبرداد؛

بازدید ۱۶۰هزار نفر از موزه های گلستان در سال گذشته
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اخبارخبرها

معاون امور بازرگانی صمت گلستان عنوان کرد؛

صدور بیش از ۴۰۰۰ پروانه 
کسب صنفی در گلستان

سیده فاطمه میری: معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت اداره کل صنعت، معدن 
و تجارت گلستان از صدور بیش از چهار هزار پروانه کسب صنفی با اشتغال بالغ 

بر ۱۰ هزار و ۲۰۰ نفر در استان خبر داد.

احمد وطنی   در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در شش ماه نخست سال جاری 
چهار هزار و ۷۹ پروانه کسب صنفی در تمامی نقاط استان گلستان صادر شد.

وی افزود: با صدور این میزان پروانه کسب صنفی، ۱۰ هزار و ۲۰۰ شغل ایجاد 
شد در استان ایجاد شد.

معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت اداره کل صنعت، معدن و تجارت گلستان 
گفت: در راستای رسیدگی به مسائل و مشکلات حوزه اصناف استان در نیمه 
نخست امسال تعداد ۷۰ جلسه کمیسیون نظارت بر سازمان های صنفی در 

سراسر استان برگزار شد.

وی افزود: این جلسات منجر به مصوباتی در راستای اجرای نرخ جدید برخی 
کالاها و خدمات، ساماندهی صنوف فاقد پروانه کسب، تمدید پروانه های کسب 
صنفی منقضی شده، برگزاری و بروز رسانی انتخابات معوق اتحادیه های صنفی 
شد.وطنی در ادامه به اقدامات انجام شده در خصوص حمایت از اصناف استان 
اشاره کرد و اظهار کرد: رایزنی های لازم در خصوص اعطا تسهیلات کم بهره، 
برگزاری دوره های آموزشی اصناف، هموار ساختن ورود اصناف در حوزه تجارت 
و صادرات، پیگیری در خصوص تعدیل کردن مالیات بر ارزش افزوده در حال 

انجام است.

مدیرکل کمیته امداد گلستان عنوان کرد؛
ایجاد ۱۸۰۰ فرصت شغلی 

برای مددجویان گلستانی در ۶ ماه 
نخست امسال

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( گلستان گفت: در ۶ ماه 
نخست امسال هزار و ۸۰۰ فرصت شغلی با اعتبار ۱۹۸ میلیارد 
بابایی  در  تومان برای مددجویان گلستانی فراهم شد.عیسی 
همایش تجلیل از ۵۰۰ مؤسسه خیریه و تشکل مردمی استان 
گلستان، اظهار کرد: ترویج و توسعه فرهنگ احسان و انفاق یکی 
از سیاست های کمیته امداد محسوب می شود.وی افزود: اکنون 
در استان ۳۶۰ مرکز نیکوکاری با این نهاد در حال همکاری 
هستند که طی ۶ ماه نخست امسال توانستیم مبلغ ۵۱۳ میلیارد 
و ۹۰۰ میلیون تومان خدمات به نیازمندان ارائه دهیم.مدیرکل 
کمیته امداد امام خمینی )ره( گلستان با اشاره به اینکه در ۶ ماه 
نخست امسال هزار و ۸۰۰ فرصت شغلی با اعتبار ۱۹۸ میلیارد 
تومان برای مددجویان کمیته امداد در استان فراهم شد، گفت: 
در این مدت توانستیم چهار هزار و ۵۷۶ مورد وام قرض الحسنه 
به میزان ۶۶ میلیارد تومان به جامعه هدف خود پرداخت کنیم.

وی یادآور شد: کمیته امداد امام خمینی )ره( گلستان از ۱۸ هزار 
دانش آموز و هزار و ۳۰۰ دانشجو حمایت تحصیلی می کند.بابایی 
اظهار کرد: فعالیت های فوق برنامه فرهنگی برای ۱۶ هزار نفر در 
دستور کار خود قرار دادیم.مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( 
گلستان گفت: احداث ۸۲۵ واحد مسکونی ویژه مددجویان کمیته 
امداد، توزیع دو هزار ۶۳ سری لوازم منزل در بین افراد جامعه 
نو عروسان تحت  بین  توزیع ۵۳۶ سری جهیزیه در  هدف و 
حمایت از دیگر اقدامات امداد استان گلستان است که در ۶ ماه 

نخست امسال انجام شد.

جهاد  سازمان  رییس  شجاعی:  رحمان 
کشاورزی گیلان از پیش بینی برداشت ۱۶ 
هزار تن زیتون از باغات بارور گیلان خبر 
داد و گفت: ارزش اقتصادی این مقدار زیتون 
معادل ۹۶۰ میلیارد تومان برآورد شده است.

صالح محمدی اظهار کرد: رودبار یکی از با 
کیفیت ترین زیتون های جهان را تولید می 
کند و خاستگاه این میوه بهشتی در کشور 

است.
تن  هزار   ۱۶ برداشت  بینی  پیش  از  وی 
بارور  باغ  هکتار   ۹۴۵ و  هزار   ۸ از  زیتون 
محصول از باغات گیلان خبر داد و افزود: 
ارزش اقتصادی این مقدار زیتون معادل ۹۶۰ 

میلیارد تومان برآورد شده است.
با  گیلان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
از محصولات  زیتون یکی  اینکه  به  اشاره 
گفت:  است،  گیلان  استان  استراتژیک 
شهرستان رودبار با قدمت چندین هزار ساله 
از  یکی  و  است  کشور  زیتون  تولید  قطب 
افتخارات استان گیلان ایجاد بازارچه فروش 

محصولات زیتون در رودبار است.
زیتون محصولی ارزآور است

جهاد  سازمان  برنامه  به  اشاره  با  محمدی 

بیان  باغ های زیتون  کشاورزی در توسعه 
کرد: زیتون محصولی ارزآور بوده و چرخه 
محصول  این  به  رودبار  شهرستان  مالی 
متکی بوده و سازمان جهاد کشاورزی برنامه 
توسعه این باغ ها را در دستور کار خود قرار 
کشاورزی  جهاد  سازمان  است.رییس  داده 
محصول  برداشت  آغاز  به  اشاره  با  گیلان 
بینی می  پیش  اضافه کرد:  زیتون  روغنی 
زیتون  محصول  درصد   ۴۰ امسال  کنیم 
به صورت  و ۶۰ درصد  روغنی  به صورت 

کنسروی برداشت شود.
محمدی با بیان اینکه بالغ بر ۲۲ هزار بهره 
بردار در گیلان در حال تولید زیتون هستند، 
گفت: ۱۰ کارخانه روغن کشی با ظرفیت ۲۴ 
هزار تن به صورت صنعتی در گیلان فعال 
است و بالغ بر ۱۰۰ واحد به صورت سنتی و 
نیمه سنتی و مدرن به تولید، فرآوری و بسته 

بندی محصول زیتون می پردازند.
محمدی با بیان اینکه زنجیره کامل تولید 
محصول زیتون در شهرستان رودبار شکل 
گرفته و این چرخه کامل است، افزود: برنامه 
سازمان جهاد کشاورزی گیلان فراهم آوردن 
شرایط برای تولید روغن بیشتر و رسیدن به 

مرحله خودکفایی است.
وی با تاکید بر لزوم معرفی ارقام زودبازده با 
عملکرد بالا به زیتون کاران افزود: معرفی 
مانند  بالا  عملکرد  با  همراه  زودبازده  ارقام 
اصلاح  سبب  کنسروالیا  مانزالینا،  آربکین، 
باغ های  ایجاد  و  قدیمی  باغ های  ساختار 
افزایش  سبب  نهایت  در  و  می شود  مدرن 

عملکرد در واحد سطح خواهد شد.
با  گیلان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
دوست  آب  گیاه  یک  زیتون  اینکه  بیان 
و  رویشی  شرایط  باید  کرد:  اضافه  است، 
تا بهره  زایشی خوب برای گیاه مهیا شود 
وری عملکرد آبیاری بالا رود و سازمان جهاد 
کشاورزی گیلان با هماهنگی مدیریت آب 
سیستم های  اندازی  راه  به  استان  خاک  و 
آبیاری تحت فشار در باغ های زیتون اقدام 

کرده است.
محمدی با اشاره به پرداخت تسهیلات به 
زیتون کاران، بیان کرد: تسهیلاتی در قالب 
۸۵ درصد به صورت بلاعوض و ۱۵ درصد 
آورده باغدار برای راه اندازی سیستم نوین 
آبیاری در باغ های زیتون پرداخت می شود و 
هدف از این طرح افزایش بهره وری آب در 

نظر گرفته شده است.
وی ادامه داد: تقاضای باغدار قبل از احداث 
اولیه  مرحله  آبیاری  سیستم  تعریف  و  باغ 
دریافت تسهیلات است و همچنین ترتیبی 
هم  قدیمی  باغ های  تا  است  شده  اتخاذ 
بتوانند از اعتبارات ملی برای ایجاد سیستم 

های آبیاری استفاده کنند.
عوامل  از  یکی  یکی  زیتون  مگس 

خسارات باغات زیتون است
رییس سازمان جهاد کشاورزی استان گیلان 
با اشاره به سال آور و نیاور در محصولات 
زیتون اضافه کرد: برای  زراعی و خصوصاً 
باغات زیتون رودبار امسال سال نیاور بود و 
و امیدواریم با عملیات مدیریت باغ توسط 
باغداران مانند هرس مناسب، تغذیه خوب و 
مدیریت آفات و بیمارها سال بعد سال آور 
باشد است و شاهد افزایش محصول در واحد 

سطح باشیم.
است  قهری  عوامل  از  اینکه  بیان  با  وی 
که باعث ایجاد خسارت فراوان به باغ های 
زیتون می شود، گفت: هر سال با هماهنگی 
های  برنامه  کشور  و  استان  نباتات  حفظ 

پیشگیری در سطح باغ ها اجرا می شود.

رییس سازمان جهاد کشاورزی گیلان در گفتگو با وارش : 

پیش بینی برداشت ۱۶ هزار تُن زیتون از باغات بارور جنوب گیلان

تعیین  از  گیلان  استاندار  عمویی:  عباس 
تکلیف پروژه زباله سوز رشت ظرف دو هفته 

آینده خبر داد.
مدیریت  جلسه  حاشیه  در  عباسی  اسدالله 
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  گیلان  پسماند 
کرد: نگاه دولت سیزدهم به ویژه شخص 
آقای رییس جمهور نسبت به مساله پسماند 
لزوم  بر  تاکید  با  است.وی  ویژه  گیلان 
افزود:  به موضوع پسماند در گیلان  توجه 
مطالبات جدی  از  زباله سراوان  ساماندهی 
دولت در گیلان بوده که خوشبختانه تاکنون 
اقدامات مثبتی در این بخش صورت گرفته 
زباله  اینکه  بیان  با  گیلان  است.استاندار 
سراوان رشت شرایط بسیار زننده ای داشت، 
گفت: حل مساله پسماند سراوان از ابتدای 
عالی  نماینده  عنوان  به  گیلان  به  ورودم 

دولت در استان در دستور کار قرار گرفت.
عباسی با اشاره به انعقاد قرارداد زباله سوز 

رشت بیان کرد: در این قرارداد ۹.۲ میلیارد 
یورو اعتبار برای اجرای این پروژه از سوی 

هم  را  بخشی  و  بود  شده  پرداخت  دولت 
پیمانکار بخش خصوصی قرار بود پرداخت 

کند و نیروگاه زباله سوز را راه اندازی کند.
زباله سوز  پروزه  اجرای  اینکه  بیان  با  وی 
اساس  بر  افزود:  بود،  متوقف شده  ۸ سال 
بررسی های انجام شده اشکال و کم کاری 
از سوی  زباله سوز رشت  پروژه  اجرای  در 

پیمانکار پروژه است.
استاندار گیلان از تعیین تکلیف پروژه زباله 
سوز رشت خبر داد و اضافه کرد: با دستور 
رییس جمهور پروزه زباله سوز رشت تا ظرف 

دو هفته آینده تعیین تکلیف می شود.
عباسی با بیان اینکه پیشرفت ۷۵ درصدی 
پروژه بهسازی سراوان رضایت بخش است، 
گفت: با تلاش هایی که صورت گرفته این 

پروژه تا پایان سال به اتمام می رسد.

استاندار گیلان خبر داد؛

مدیر بنیاد مسکن گنبدکاووس:تعیین تکلیف پروژه زباله سوز رشت ظرف دو هفته آینده
۲ هزار خانه کم دوام روستایی 

گنبدکاووس در طرح مقاوم سازی 
قرار گرفت

مائده فرخی: مدیر بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گنبدکاووس 
مسکن  مقاوم سازی  برای  نهاد  این  سهمیه  اعلام  با  گفت: 
روستایی در سال جاری، ۲ هزار واحد مسکونی کم دام یا بی دوام 
این شهرستان مرزی نوسازی و مقاوم می شوند.مرتضی صابری 
افزود: برای نوسازی این تعداد واحد مسکونی در مناطق روستایی 
گنبدکاووس هفت هزار میلیارد ریال تسهیلات قرض الحسنه 
بانکی با کارمزد پنج درصد پیش بینی شده است.وی، سقف 
تسهیلات بانکی برای مقاوم سازی هر واحد مسکونی را سه 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال اعلام کرد و بیان داشت: با افزایش 
سقف وام نوسازی مسکن روستایی از ۲ به ۳.۵ میلیارد ریال 
توسط هیات وزیران شاهد رونق ساخت و ساز مسکن در روستاها 
و صنایع مرتبط با آن خواهیم بود.صابری از امضای تفاهم نامه 
با بخشداران مرکزی و داشلی برون گنبدکاووس به منظور توزیع 
مناطق  دهیاران  گفت:  و  داد  خبر  ابلاغی  تسهیلات  عادلانه 
روستایی این شهرستان می توانند علاقمندان به نوسازی مسکن 
را پس از صدور پروانه ساختمانی، جهت تشکیل پرونده به این 
نهاد معرفی کنند.مدیر بنیاد مسکن گنبدکاووس بیان داشت: 
این شهرستان مرزی افزون بر ۱۷۰ روستا دارد که در مجموع 
۴۷ هزار و ۶۵۸ واحد مسکونی در آنها ساخته شده است.وی 
گفت: از مجموع واحدهای مسکونی موجود در مناطق روستایی 
گنبدکاووس، ۲۲ هزار و ۶۹۰ واحد آن معادل ۴۸ درصد مقاوم 
بوده و بقیه یعنی ۲۴ هزار و ۹۶۸ واحد معادل ۵۲ درصد کم 
دوام و بی دوام هستند.صابری یادآور شد: سال گذشته سهمیه 
ابلاغی بنیاد مسکن برای طرح مقاوم سازی مسکن روستایی 
حدود هزار و ۱۰۰ واحد بود که ۹۸ درصد متقاضیان موفق به 
انعقاد قرارداد با بانک های عامل جهت اخذ تسهیلات ۲ میلیارد 
ریالی شدند.به گفته وی، از این تعداد ۸۸ درصد آنها با دریافت 
تسهیلات عملیات اجرایی ساخت مسکن خود را آغاز کردند.

صابری همچنین اظهارداشت: علاوه بر سهمیه ابلاغی سال 
قبل، ۴۷۵ فقره تسهیلات مسکن روستایی متمم یک به ۲ 
میلیارد ریالی نیز به بانک های عامل معرفی شدند که در این 
بخش ۹۲ درصد متقاضیان موفق به اخذ قرارداد شدند.شهرستان 
گنبدکاووس با افزون بر ۴۰۰ هزار نفر جمعیت درشرق استان 

گلستان واقع است.
محدثه اسدی نیا: نائب رئیس اتاق بازرگانی 
گرگان گفت: در سال های اخیر اتاق بازرگانی 
گرگان طرح ایجاد خط راه آهن اینچه برون 
به شاهرود را مطرح کرد که با راه اندازی 
این خط ریل اقتصاد کشور و استان متحول 

می شود.
علی محمد چوپانی اظهار کرد: در سال های 
اینچه  آهن  راه  کردن  برقی  موضوع  اخیر 
یک  گذاری  سرمایه  با  گرمسار  به  برون 
میلیارد و ۲۰۰ میلیون یورو در دستور کار 
دولت قرار گرفت که با این طرح مخالفت 
گرگان  بازرگانی  اتاق  داد:  ادامه  شد.وی 
وقت  شهرسازی  راه  وزیر  با  نشست هایی 
انجام داد و اعلام کرد که این طرح کارایی 
ندارد و هزینه بسیار زیادی برای دولت دارد. 
ما ساخت راه آهن اینچه برون به شاهرود 

که مسیر کریدور شمال به جنوب را ۵۰۰ 
کیلومتر کوتاه تر می کند، مطرح کردیم.

برون  اینجه  آهن  راه  کرد:  بیان  چوپانی 
دارد  هزینه  دلار  میلیون   ۲۵۰ شاهرود  به 
حتی  استقبال  مورد  تاکنون  متاسفانه  ولی 
این  ایجاد  با  این دولت قرار نگرفته است. 
از  کالا  تن  میلیون   ۱۲ سالانه  آهن  خط 

راه آهن  احداث  و  طریق جابه جا می شود 
اقتصاد  که  طرحی  اینچه برون-شاهرود، 

گلستان را متحول می کند.
ملی  نهضت  طرح  متاسفانه  افزود:  وی 
مردم  برای  مثبتی  نتیجه  تاکنون  مسکن 
نداشته است و قیمت مسکن در ۱۰ سال 
در  و  است  داشته  افزایش  برابر   ۵۰ اخیر 

اندازه  به  کارگر  یا  و  کارمند  درآمد  عوض 
کافی افزایش نیافته است.

رئیس اتاق بازرگانی گرگان بیان کرد: یک 
متقاضی در شهر های کوچک و بزرگ باید 
۳۰۰  الی ۵۰۰ میلیون تومان آورده داشته 
باشد و ماهی بیش از ۷ میلیون قسط بدهد 
که تقریبا برای کارگر و کارمند غیر ممکن 

است.
وی خاطر نشان کرد: هزینه اقساط مسکن 
و  کارگر  حقوق  درصد   ۲۵ از  بیشتر  نباید 
کارمند باشد و ما پیشنهاد کردیم که سهم 
آورده فرد برای پیش خرید مسکن ۵ درصد 
باشد. اقساط مسکن هم ۲۵ درصد حقوق 
باشد و هر سالی که حقوق کارگر و کارمند 
درصد  اقسط هم ۲۵  پیدا می کند  افزایش 

افزایش پیدا کند.

احداث راه آهن اینچه برون-شاهرود به نفع کشور است

مدیر عامل شرکت آبفا استان:
طرح جهادآبرسانی در روستاهای 

محروم گلستان با پیشرفت 
3۲ درصدی در حال اجراست

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان گلستان گفت: طرح 
جهاد آبرسانی به۴۳۲ روستای این استان در حال حاضر  دارای 
با  افزود:  ۳۲ درصد پیشرفت فیزیکی است.ابوالفضل رحیمی 
تلاش و تعامل بین قرارگاه امام حسن مجتبی ، بسیج سازندگی 
و شرکت آبفا، اجرای پروژه های جهاد آبرسانی در ۴۳۲ روستای 
استان به منظور پایداری و تامین آب شرب سالم و بهداشتی 
و رفع محرومیت روستاهای محروم از روند مطلوبی برخوردار 
آمارهای دریافتی،  به آخرین  با توجه  است.وی اظهار داشت: 
پیشرفت فیزیکی پروژه در کل استان ۳۲ درصد است که طبق 
برآوردها استان گلستان در این خصوص  به نسبت درجایگاه 
توزیع  شبکه  کیلومتر   ۱۲۹۱ گفت:  دارد.وی  قرار  مناسبی 
و خطوط انتقال، ۷۲ باب مخزن، ۱۰ ایستگاه پمپاژ و حفر و 
تجهیز ۳۰ حلقه چاه با ۶۱۴ میلیارد تومان در جریان اجرای این 
طرح عملیاتی می شود.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان 
گلستان  حفر ۸ حلقه چاه آب شرب، ساخت ۵ باب مخزن ذخیره 
آب شرب، احداث یک باب ایستگاه پمپاژ و ۲۵۶ کیلومتر لوله 
گذاری خط انتقال آب با اعتباری بالغ بر ۱۴۹میلیارد تومان برای 
۵۵ روستای محروم را از فعالیت های صورت گرفته در طرح 
جهاد آبرسانی در استان برشمرد.رحیمی در پایان افزود: با افتتاح 
و بهره برداری از این پروژه ها در استان جمعیتی بالغ بر ۴۲۰ هزار 
نفر از روستاییان استان تحت پوشش خدمات شرکت آبفا قرار 
خواهند گرفت و از نعمت آب شرب پایدار، سالم و بهداشتی 

بهره مند می شوند.

۲۰ هزار تن گندم و جو توسط تعاون 
روستایی گلستان تامین شده است

سرپرست تعاون روستایی گلستان گفت: بالغ بر ۲۰ هزار تن 
گندم و جو بذری توسط ۶ واحد فرآوری تعاون روستایی گلستان 
از پیمانکاران تکثیری تامین شده است.محمدرضا جامی اظهار 
کرد: از ۲۰ هزار تن گندم و جو بذری خریداری،  بالغ بر ۱۸ 
هزار تن بذر گندم و جو  توسط واحدهای شبکه تعاون روستایی 
استحصال و در سطح استان توزیع خواهد شد.وی گفت: ارقام 
آراز،  کلکتور،  کوهدشت،  تیرگان،  رقم های  شامل  گندم  بذر 
تکتاز، آرمان و معراج در طبقات پرورشی، مادری و گواهی شده 
است.وی ادامه داد: تاکنون  ۸ هزار تن بذر فرآوری، ۶ هزار 
تن تایید و لیبیل زنی شده  و بیش از ۵ هزار تن گندم تحویل 
عاملین توزیع شهرستانی شده است. استان گلستان ۱۴ مرکز 
فرآوری گندم و جو بذری دارد که ۶ مرکز آن تحت مدیریت 
تعاون روستایی است.وی تصریح کرد: تعاون روستایی استان 
در سالجاری برای خرید گندم بذری از کشاورزان طرف قرارداد 
کاشت گندم بذری مبلغ بیش از سه هزار میلیارد ریال پرداخت 

کرده است.

مدیرکل بنیاد مسکن گلستان :
صدور بیش از ۱۷ هزار جلد پروانه 

ساختمان روستایی در گلستان

بنیاد مسکن گلستان گفت: در دو سال گذشته  مدیرکل 
روستایی  مسکن  ملی  نهضت  طرح  اجرای  راستای  در 
پروانه ساختمان در گلستان صادر  از ۱۷ هزار جلد  بیش 
شده است.سید محمد حسینی  اظهارکرد: با همکاری دفتر 
امور روستایی و دهیاران و پیگیری مدیران بنیاد مسکن در 
سطح شهرستان های استان، در دو سال گذشته بیش از ۱۷ 
هزار جلد پروانه ساختمان روستایی در استان در اجرای طرح 
نهضت ملی مسکن صادر شده است.وی تصریح کرد: احداث 
مسکن مقاوم و مناسب در روستاها در سال های اخیر  جهش 
خوبی داشته است و تعداد متقاضیان صدور پروانه ساختمانی 
در روستاهای گلستان از دو هزار واحد در سال به هفت 
هزار واحد افزایش یافته است .مدیرکل بنیاد مسکن گلستان 
خاطرنشان کرد: به همین منظور، پرداخت تسهیلات بانکی 
در  این طرح  متقاضیان  برای  روستاها  در  زمین  تامین  و 
دستور کار قرار گرفته است.وی ادامه داد: در استان گلستان 
این  از  ۲۲۸ هزار واحد مسکونی روستایی وجود دارد که 
تعداد ۱۲۸ هزار واحد مقاوم و حدود ۱۰۰ هزار واحد ناایمن 
و غیرمقاوم است.حسینی گفت: تلاش داریم تا با همکاری 
دهیاران و همکاران بنیاد مسکن، شرایطی فراهم شود تا این 
واحدهای مسکونی غیرمقاوم در بازده زمانی کمتری مقاوم 

و ایمن شوند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان از شناسایی بیش از 
۴۰۰۰ نفر زوج نابارور در استان خبر داد و گفت: امیدوارم 
با اقدامات حمایتی به این زوجین توسط بیمه سلامت و 
بانک ها، گیلان رشد قابل ملاحظه ای در جوانی جمعیت 

داشته باشد.
محمدتقی آشوبی رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان 
در همایش بیمه سلامت در سالن همایش های معاونت 
بهداشتی با اشاره به چالش های بهداشتی اظهار کرد: 
جمعیت سلامتی در گیلان بالا، کاهش زادآوری پایین 

و بیماری های غیرواگیر نیز در استان بسیار بالا است. 
وی با اشاره به پرداخت ماهیانه ۴۰ میلیارد تومان به 
کارکنان شرکتی و حجمی افزود: اگر مطالبات دانشگاه 
علوم پزشکی گیلان از بیمه ها از جمله بیمه سلامت به 
موقع پرداخت نشود، با چالش جدی مواجه خواهیم شد. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان با اشاره به قدمت 
از  برخی  استان گفت:  مرکز  در  درمانی  مراکز  بالای 
بیمارستان های مرکز استان نظیر پورسینا قدمتی بیش 

از یکصدساله دارند. 

برای  گلوگاهی  را  جنرال  بیمارستان  فقدان  آشوبی 
تعارض منافع برشمرد و بیان کرد: فقدان بیمارستان 
برای  درمان  روند  شدن  طولانی  بر  علاوه  جنرال 
بیمار، بعضاً آن ها را در مسیر دریافت خدمت از بخش 

خصوصی خارج می کند. 
وی با اشاره به در دست احداث بودن یک بیمارستان 
پیگیری های  با  افزود:  پورسینا  در  تختخوابی   ۳۵۰
صورت گرفت، به زودی شاهد پیشرفت قابل توجهی 

در احداث این بیمارستان خواهیم بود. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان از شناسایی بیش از 
۴۰۰۰ نفر زوج نابارور در استان خبر داد و گفت: امیدوارم 
با اقدامات حمایتی به این زوجین توسط بیمه سلامت و 
بانک ها، گیلان رشد قابل ملاحظه ای در جوانی جمعیت 

داشته باشد. 
آشوبی از مجوز و برقراری ردیف اعتباری برای احداث 
بیمارستان جنرال در رشت پس از موافقت مقام عالی 

وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی خبر داد. 
وی همچنین به پیگیری جذب پت اسکن، MRI در 

رازی، تالش و لاهیجان خبر داد و بیان کرد: توسعه 
خدمات زیربنایی در نظام سلامت بسیار لازم است اما 
برای توسعه آن ها لازم به حمایت و توسعه چتر بیمه ای 

برای عمق بخشی خدمات دهی هستیم. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان از خرید حداقل 
۷۰ میلیارد تومان تجهیزات سرمایه ای در گیلان خبر 
داد و افزود: این تجهیزات موجب افزایش رضایتمندی، 
کوتاهتر شدن زمان دریافت خدمات و همچنین کاهش 

هزینه های گزاف به بیماران می شود. 
آشوبی، نمایه شدن نام دانشگاه علوم پزشکی گیلان 
در تایمز، برگزاری سه دوره سمپوزیم، کنکره و همایش 
و  آموزشی  نظام  تعالی  محوریت  با  استان  در  ملی 
همچنین راه اندازی پژوهشکده تروما را از دیگر اقدامات 

راهبردی طی یکسال اخیر برشمرد. 
نظام  در  نیکوکاران  و  خیران  عظیم  ظرفیت  به  وی 
سلامت اشاره کرد و گفت: تاکنون ۷۵۰ میلیارد تومان 
خیرین به سرمایه های دانشگاه علوم پزشکی گیلان 

ایران افزوده اند. 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان:

۴۰۰۰ زوج  در گیلان درگیر مشکل ناباروری
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رییس سازمان خصوصی سازی خبر داد:
واگذاری ۵ درصد سهام استقلال و 

پرسپولیس به تعاونی ها
رییس سازمان خصوصی سازی از فراهم شدن زمینه 
واگذاری پنج درصد از سهام رشد باشگاه استقلال و 
داد. دارای صلاحیت خبر  تعاونی های  به  پرسپولیس 

در  یزد،  به  روزه   یک  سفر  جریان  در  رحمتی  مالک 
خصوص جزئیات این خبر گفت: همانطور که استحضار 
دارید سهام دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در سازمان 
خصوصی سازی عرضه شده و در مرحله جدید به دنبال 
این هستیم که در امر واگذاری ها به اهلیت، بیشتر از 
قیمت گذاری توجه شود.وی افزود: بر این اساس، هر 
کسی که خریدار سهام این دو باشگاه بزرگ با جامعه 
طرفداری قابل  توجه در کشور است، باید اهلیت کافی 
و وافی را نیز داشته باشد.رییس سازمان خصوصی سازی 
ادامه داد: همچنین یکی دیگر از امتیازاتی که در هیات 
واگذاری مصوب شد، واگذاری قسمتی از سهام این دو 
باشگاه به تعاونی هاست که براساس این توافق، سازمان 
خصوصی سازی بستری را فراهم اورده تا تعاونی های 
که صلاحیت لازم و این توانمندی را داشته باشند، پنج 
درصد از سهام رشد این دو باشگاه را به تعاونی های دارای 
صلاحیت واگذار شود.  رحمتی در پایان خاطرنشان کرد: 
هفته گذشته در هیات واگذاری اصل ۴۴ با این موضوع 
موافقت شد که درصدی از سهام این دو باشگاه که به 
صورت ترجیحی همواره در واگذاری ها به کارکنان و 
مدیران تخصصی واگذار می شد، براساس ضوابط قانونی 
به کارکنان و سایر مدیران تخصصی این دو باشگاه نیز 

واگذار شود.

پزشکی  فدراسیون  رئیس  شجاعی:  رحمان 
ورزشی گفت: حسن یزدانی نباید دغدغه ای 
جز بازگشت پرقدرت به دنیای قهرمانی داشته 
باشد.حسن یزدانی، ستاره کشتی آزاد ایران 
مسابقات جهانی  مدال  دارنده ۹  و  و جهان 
با  تهران  بهمن  بیمارستان  در  المپیک   و 
توسط  ورزشی  پزشکی  فدراسیون  حمایت 
جراحی  فلوشیپ  اصلانی،  حمیدرضا  دکتر 
دست تحت عمل جراحی موفقیت آمیز قرار 
گرفت، در این راستا غلامرضا نوروزی، رئیس 
دکتر  همراه  به  ورزشی  پزشکی  فدراسیون 
اصلانی ساعتی قبل با حضور در بیمارستان، 

آخرین شرایط حسن یزدانی را بررسی کردند.
غلامرضا نوروزی در این خصوص اظهار داشت: 
و  است  یزدانی سرمایه ورزش کشور  حسن 
فدراسیون پزشکی ورزشی وظیفه خود می داند 
در کنار این قهرمان شایسته باشد تا در مرحله 
اول سلامتی کامل خود را به دست آورده و در 
ادامه ضمن بازگشت به دنیای قهرمانی، شاهد 
کسب مدال خوشرنگ او در المپیک پاریس 
باشیم.نوروزی خاطر نشان کرد: طبیعی است 
پس از انجام عمل جراحی و با نظر پزشک 
معالج، فدراسیون پزشکی ورزشی هر اقدامی 
در جهت فیزیوتراپی و توانبخشی نیز لازم باشد 

برای یزدانی دریغ نخواهد کرد و این قهرمان 
عزیز ما نباید دغدغه ای جز بازگشت پرقدرت 

به دنیای قهرمانی داشته باشد.
رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی ادامه داد: جا 
دارد از دکتر اصلانی بابت عمل جراحی سنگین 
کشور  ورزش  قهرمان  این  آمیز  موفقیت  و 
قدردانی نمایم چرا که این پزشک متبحر مثل 
همیشه یار فدراسیون پزشکی ورزشی و یاور 
قهرمانان عزیز ما است.همچنین اصلانی در این 
باره گفت: حسن یزدانی از ناحیه تاندون های 
شانه راست دچار آسیب دیدگی شده بود و 
تمام  ساعته  شش  جراحی  عمل  یک  طی 

اقدامات لازم به شکل موفقیت آمیز انجام شد.
اصلانی در تشریح دلیل طولانی مدت بودن 
این عمل جراحی گفت: عمل پیچیده ای بود 
و از سه ناحیه نیاز به ترمیم وجود داشت، در 
واقع می توان گفت سه آسیب طی یک عمل 
ترمیم شد.این فلوشیپ جراحی دست درباره 
زمان بازگشت یزدانی به دنیای قهرمانی گفت: 
بین ۵ تا ۶ ماه دیگر او می تواند مرور فن کشتی 
را آغاز کند که در این رابطه توصیه ها و نکات 
لازم را تا زمان بازگشتش به دنیای قهرمانی 
به او خواهیم داشت و به امید خدا با آمادگی 
کامل راهی المپیک و صاحب مدال طلا شود.

اعلام زمان بازگشت حسن یزدانی به میادین کشتی پس از جراحی

جهانی  رقابت های  قرعه کشی  حاجیان:  پریا 
ایران  کاتارو های  و   شد  انجام  جودو  کاتای 
رقیبان خود را شناختند. رقابت های جهانی 
کاتا طی روز های ۶ و ۷ آبان به میزبانی ابوظبی 
امارات برگزار می شود.قرعه کاتارو های ایران به 

شرح ذیل است*روز اول )شنبه(
ناگه نو کاتا:

فتح اله فریدی وثوق و حمیدرضا کریمی ناصر 
از تیم ایران در گروه اول باید با کاتارو هایی از 
کشور های مجارستان، اسپانیا، ایتالیا، سوئد، 
آلمان، لوکزامبورگ، فرانسه، لهستان، هلند و 

جمهوری آذربایجان به رقابت بپردازند.
همچنین علی اکبر وشناد و علی اصغر وشناد 
ایتالیا،  لهستان،  تیم های  با  سال(   ۲۳ )زیر 
ژاپن  و  جنوبی  کره  امارات،  لوکزامبورگ، 

همگروه هستند.کاتامه نو کاتا:
از  عظیمی  مهدی  و  رضایی  فخرالدین  تیم 
ایران )الف( با کشور های ویتنام، لهستان، هلند، 
اتریش، عربستان، استرالیا، کرواسی، اسلوونی، 
آلمان، مجارستان، هلند و جمهوری  ایتالیا، 

آذربایجان همگروه هستند.
علی وحید و رضا میرزایی از تیم ایران )ب( با 
کشور های ژاپن، کانادا، آلمان، فرانسه، ایتالیا، 
هنگ کنگ، لوکزامپورگ، استرالیا، کرواسی، 
کلمبیا، بلژیک، اتریش و هلند در یک گروه 

قرار دارند
جونو کاتا:

رضا جاوید و محمد شیری از تیم ایران )الف( 
استرالیا،  آلمان،  کنگ،  هنگ  کشور های  با 
کرواسی، ایتالیا، رومانی، آمریکا، برزیل، ژاپن، 

سوئیس و کانادا به رقابت می پردازند.
احسان خورشیدی و فرشاد جباری از تیم ایران 
)ب( با کشور های هنگ کنگ، لوکزامبورگ، 
ایتالیا، رومانی، تایلند، اسپانیا، آلمان، هلند، 

فرانسه، ویتنام و کانادا همگروه هستند.
*روز دوم )یکشنبه(

کیمه نوکاتا:
تیم  از  زاده  اله  روح  یاشار  و  بردی  وهاب 
ایران )الف( در گروه اول با کشور های آلمان، 
کرواسی، الجزایر، ایتالیا، فرانسه، اسپانیا و کانادا 

همگروه خواهند بود.
محمود افضلی و محمد هدایتی از تیم ایران 
)ب( با کشور های فرانسه، آلمان، کانادا، ایتالیا، 
ویتنام، هلند و کره جنوبی رقابت خواهند کرد.

گوشین جوتسو کاتا

محمد حسن سالاری و محمد رضا صحرایی 
از تیم ایران )الف( با کشور های آلمان، انگلیس، 
استرالیا،  فرانسه،  الجزایر،  اسپانیا،  ایتالیا، 
اتریش، بلژیک، هنگ کنگ و کانادا به رقابت 

می پردازند.
علیرضا کریمی ناصر و یاسر خاکزاده از تیم 
ایران )ب( با تیم های الجزایر، ویتنام، اسلوونی، 
کانادا، سوئیس، هلند، پرتغال، ایتالیا، لهستان، 

آلمان و اسپانیا رقابت می کنند.
رقابت های هر فرم در یک روز به پایان می رسد. 
مسابقات در هر فرم در دو گروه برگزار می شود 
و پس از برگزاری دوره مقدماتی از هر گروه سه 

تیم به فینال راه پیدا می کنند.
حسین زند و جعفرعلی قادری کادرفنی تیم 

ملی کاتای جودو را تشکیل می دهند.

قرعه کشی رقابت های جهانی کاتا جودو انجام شد

ناکامی الهه احمدی و 
هم تیمی اش در مسابقات 
تیراندازی قهرمانی آسیا

تیم تفنگ میکس ایران از کسب مدال مسابقات تیراندازی قهرمانی آسیا 
بازماند.در پنجمین روز مسابقات تیراندازی قهرمانی آسیا که در چانگ وون 

کره جنوبی در حال برگزاری است، رقابت تفنگ میکس برگزار شد و 
نمایندگان ایران به مدال نرسیدند.در پایان دور مقدماتی تیم تفنگ میکس 
الف ایران با ترکیب الهه احمدی و پوریا نوروزیان در مجموع با ۴/۶۲۸ امتیاز 
در رده هشتم ایستاد و با توجه به قوانین مسابقات مبنی بر حضور تنها یک 
تیم از هر کشور برای کسب مدال، تیم الف ایران راهی دیدار رده بندی شد. 
در دیدار رده بندی تیم ایران با نتیجه ۱۶ بر ۱۰ برابر کره  جنوبی شکست 
خورد و از کسب مدال برنز باز ماند.همچنین تیم ب ایران با ترکیب فاطمه 

امینی و امیرمحمد نکونام در مجموع  با ۱/۶۲۸ امتیاز دهم شد.

مسابقات قهرمانی کشتی جوانان 
گلستان به کار خود پایان داد

مسابقات قهرمانی کشتی آزاد و فرنگی جوانان استان گلستان 
با معرفی تیم های برتر به کار خود پایان داد.مسابقات کشتی 
گرامیداشت  گلستان  استان  جوانان  قهرمانی  وفرنگی  آزاد 
از ۱۶  پهلوان فقید قربان توان، با حضور ۲۰۰ کشتی گیر 
شهرستان در سالن شهید گرزین گرگان برگزار شد.در این 
رقابت ها در بخش آزاد تیم گرگان، قهرمان و نوکنده و بندرگز 
به به ترتیب دوم و سوم شدند.در بخش فرنگی نیز تیم گنبد 
مقام قهرمانی را به خود اختصاص داد و کردکوی و آزادشهر 

نیز به ترتیب دوم و سوم شدند.

تیم والیبال کاسپین پره سر گیلان برابر 
توپکا بابلسر پیروز شد

تیم  لیگ دسته یک مردان کشور,  والیبال  ادامه مسابقات  در 
به  بایلسر  توپکا  مقابل  گیلان  رضوانشهر  سر  پره  کاسپین 
برتری دست یافت.تیم های والیبال کاسپین پره سر رضوانشهر 
و توپکا بابلسر در هفته هفتم رقابتهای لیگ دسته یک کشور 
در رضوانشهر مقابل هم قرار گرفتند که در نهایت تیم والیبال 
را  بر یک حریفش  نتیجه سه  با  رضوانشهر  پره سر  کاسپین 
شکست داد.در جریان این مسابقه , تیم والیبال کاسپین پره سر 
رضوانشهر در دست های اول , سوم و چهارم حریف خود را 
شکست داد و تیم توپکا بابلسر نیز در دست دوم مقابل حریفش 
به برتری رسید تا این بازی در نهایت به سود کاسپین پره سر 
خاتمه یابد.تیم والیبال پره سر کاسپین رضوانشهر با برتری در این 
دیدار, به سومین پیروزی متوالی خود دست یافت تا همچنان روند 
صعودی خود را در این لیگ ادامه دهد.در رقابت های والیبال لیگ 
دسته اول مردان کشور، ۲۴ تیم در ۲ گروه ۱۲ تیمی به صورت 
رفت و برگشت با هم به رقابت می پردازند که در نهایت چهار 
تیم برتر هر گروه به مرحله بعدی این رقابت ها صعود می کنند.

تیم  والیبال کاسپین پره سر رضوانشهر در گروه اول این رقابت ها 
با تیم های آکادمی قهرمانی گل گهر سیرجان، مس کرمان، توپکا 
بابلسر، مس شهربابک، نام آوران تنکابن، صنعتگران امید تهران، 
نیروی زمینی، مس سونگون، مهرگان نور، کریمه قم و شهرداری 

شهر قدس هم گروه است.

گیلان از دیرباز در رشته قایقرانی یکی از قطب های برتر کشور بوده 
است استانی که تاکنون مربیان و ورزشکاران زیادی را به ورزش 

کشور در این رشته معرفی کرده است.
در مقطع کنونی نیز قایقرانی گیلان در رشته هایی همچون آبهای 
آرام و روئینگ یکی از قطب های برتر در کشور محسوب می شود 
که ورزشکاران این استان در رقابتهای مختلف کشوری و بین المللی 
می درخشند و مدال های رنگارنگی را کسب می کنند.اما این رشته 
برای اینکه همچنان در ورزش گیلان بدرخشد و بتواند سکوهای 
افتخار بیشتری را به خصوص در سایر رشته های موجود در قایقرانی 
کسب کند، نیازمند توجه ویژه مسئولان است و ضمن اینکه با توجه 
به ظرفیت های این استان باید در همه شهرهای گیلان گسترش یابد 

که این خود نیازمند فراهم شدن زیرساختهای مناسب است.
البته تاکنون نیز ورزشکاران این استان درخشش خوبی در مسابقات 
مختلف داشته اند به طوری که طی سال گذشته آنها موفق به کسب 
بیش از ۵۰ مدال  رنگارنگ شدند که از این تعداد ۲۱ مدال مربوط 
به مسابقات آسیایی و بقیه در حوزه رقابتهای کشوری و استعدادهای 

برتر است.
در رقابتهای قایقرانی قهرمانی آسیا در سال گذشته در رشته آبهای 
آرام ورزشکاران گیلانی ۱۲ مدل طلا، ۲ مدال نقره و یک مدال 
برنز کسب کردند و در رقابتهای روئینگ قهرمانی آسیا نیز قایقرانان 

گیلانی توانستند سه مدال طلا و سه مدال برنز کسب کنند.
در مسابقات استعدادهای برتر کشور نیز ورزشکاران گیلانی در رشته 
قایقرانی ۲ مدال طلا، چهار مدال نقره و ۲ مدال برنز کسب کردند، در 
مسابقات اسلالوم )آبهای خروشان( قهرمانی جوانان زیر ۲۳ سال نیز 

پاروزنان گیلانی یک مدال نقره و ۲ مدال برنز کسب کردند.
در رقابتهای قایقرانی آبهای آرام بزرگسالان کشور نیز ورزشکاران 
گیلانی پنج مدال طلا، ۲ نقره و یک مدال برنز در رده سنی جوانان 
نیز ۲ مدال طلا و یک مدال نقره تصاحب کردند و در رشته روئینگ 
در رده سنی بزرگسالان یک مدال نقره و در رده سنی جوانان ۲ نقره 

را تصاحب کردند.
این در حالی است که در مسابقات المپیک توکیو نیز که سال گذشته 
برگزار شد، از پنج ورزشکار گیلانی حاضر در این رقابتها ۲ ورزشکار 
از رشته قایقرانی بودند که این امر نشان دهنده ظرفیت بالای قایقرانی 

در گیلان و حتی در کشور است.
از سوی دیگر نازنین ملایی قایقران ملی پوش گیلان که چند سالی 
نتیجه  بهترین  است،  ملی  تیم  ثابت  پای  روئینگ  رشته  در  است 

ورزشکاران گیلانی حاضر در المپیک توکیو را کسب کرد و حتی با 
صعود به فینال جدول B توانست بهترین نتیجه قایقرانان کشور را در 

مسابقات المپیک به نام خود ثبت کند.
با این وجود این رشته از داشتن زیرساختهای مناسب رنج می برد و هم 
اینک فقط این رشته در شهرهای بندرانزلی و رشت فعالیت مناسبی 
دارد و سایر شهرهای گیلان از فعالیت مناسبی برخوردار نیستند که 
البته در لاهیجان و لنگرود نیز به دلیل وجود منابع آبی تا حدی این 

رشته فعال است.
رئیس هیات قایقرانی گیلان در این رابطه اظهار کرد: هم اینک منابع 
آبی این استان در بندرانزلی و رشت مناسب است چنانکه در بندرانزلی 
از مرداب و در رشت نیز از پارک دانشجو برای تمرینات قایقرانی و 

انجام مسابقات استفاده می کنیم.
علیرضا محمدی افزود: در لاهیجان هم از منطقه استخر این شهر 
و در لنگرود از منطقه چمخاله استفاده می شود حال آنکه با توجه 
به بازرسی هایی که انجام دادیم شهرستانهای رودسر، بندرآستارا و 
رضوانشهر هم از منابع آبی خوبی برخوردار هستند و هدف ما این 
است که در سایر شهرستانها نیز قایقرانی فعال شود.وی ادامه داد: با 
وجود اینکه بندرانزلی از دیرباز در رشته قایقرانی یکی از قطب های 
برتر در گیلان و کشور محسوب می شود اما رودبار و منجیل نیز در 
رشته آبهای خروشان جایگاه ویژه ای دارند و چند سالی است که رشت 

نیز پیشرفت بسیار خوبی در قایقرانی دارد.
وی اضافه کرد: با این وجود هدف ما این است که همه شهرهای 
استان که از منابع آبی خوبی برخوردارند در رشته قایقرانی فعال شوند 
و تمرینات و مسابقات در آنها برگزار شود که البته برنامه هایی هم 

برای گسترش قایقرانی در همه شهرهای گیلان داریم.
قایقرانی رشته ای پر مدال

رئیس هیات قایقرانی گیلان با اشاره به اهمیت این رشته در مسابقات 
مختلف جهانی و المپیک بیان کرد: قایقرانی یکی از رشته های پرمدال 
محسوب می شود و ورزشکاران ما در مسابقات المپیک و جهانی نیز 
پیشرفت خوبی داشتند که گیلان هم از این قاعده مستثنی نبوده 

اما برای موفقیت بیشتر باید زیرساختهای مناسب وجود داشته باشد.
وی خاطرنشان کرد: با توجه بیشتر به این رشته می توانیم در مسابقات 
آسیایی، جهانی و حتی المپیک مدال کسب کنیم که در این راستا 
مسئولان ورزش گیلان و حتی سایر مسئولان استان باید به این 

حوزه نگاه ویژه تری داشته باشند.
محمدی در ادامه گفت: با وجود اینکه بندرانزلی از دیرباز یکی از 
قطب های برتر در قایقرانی بوده و ورزشکاران ارزنده ای را به ورزش 
کشور معرفی کرده اما هم اینک تردد قایق های تفریحی در مرداب 
با استرس در این منطقه  بندرانزلی خیلی زیاد شده و ورزشکاران 
ما  اساسی  مشکلات  از  یکی  امر  این  افزود:  می کنند.وی  تمرین 
محسوب می شود چون قایقرانان برای اینکه با سایر قایق ها برخورد 
نکنند مجبورند مدام پشت سر خود را نگاه کنند که این امر باعث 

توقف تمرین می شود و در تمرین ورزشکاران خلل ایجاد می کند.
محمدی اظهار کرد: البته آب بندهایی در گیلان همانند پارک دانشجو 
وجود دارد که می توان برای توسعه و پیشرفت قایقرانی از این مکان ها 
استفاده کرد اما باید مسئولان همراهی و مساعدت کنند تا شاهد 

پیشرفت همه رشته های قایقرانی در گیلان باشیم.
وی ادامه داد: البته به دلیل موفقیت ورزشکاران قایقرانی گیلان همه 
از این رشته انتظار مدال آوری دارند و این تصور نیز ایجاد شده که 
ورزشکاران ما باید همیشه و در همه مسابقات مدال کسب کنند اما 

این ورزشکاران نیز باید حمایت شوند.
رئیس هیات قایقرانی گیلان اضافه کرد: ورزشکاران رشته قایقرانی 

گیلان با وجود اینکه بسیار مستعدند در عین حال بسیار مظلومند 
و هیچگاه به اندازه ای که زحمت می کشند و مقام کسب می کنند، 
دیده نمی شوند اما همیشه این ورزشکاران در میادین مختلف ملی و 
بین المللی درخشیده و مدال های ارزشمندی را کسب کرده و می کنند.

تلاشهای شبانه روزی ورزشکاران و مربیان قایقرانی
محمدی به تمرینات سخت قایقرانی اشاره و بیان کرد: شاید اکثر 
مردم تصور کنند که فعالیت قایقرانی فقط طی ۶ ماهه اول سال است 
اما این ورزشکاران در طول سال تمرین های سخت و فشرده ای دارند 
و اگرچه در فصل های بهار و تابستان مسابقات بیشتری انجام می شود 
اما در ۶ ماهه دوم سال باید تمرینات سخت و فشرده بدنسازی را 

پیوسته داشته باشند.
وی خاطرنشان کرد: قایقرانان در ۶ ماهه اول سال در سیستم سرعت 
کار می کنند که به طور معمول مسابقات نیز در همین زمان انجام 
کار  استقامت  و  قدرت  سیستم  در  نیز  دوم  ماهه  در ۶  و  می شود 
می کنند ومربیان برای ورزشکاران خود برنامه ریزی های خاصی را 
انجام می دهند.رئیس هیات قایقرانی گیلان به مربیان این رشته در 
این استان نیز اشاره و اظهار کرد: خوشبختانه گیلان از دیرباز مربیان 
بسیار ارزنده و با دانشی داشته و دارد اما به دلیل عدم حمایت مالی 

مناسب، برخی از مربیان تا حدی از این رشته فاصله گرفتند.
وی افزود: با توجه به اینکه طول عمر ورزشی ورزشکاران، مربیان 
و داوران در رشته قایقرانی کوتاه است، باید آنان از نظر مالی تامین 
و سرمایه گذاران  این بخش ضعیف هستیم  در  متاسفانه  شود که 
چندان برای سرمایه گذاری و فعالیت در رشته قایقرانی رغبت نشان 

نمی دهند.
وی گفت: ورزشکاری که بخواهد در رشته قایقرانی فعالیت کند ابتدا 
باید هزینه اولیه سنگینی را برای تهیه قایق و پارو انجام دهد اما 
پس از آن، چند سالی هزینه چندانی نیاز ندارد و به همین دلیل باید 
چاره ای اندیشید تا این هزینه اولیه را ورزشکاران بتوانند به راحتی 
پرداخت کنند که در این راستا باید قایق و پارو با قیمت مناسب در 

اختیار آنان قرار گیرد.
را  قایقرانی  تجهیزات  از  خیلی  نیز  هم اینک  داد:  ادامه  محمدی 
شرکت های داخلی تهیه می کنند که قیمت آن بسیار کمتر از مشابه 
خارجی است اما برای بالا بردن کیفیت تولیدات داخلی باید رقابت بین 

این شرکتها نیز زیاد شود.
وی اضافه کرد: با وجود اینکه قیمت قایق و پارو افزایش چشمگیری 
یافته و تهیه آن برای ورزشکاران بسیار سخت است، بخش خصوصی 

باید در این امر ورود کند و شرکتهای بیشتری برای تولید تجهیزات 
قایقرانی در کشور فعال شوند تا این مشکل برطرف گردد.

بازپس گیری جایگاه رشته آبهای خروشان
استان گیلان با تجه به اینکه در رشته های روئینگ و آبهای آرام یکی 
از قطب های برتر در کشور محسوب می شود اما در آبهای خروشان 
نیز یکی از قطب های برتر در کشور بوده که هم اینک این جایگاه از 
دست رفته و تا حدی گیلان در این رشته ضعیف عمل می کند.رئیس 
هیات قایقرانی گیلان نیز این امر را تایید و بیان کرد: متاسفانه چند 
سالی است که جایگاه خود را در رشته آبهای خروشان از دست دادیم 
و این امر با کمیته مربوطه در حال بررسی است که یکی از دلایل 
عمده آن نیز کمبود امکانات است.وی خاطرنشان کرد: این رشته نیاز 
به قایق و تجهیزات تخصصی دارد که عدم حمایت از ورزشکاران و 
مربیان باعث شده که تا حدی در این رشته فاصله بگیریم که باید بین 
ورزشکاران و مربیان دلگرمی ایجاد کنیم.وی افزود: از سوی دیگر 
طی چند سال اخیر به دلیل کمبود ذخیره آب پشت سد سفیدرود، 
حالت خروشان آب نیز از بین رفته که البته تلاش بر آن است منابع 
آبی مناسب دیگری فراهم کنیم چون نمی توانیم تمرین را فقط به 
وجود آبهای خروشان را در منجیل خلاصه کنیم و تهیه منابع آبی 

مناسب نیز در حال بررسی است.
محمدی در ادامه گفت: عدم برگزاری رقابت نیز باعث افت سطح 
ورزشکاران شده چون هر چقدر رقابت بیشتر شود به طور حتم در 
کیفیت کار تاثیر دارد و تمام تلاش خود را به کار خواهیم بست تا 
با ایجاد شرایط مناسب، این رشته نیز با قدرت به تلاش خود ادامه 
دهد و همانند گذشته یکی از قطب های برتر کشور در رشته آبهای 

خروشان هم باشیم.
رئیس هیات قایقرانی گیلان در خاتمه بیان کرد: به هر حال برای 
اینکه قایقرانان ما بتوانند بیش از پیش در مسابقات مختلف بدرخشند 
و مقام های ارزشمندی را کسب کنند، نیاز به حمایت بیشتر مسئولان 
استانی و شهرستانی داریم و از سوی دیگر بخش خصوصی نیز باید 

از این رشته مفرح و زیبا بیشتر حمایت کند.
با توجه به نظرات رئیس هیات قایقرانی گیلان، این استان نیازمند 
فراهم آوردن منابع آبی جدید برای تمرین و گسترش قایقرانی در 
همه شهرهای استان است و از سوی دیگر، برای اینکه ورزشکاران 
و مربیان با قدرت به کار خود ادامه دهند باید مسئولان استان نگاه 
ویژه ای را به این رشته پرمدال و تامین زمینه تمرین و امکانات لازم 

برای توسعه این رشته داشته باشند.

قایقرانان گیلانی، مدال آوران مهجور

شماره آگهی ۱۴۰۲۰۳٩۱۰۳۶۰۰۰۰۰۳۲ 
تاریخ آگهی: ۱۴۰۲/۰8/۰۲ 

شماره :پرونده ۱۴۰۰۰۴۰۰۱۰۱۵۰۱۳۴۶۶ و ۱۴۰۲۰۱۰۰۱۰۱۵۰۰۱۰۳۵ 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور

آگهی مزایده اموال غیر منقول اسناد )ذمه(
به موجب پرونده اجرائی کلاسه ۱۴۰۱۰۰۰۰۷ و ۱۴۰۲۰۰۱۶۲ یکدوبیست سیر )۱۲۰( مشاع از شش دانگ یک باب/ قطعه پلاک ثبتی شماره ۴۵٩ )چهارصد و پنجاه و نه ( فرعی از )هیجده( ۱8 اصلی بخش 
)ده(۱۰ ناحیه ۰۰ به مساحت )۲۰۰۰۰۱( دویست متر و یک دسیمتر مربع با شماره دفتر بازداشتی الکترونیک ۱۴۰۱۰۵8۱۰۰۱۶۰۰۰۰8۰ مالک خانم آقای مهدی نایب زاده شماره ملی ۰۰۶٩۵۴۲۵8٩ نام پدر 

علی اصغر مالک شش دانگ عرصه و اعیان دارای سند مالکیت اصلی با شماره چاپی ۰٩۰۷٩۲ سری ج سال ٩8 در دفتر بازداشتی و پرونده ثبتی و سند مالکیت قید گردیده است. 
حدود و مشخصات: شمالا" بطول ۶۵. ۱۰ متر وشرقا " بطول ۱۵.۲۵ متر وجنوبا بطول ۱۵.8۰ متر وغربا " بطولهای ۷متر و ۴.۱8مترو ۶متر و ۲.۶۰ متر.

آدرس: محمود آباد روستای سیار کلاخ ایثار انتهای کوچه ایثار ۲ منزل 
که طبق نظر کارشناس رسمی به مبلغ 8.۷۵۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال ارزیابی شده و پلاک فوق دارای اعیانی در همکف کف کرسی دار نوساز دارای اسکلت بتنی سبک نما سیمانی و یک خواب و سرویس کامل و 
کف سرامیک و آشپزخانه ام دی اف پنجره یو پی وی سی و سیستم گرمایشی رادیاتور و دارای انشعابات انشعابات برق و گاز و آب که برابر گزارش مامور اجرا ملک مزبور در تصرفورات مدیون میباشد و پلاک 
فوق از ساعت ٩ الی ۱۲ روز پنجشنبه مورخ هیجدهم آبان ماه هزار و چهارصد و دو )۱۴۰۲/۰8/۱8( در اداره ثبت اسناد محمودآباد واقع در خ آزادی از طریق مزایده به فروش میرسد مزایده از مبلغ هفده میلیارد 
و پانصد میلیون ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقداً فروخته میشود. لازم به ذکر است پرداخت بدهیهای مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد 
مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهیهای مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد وجوه 

پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقداً وصول می گردد.
توجه: شرکت در مزایده منوط به پرداخت ۱۰ درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار و نماینده قانونی او در جلسه مزایده است.

 تاریخ انتشار ۰8/۰۷/  ۱۴۰۲یکشنبه                 شناسه آگهی: ۱۵٩۲۲۰۷                        مسئول واحد اجرای اسناد مهدی آزاد رسمی محمودآباد



جامعه
7

روزنامه
یکشنبه    7 آبان             1402    شماره     1605

خبر

خبر

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نوشهر از صادرات ۸۳۳ تن کیوی از این شهرستان به خارج از کشور خبر داد.جواد محمودی مدیر جهاد 
کشاورزی شهرستان نوشهر گفت: پس از بازدید و صدور گواهی بهداشتی صادرات محصولات کشاورزی توسط قرنطینه گیاهی این 
مدیریت ۸۳۳ تن کیوی، ۲۳ تن برنج، ۳۲ تن خرما و ۹ تن سبزیجات منجمد از این بندر این شهرستان به خارج از کشور صادر شد.او 

افزود: در بخش واردات نیز پس از تست آزمایشگاهی مجوز تخلیه ۴۰ هزار و ۴۸۷ تن جو دامی، ۴۵ هزار و ۵۴۴ تن ذرت دامی و ۱۲ 
هزار و ۱۷۴ متر مکعب چوب نراد صادر و از این بندر ترخیص شد.مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نوشهر با اشاره به اهمیت واحد قرنطینه 
نباتی مستقر در بندر نوشهر، گفت: قرنطینه تضمین سلامت جامعه گیاهی و جانوری، اقلیم منطقه و امنیت غذایی را به دنبال خواهد داشت.

مائده فرخی: عضو شورای عالی کاشت حلزون کشور با بیان 
این که، جراحی های کاشت حلزون شنوایی در دانشگاه علوم 
پزشکی بابل ۱۰۰ درصد موفقیت آمیز انجام می شود، گفت: 
نیازی  هموطنان شمال کشور برای درمان این بیماری دیگر 
نیست به تهران مراجعه کنند.به گزارش روابط عمومی دانشگاه 
علوم پزشکی بابل، دکتر سید بصیر هاشمی روز شنبه با حضور 
در بیمارستان آیت الله روحانی )ره( این شهرستان بیان داشت: 
از سال ۱۳۷۰ در کشور شروع شد و به دلیل  کاشت حلزون 
متقاضی زیاد در سراسر کشور توسعه یافت و مراکز مختلفی که 
توانایی کافی هم از لحاظ دانشگاهی هم از لحاظ نیروی انسانی 

و نیروی تخصصی داشتند شروع به کار کردند.

این مقام مسوول اضافه کرد: با توجه به جایگاه بابل در حوزه 
پزشکی و همچنین نیاز منطقه و پیگیری های مستمر دانشگاه 
این  در  حلزون  کاشت  مرکز  اندازی  راه  بابل،  پزشکی  علوم 
شهرستان در دستور کار کمیته عالی کاشت حلزون کشور قرار 
گرفت که با نظر مثبت با راه اندازی این مرکز موافقت شد و در 
اردیبهشت ۱۴۰۰ در این دانشگاه شاهد انجام نخستین عمل 
کاشت حلزون بودیم.رئیس مرکز کاشت حلزون شنوایی دانشگاه 
علوم پزشکی شیراز اظهار داشت: ۲ سال بعد از افتتاح مرکز 
کاشت حلزون بابل، ۸۸ عمل کاشت حلزون در این مرکز انجام 

شده است که آمار بسیار خوبی می باشد.
وی با اشاره به اینکه دیگر نیازی نیست هموطنان دارای بیماران 

شنوایی از شمال به تهران بیایند، افزود: منطقه ای که تحت 
مازندران،  های  استان  بود  خواهد  بابل  کاشت  مرکز  پوشش 
گلستان، سمنان و شهرهای همسایه را تحت پوشش قرار می 
دهد.دکتر هاشمی با اشاره به اینکه هزینه هر "ایمپلنت کاشته 
شده" برای هر بیمار حدود ۱۳ هزار دلار است، گفت: خوشبختانه 
برای  رایگان  به صورت  دولت  با حمایت  این عمل  ایران  در 
بیماران انجام می شود.این مقام مسوول با بیان این که در بین 
بابل شنوایی خود را به دست آوردند، کودک  بیمارانی که در 
سندرومیک و همچنین ۲قلو هم دیده می شود، بیان کرد: با 
توجه به گروه خوب و هماهنگی و همکاری بین تیم جراحی، 
شنوایی شناسی، گفتار درمانی، بیهوشی و اتاق عمل خدمات 

در این حوزه با کیفیت خیلی خوب و سطح استاندارد های بین 
المللی در حال انجام است.هاشمی با بیان اینکه تاکنون در سطح 
کشور ۱۵ هزار عمل جراحی کاشت حلزون در مراکز مختلف 
انجام شده است، گفت: بسیار مایه خرسندی است که در بابل 
در مدت ۲ سال تعداد قابل توجهی کاشت حلزون انجام شده که 
نشان دهنده تجربه و اعتماد به نفس بالا و همدلی بسیار خوب 
گروه کاشت حلزون می باشد.عضو شورای عالی کاشت حلزون 
کشور با ضمن بیان این مطلب که هزینه کاشت حلزون توسط 
دولت رایگان شده است، بیان داشت: از خیرین کشور تقاضا داریم 
در زمینه تجهیز دستگاه ها و ابزار جراحی، مراکز کاشت حلزون 

شنوایی را حمایت کنند.

آنفلوآنزا در  افراد علامت دار به  فاطمه میری:  افزایش تعداد 
مازندران به همگان این هشدار را می دهد که این ویروس به 
دنبال یارگیری برای افزایش حداکثری مبتلایان است و بنا به 
گفته مسوولان حوزه بهداشت و درمان استان اوج گیری بیماری 

در ماه پیش رو دور از انتظار نیست.
همه ساله اواخر آبان ماه زمان ورود ویروس و شیوع بیماری 
آنفلوآنزا در مازندران بود اما ورود زودهنگام و پیش بینی نشده 
آن باعث شده از اواخر شهریورماه موراد ابتلا به این بیماری را 
شاهد باشیم و اکنون در روزهای ابتدای آبان ماه افزایش بیشتر 
تعداد مبتلایان در استان گزارش می شود.مرکز مدیریت بیماری 
های واگیر وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی این اواخر با 
صدور اطلاعیه ای بر تاثیر مثبت پوشاندن دهان و بینی با ماسک 
بر کاهش ابتلا به آنفلوآنزا تاکید کرد.پوشاندن دهان و بینی در 
هنگام سرفه یا عطسه، در صورت امکان استفاده از ماسک یکبار 
مصرف، شست و شوی مداوم و مکرر دست ها، نوشیدن آب و 
مایعات و استراحت کافی، استفاده از داروهای ضد ویروسی در 
صورتی که سیستم ایمنی آسیب پذیری داشته باشید و البته با 
تشخیص و تجویز پزشک، استفاده نکردن خودسرانه داروهای 
و  آنفلوانزا  و  سرماخوردگی  روی  بر  داروها  )این  آنتی بیوتیک؛ 
بیماری های ویروسی تاثیری ندارند(، پرهیز و حضور نداشتن در 
اماکن عمومی و تجمعات از جمله توصیه های این مرکز برای 
مقابله با بیماری های ویروسی تنفسی از جمله کرونا، آنفلوآنزا و 

سرماخوردگی است.
فرد مبتلا به آنفلوآنزا در همان مراحل اولیه ابتلا دچار تب، گلودرد 
و سردرد به طور متوالی در چند روز می شود و حتی سرماخوردگی 
معمولی نسبت به این بیماری خفیف تر است. علائم سرماخوردگی 

به طور معمول در حدود هفت تا ۱۰ روز برطرف می شود و به 
سرعت آنفلوآنزا بروز نمی کند. علائم آنفلوآنزا ۲ هفته طول می 
کشد و با بدن درد همراه است.در صورت ابتلا به عفونت آنفلوانزا، 
یک روز قبل از بروز علائم آنفولانزا و پنج تا هفت روز پس از 
بیمار شدن، احتمال سرایت وجود دارد و مدت زمان سرایت در 
کودکان کم سن یا افراد با سیستم ایمنی ضعیف ممکن است 
طولانی تر باشد.معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی درمانی مازندران  گفت: همه ساله در بیشتر موارد از 
آبان ماه موارد ابتلا به این بیماری در مازندران رویت می شد اما 

از شهریور ماه موارد ابتلا به آن مشاهده شده و مواردی از ابتلا 
هم استانی ها گزارش شده است.عباس علیپور افزود:  بررسی 
های انجام شده مراجعات افراد به مراکز درمانی و بیمارستانی در 
سطح استان نشان می دهد که تعداد بیماران با علایم تنفسی 
به نسبت ماه گذشته بیشتر شده و بررسی روزانه بیماران مراجعه 
کننده در هفته های اخیر نشان می دهد که موارد درمان به 
صورت سرپایی و بستری مبتلایان به این نوع بیماری ها افزایش 
یافته استوی ادامه داد : سرماخوردگی و آنفلوآنزا بیماری های 
واگیری هستند که در حال حاضر مردم مازندران در این روزها 

به آن مبتلا می شوند که شباهت علائم آنها باعث می شود که 
تشخیص هر یک از آنها با سختی مواجه باشیم.معاون بهداشتی 
دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی مازندران با 
اشاره به درگیری بخش زیادی از مردم این استان به علایم 
بیماری های مختص فصول سرد سال اظهارداشت:  بررسی ها 
نشان می دهد بیشتر این افراد به بیماری آنفلوآنزا مبتلا شدند و 
ویروس این بیماری در جامعه منتشر و بسیاری را مبتلا کرده 

است.
آذر ماه، اوج شیوع آنفلوآنزا

وی گفت: سرفه های مدت دار و حدود ۲ هفته ای،   آب ریزش 
بینی و تب اصلی ترین علائم بیماری آنفلوآنزا است که در این 
روزها افرادی با این علائم در جامعه می بینیم.علیپور با اشاره به 
اینکه پیک ابتلا به این بیماری بیشتر اواخر فصل پاییز است 
این  به  استان  افراد  از  بیشتری  تعداد  ماه  آذر  بینی کرد  پیش 
بیماری مبتلا شوند.وی خاطرنشان کرد:  هر چند آمار ابتلا به 
آنفلوآنزا در مازندران روند صعودی دارد اما خوشبختانه موردی 
از مرگ و میر براثر ابتلا به این بیماری در استان نداشتیم.به 
گفته معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی مازندران شمار مبتلایان کرونا به عنوان دیگر بیماری 
تنفسی محدود،  اندک و وضعیت باثباتی در این زمینه استان دارد.

وی همچنان بر رعایت نکات بهداشتی برای مقابله با بیماری 
های تنفسی تاکید و خاطرنشان کرد:  تجربه استفاده از ماسک 
و جلوگیری از ابتلا به بیماری در دوران کرونا باعث شده اکنون 
شاهدیم بیشتر مردم مازندران در این فصل سال و به دلیل شیوع 
از ماسک  آنفلوآنزا و سرماخوردگی بیشتر  بیماری هایی نظیر 

استفاده می کنند.

تاخت و تاز آنفلوآنزا در مازنـــدران

موفقیت ۱۰۰درصدی جراحی کاشت حلزون شنوایی در شمال کشور

بر  امور فنی و نظارت  آقاجانی: مدیر  خدیجه 
طرح های عمرانی دانشگاه صنعتی نوشیروانی 
اجرای  برای  لازم  مجوزهای  دریافت  از  بابل 
طرح توسعه فضای آموزشی و رفاهی در این 
دانشگاه خبرداد."علیرضا میرزا گل تبار روشن" 
بر  نظارت  و  فنی  مدیریت  حوزه  کرد:  اظهار 
درصدد  فعالانه  دانشگاه  عمرانی  طرح های 
عمرانی  طرح های  کامل  و  دقیق  اجرای 
اجرای  علوم،  وزارت  سوی  از  شده  ابلاغ 
غیرعامل،  پدافند  دانشگاه،  مصوب  طرح های 
، مدیریت   HSE ایمنی و به  مسائل مربوط 
سیستم های  داری  نگه  و  سبز، سرویس دهی 
تاسیساتی دانشگاه است که در این بخش با 
بهره  از  برمی دارد.وی  گام  جهادی  مدیریت 
و همکف ساختمان جدید  اول  برداری طبقه 
به  ساختمانی  در  مرکزی  کتابخانه  عنوان  به 
و  کرد  اشاره  مترمربع   ۵۳۰۰ حدود  مساحت 
افزود: طبقه دوم، سوم و چهارم آن با پیشرفت 
فیزیکی حدود ۹۰ درصد به زودی بهره برداری 
و معاونت پژوهشی دانشگاه به این ساختمان 
جدید منتقل می شود.مدیر امور فنی و نظارت بر 
طرح های عمرانی دانشگاه صنعتی نوشیروانی 
دانشکده  پروژه  اجرای  حال  در  طرح  از  بابل 
حدود  مساحت  به  کامپیوتر  و  برق  مهندسی 
۷۵۰۰ متر مربع با ۷۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
نیازمندی ها و  زیادی  تا حد  داد و گفت:  خبر 
استانداردهای لازم یک دانشکده در آن رعایت 
سالن  پروژه  افزود:  مسئول  است.این  شده 

ورزشی به مساحت حدود دو هزار متر مربع با 
پیشرفت فیزیکی حدود ۹۵ درصد که بخشی از 
این بنا به معاونت دانشجویی اختصاص یافته و 
مابقی به عنوان فضای ورزشی به زودی به بهره 
برداری می رسد.میرزاگل تبار روشن از اجرای 
پروژه مرکز رشد و فنآور دانشگاه نوشیروانی خبر 
داد و یادآور شد: به زودی طرح تکمیلی آن نیز 
اجرایی و فضای کتابخانه قدیمی به فضای اداره 
کل آموزش و اداره تحصیلات تکمیلی دانشگاه 

و معاونت آموزشی، تغییر کاربری پیدا می کند.
در  که  طرح هایی  به  اشاره  با  تبار  گل  دکتر 
است،  شده  اجرایی  گذشته  ماه  و  تابستان 
شهید  دانشجویی  خوابگاه  بلوک های  گفت: 
بلوک  که  کرده  پیدا  زیادی  قدمت  امینیان 
حدود  هزینه  با  امینیان  شهید  خوابگاه  یک 
کننده  خنک  سیستم  به  تومان  میلیارد  سه 
بهره برداری رسیده،  به  و  VRF مجهز شده 
هم چنین بلوک یک خوابگاه امینیان به کلی 
تعمیر اساسی صورت گرفته و تعمیرات اساسی 
در سرویس ها انجام گرفته است.به گفته این 
مرکز  فیزیکی  فضای  سازی  آماده  مسئول، 
بازسازی  هیبریدی،  خودروی های  تحقیقات 
برق، عمران  دانشکده های  کلاس های درس 
و مکانیک، بازسازی و رنگ آمیزی خوابگاه ها، 
اتصال سیستم فاضلاب دانشگاه به اگو شهری، 
که  است  دانشگاه  اجرایی  طرح های  دیگر  از 
اخیرا انجام گرفته است.وی با اشاره به اینکه 
یک طبقه اضافه در ساختمان خوابگاه ریحانه به 

مساحت حدود ۸۰۰ مترمربع در حال اجراست، 
تصریح کرد: سلف سرویس دانشگاه در حال 
توسعه و تکمیل است و سرویس تاسیساتی، 
نمازخانه خوابگاه ریحانه آماده بهره برداری شده 
و نمازخانه خوابگاه کوثر نیز در حال آماده سازی 
است.گل تبار افزود: برای رفاه حال دانشجویان 
در  واقع  دانشجویی  کمدهای  دانشگاه،  این 
دانشکده ها در حال تعمیر و رنگ آمیزی است. 
پست برق جدید در داخل سایت خوابگاه شهید 
امینیان، Gate  ورودی اصلی دانشگاه و نیز 

طرح تابلو نام دانشگاه در حال نصب است.
مدیر طرح های عمرانی و عضو هیات علمی 
اشاره  دانشگاه  آینده  طرح های  به  دانشگاه 
کرد و گفت: رایزنی برای اخذ مجوز از وزارت 
دو  برای  مرتبط  سازمان های  دیگر  و  علوم 
دانشکده مهندسی مکانیک، مهندسی دانشکده 
شیمی و متعاقب آن برای دانشکده مهندسی 
عمران، به روز رسانی و تکمیل طرح ساماندهی 
دانشگاه، پیگیری جهت اخذ اعتبار به منظور 
احداث خوابگاه متاهلین در داخل زمین جنب 
خوابگاه ریحانه در چندین طبقه و در هر طبقه 
دارای سه تا چهار واحد آپارتمانی از طرح های 
داد:  ادامه  مسئول  می شود.این  محسوب  آتی 
اجرای یک بلوک جدید خوابگاه مجردین در 
داخل سایت خوابگاه شهید امینیان، طرح پل 
اصلی  بین سایت  برقی  و  مکانیزه  پیاده  عابر 
به  کتابخانه مرکزی جدید،  و سایت  دانشگاه 
روزرسانی و استاندارد سازی سیستم های برقی 

افزایش فضای دفتر  تاسیساتی آسانسورها،  و 
پردیس و بین الملل از دیگر طرح های اینده این 
دانشگاه محسوب می شود.این استاد دانشگاه با 
بیان اینکه اجرای طرح منظر گوشه های فاخر 
دانشگاه با اجرای طرح های محوطه سازی و 
ماندگار  چهره  معرفی  منظور  به  نمادسازی ها 
جهانی  برتر  نوآوران  و  دانشمندان  تاریخ، 
دانشگاه، از برنامه های ما در دانشگاه نوشیروانی 
تکمیل  و  توسعه  کرد:  خاطرنشان  است، 
توسعه  بتن،  تکنولوژی  آزمایشگاه  فضاهای 
مرکز بهداشت و مرکز مشاوره دانشگاه، از سری 
طرح هایی است که مجوز اجرای آن دریافت 
شد.به گفته دکتر گل تبار، انجام معاینات فنی 
و به روزسازی موتورخانه های دانشگاه، تکمیل 
فضای ساختمان مرکز رشد و فناوری دانشگاه، 
دانشگاه،  خوابگاه  اسپلیت های  هوشمندسازی 
دانشگاه،  برق  و رصد مصرف  هوشمندسازی 
احداث آلاچیق ها در داخل سایت خوابگاه، ایجاد 
سایبان ها و باران گیرها در محل تردد در بین 
طرح های  اجرای  ساختمان ها،  و  دانشکده ها 
پله فرار ساختمان ها، اجرای طرح ها در راستای

HSE   و پدافند غیرعامل، مدیریت سبز و 
استفاده از نزولات جوی آسمانی در سرویس ها 
و سیفون ها، اجرای سایت جدید سرور دانشگاه 
و اجرای طرح های هوشمند به منظور رعایت 
در مصرف بهینه انرژی ها از جمله پروژه های 
آتی دانشگاه است که امیدواریم پس از تامین 

اعتبارات اجرا و عملیاتی خواهد شد.

دانشگاه نوشیروانی بابل در مدار توسعه ی فضای آموزشی

۷ حکم برنامه هفتم درباره نوسازی 
مدارس؛ از اختصاص قیر رایگان تا 

مالیات سیگار برای مدارس
رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور از تصویب 
۷ حکم در برنامه هفتم توسعه و توسط نمایندگان مجلس شورای 
برای نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور خبر داد و  اسلامی 
گفت: همچنین حکم دیگری پیرامون اختصاص بخشی از مالیات 
بر ارزش افزوده برای بازسازی مدارس تخریبی، ساخت یا به سازی 
دانشگاه فرهنگیان نیز در کمیسیون تلفیق مجلس رای آورده و منتظر 
درباره  محمدی  خان  است.حمیدرضا  مجلس  صحن  در  تصویب 
مصوبات اخیر مجلس در خلال بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه 
پیرامون مسائل مربوط به سازمان نوسازی مدارس کشور، با اشاره 
به تصویب اختصاص قیر رایگان به مدارس در خلال بررسی برنامه 
هفتم توسعه اظهار کرد: یکی از چالش های ما در خصوص تعمیرات و 
پویا سازی حیاط مدارس است که در گذشته ما برای این موضوعات 
ردیف بودجه سنواتی نداشتیم.وی با اشاره به بند "ک" تبصره یک 
بودجه ۱۴۰۲، توضیح داد: طبق این بند اختصاص قیر رایگان برای 
چند دستگاه یک قانون کلی است که مقرر شده این را نقدی دریافت 
کنیم اما این کار ما را دچار اختلال می کرد چراکه مثل باقی اعتبارات 
سنواتی قابلیت دریافت آن سخت بود. کما اینکه بعضا این تخصیص 
در شش ماهه اول سال که هوا خوب بود و ما می توانستیم قبل از 
بارندگی و برف مدارس را ایزوگام کنیم، اتفاق نمی افتاد.رئیس سازمان 
نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور تاکید کرد: حال در رفت 
انجام شد،  بین مجلس، دولت و مجمع تشخیص  برگشتی که  و 
تخصیص قیر رایگان به مدارس مصوب شد. این اتفاق خوبی است 
که هم برای مدارس و هم برای دانشگاه فرهنگیان و شهید رجایی و 
هم کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان رخ می دهد. امیدواریم 

سال بعد هم این امر در اعتبارات سنواتی باشد.
وی درباره رقم اختصاص این قیر رایگان نیز توضیح داد: سهم ما 
برای قیر رایگان مدارس تقریبا یکهزار میلیارد تومان است که خیلی 
می تواند برای ایزوگام مدارس و آسفالت حیاط مدارس به ما کمک 
کند. پیش بینی کردیم که در سال ۱۴۰۲ با همین رقم ایزوگام پشت 
بام و آسفالت حیاط ۵.۵ میلیون مترمربع از فضای مدارس را انجام 
دهیم. امیدواریم سهم ما از این امر در بودجه ۱۴۰۳ نیز افزایش یابد.

 الزام سایر دستگاه ها به بازگرداندن املاک
 آموزش و پرورش

 خان محمدی همچنین از الزام سایر دستگاه ها به بازگرداندن املاک 
آموزش و پرورش خبر داد و گفت: یک سری از املاک آموزش و 
پرورش به فراخور اتفاقاتی که در این ۴۰ سال، استانداران و... گرفته 
بودند در اختیار بقیه دستگاه ها قرار دارد. در برنامه هفتم توسعه مصوب 
شد که دستگاه ها به سرعت این املاک را بازگردانند و یا اگر بر 
نمی گردانند، سازمان برنامه موظف است از اعتبار تملک دارایی آن 
دستگاه بردارد و به آموزش و پرورش دهد تا ما معادل آن مدرسه 
بسازیم. این کار از سال دوم برنامه هفتم اجرا می شود چراکه یک 
قابل  آمارش  برای شناسایی املاک گذاشته شده است.  اول  سال 

احصاء است که چقدر از املاک ما در اختیار سایر دستگاه هاست.
از  حمایت  به  دولت  الزام  از  همچنین  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون 
خیرین مدرسه ساز با مشارکت در تکمیل پروژه های خیرین با تامین 
معادل هزینه های انجام شده توسط خیرین خبر و توضیح داد: گرچه 
این حکم در برنامه های قبلی نیز وجود داشت اما در این برنامه پایدار 
شد. طبق این حکم مصوب شده تا خیر هر عددی را برای پروژه ها قرار 
داد، دولت نیز باید معادل آن رقم را در بودجه سنواتی سازمان نوسازی 
تامین کند و این حکم برای پنج سال پایدار شد. وی همچنین از افزایش 
سهم عوارض گازرسانی به مدارس از ۲۰ درصد به ۴۰ درصد به منظور 
استانداردسازی سامانه های گرمایشی و سرمایشی مدارس و نیز تامین 
تجهیزات هنرستانها خبر داد و گفت: درصدی از هزینه ای که از قبض گاز 
گرفته می شود برای گاز رسانی روستایی و سیستم گرمایشی و سرمایشی 
مورد استفاده قرار می گیرد. طبق بودجه سنواتی سهم ما از این محل ۲۰ 
به ۸۰ بود. گرچه سال قبل توانستیم با پیگیری ها در بودجه سنواتی این 
عدد را از ۲۰ به ۵۰ درصد برسانیم اما این عدد مصوب و تعیین شده برای 
هر سال نیست. وقتی در قانون برنامه هفتم مصوب شود در واقع برای پنج 
سال آینده ریل گذاری می شود.رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس کشور ادامه داد: در حال حاضر با تصویب مجلس این رقم از ۲۰ 
درصد به ۴۰ درصد در برنامه هفتم توسعه برای پنج سال افزایش پیدا 
کرده است و پیش بینی ما این است که این امر می تواند سالیانه ۳۰۰۰ تا 
۴۰۰۰ میلیارد تومان به اعتبارات ما اضافه کند که بسیار راهگشاست. از 
این محل می توانیم سامانه گرمایشی و مخصوصا سرمایشی رینگ جنوبی 
کشور یعنی خوزستان، بوشهر، هرمزگان و جنوب سیستان و بلوچستان 
و فارس که گرمای وحشتناک با رطوبت بالا دارند را تامین کنیم. در 
برخی از این نقاط فقط کولر گازی جواب می دهد. ما خودمان مدارس 
جدید را از این نظر تجهیز می کنیم اما این حکم برای تجهیز وسایل 
سرمایشی و گرمایشی مدارس قدیمی و نیز تجهیز هنرستانها بسیار کمک 
می کند.خان محمدی درباره مصوبه دیگر مجلس در خصوص ساخت 
۲۰۰ مدرسه بزرگ مقیاس از محل مولدسازی املاک مازاد و فضاهای 
نیازمند تخریب و مشارکت های اجتماعی نیز تصریح کرد: این امر کاری 
مشارکتی است که بخشی از آن باید از محل مولد سازی رخ دهد. سند 
تحول به ما توصیه کرده  اگر مدرسه را تخریب کردیم مدارس بزرگ 
مقیاس بسازیم تا از نظر مدیریت، تمرکز و... بهره بری بیشتری داشته 
باشد. بخش اول تحقق این امر با مولد سازی انجام می شود و بخش 
دوم آن به انجام مسئولیت اجتماعی توسط خیرین و شرکت هایی که 
تمایل دارند در این حوزه کار کنند باز می گردد البته از اعتبارات سنواتی 
خود نیز باید برای امر قرار دهیم تا مدرسه را به کانون تربیت و پیشرفت 
محله تبدیل کنیم.وی درباره حکم احتساب هزینه های خیرین مدرسه 
ساز در ساخت فضاهای آموزشی به عنوان هزینه مالیاتی نیز عنوان کرد: 
مصوب شد تا هزینه هایی که خیرین یا شرکت ها در حوزه ساخت و ساز  
انجام می دهند به عنوان هزینه قابل قبول مالیاتی آنها محاسبه شود و 
قرار بر این شد که این امر برای همه خیرین به ویژه خیرین مدرسه ساز 
تسهیل شود.رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور با 
بیان اینکه وضعیت سرانه دانش آموزان ما در ساحت زیستی و بدنی 
تقریبا یک دهم متر مربع و خیلی پایین است، تاکید کرد: مصوب شد تا 
از مالیات بر سیگار برای توسعه اماکن ورزشی مدرسه ای اختصاص داده 
شود. اعتقاد ما این است وقتی اماکن ورزشی را کنار مدارس داشته باشیم، 
دانش آموزان سراغ دخانیات و مواد مخدر نمی روند. این نوعی پیشگیری 
است و می تواند در بودجه سنواتی به ما کمک کند، چون وقتی این 
پیش بینی در برنامه هفتم می آید در بودجه سنواتی نیز رد آن دیده می 
شود. ما نظام مسائل کشور را با این احکام شناسایی کردیم.معاون وزیر 
آموزش و پرورش بیان کرد: همچنین حکم اختصاص بخشی از مالیات بر 
ارزش افزوده برای بازسازی مدارس تخریبی، ساخت یا به سازی دانشگاه 
فرهنگیان نیز در کمیسیون تلفیق مجلس رای آورده و منتظر تصویب در 
صحن مجلس است. این امر به ما کمک می کند تا مدارس تخریبی 
خود را با کمک خیرین طی این برنامه پنج ساله به صفر برسانیم. این در 
مواد الحاقی به بودجه آمده است که احتمالا هفته آینده یا دو هفته آینده 
بررسی می شود. بسیار حکم مهمی است که دولت و مجلس با آن موافق 

هستند و امیدواریم در صحن هم تصویب شود.

سکته مغزی دومین علت مرگ
 در ایران 

معاون فنی مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت 
ضمن تشریح وضعیت بروز سکته مغزی در کشور، گفت: در 
کشور ما سالانه به طور متوسط ۵۵۰ هزار نفر دچار انواعی 
از سکته های مغزی می شوند که معمولا ۱۵ درصد این آمار 
منجر به مرگ می شود که یا همان زمان و یا مدتی بعد فرد 
جان خود را از دست می دهد.دکتر علیرضا مهدوی در آستانه 
روز جهانی سکته مغزی با اشاره به اینکه سکته های مغزی 
با عنوان حمله های مغزی هم شناخته می شوند،   گفت: این 
حالت معمولا زمانی اتفاق می افتد که خون رسانی به یک 
قسمت از مغز دچار اختلال می شود. در این حالت یا رگ هایی 
مسدود می شوند و یا خونریزی می دهند که در هر دو حالت 
ممکن است به بخش هایی از مغز خون نرسد.وی افزود: ۸۵ 
درصد از حمله های مغزی از نوع مسدود شدن رگ هستند که 
اگر این حالت طولانی مدت باشد، قسمتی که خون رسانی به 
آن متوقف شده است، از بین می رود؛ در واقع خون و اکسیژن 
به مغز نمی رسد و سلول های مغز از بین می روند. معمولا اگر 
با سرعت بیشتری به رفع انسداد رگ های مغزی رسیدگی 

شود، حالتی خوش خیم تر است.
اهمیت رسیدگی سریع به بیماران

معاون فنی مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت 
بیمار سکته  با تاکید بر اهمیت نقش سرعت رسیدگی به 
مغزی در جلوگیری از بروز مشکلات وسیع تر، بیان کرد: با 
رسیدگی سریع به بیمار در اغلب موارد سکته های مغزی قابل 
کنترل است، اما هرچه دیرتر نسبت به درمان اقدام شود، 
تا مرگ هم  است  عوارض وسعت می یابد و حتی ممکن 
پیش برود.وی با اشاره به اینکه حمله های مغزی دومین علت 
مرگ در ایران است،   بیان کرد: سکته های مغزی شایع ترین 
علت ناتوانی بیماری های مغز و اعصاب است. سکته مغزی 
عارضه ای عروقی است که می تواند آسیب ها و ناتوانی های 
طولانی مدت مغزی ایجاد کند. شدت ناتوانی ناشی از سکته 

مغزی به وسعت ایسکمی و زمان مداخله ارتباط دارد.
بروز سالیانه ۵۵۰ هزار سکته مغزی در کشوراو ادامه داد: در 
کشور ما سالانه به طور متوسط ۵۵۰ هزار نفر دچار انواعی 
از سکته های مغزی می شوند که معمولا ۱۵ درصد این آمار 
هم منجر به مرگ می شود که یا همان زمان و یا مدتی بعد 
فرد جان خود را از دست می دهد.مهدوی در توضیح دو طرح 
۷۲۴ و ۲۴۷ که در حوزه درمان بیمارستانی اجرا می شود، 
اظهار کرد: هفت روز هفته هر ۲۴ ساعت باید خدمات مرتبط 
با سکته های مغزی و قلبی ارائه شود تا بتوان در سریع ترین 
زمان ممکن از آسیب ها جلوگیری کرد. اگر سکته حاد مغزی 
در ۴ ساعت اول درمان شود، ۳۰ درصد بیماران بدون ایجاد 
حالت  مغزی یک  کامل می یابند. سکته  بهبودی  عوارض 

اورژانس پزشکی است که درمان آن هم زمان طلایی دارد.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: این سازمان وارد دوره 
می خواهیم  مالی  استقلال  با  و  است  شده   حیات  از  جدیدی 
در  موسوی  میرهاشم  بسازیم.  سازمان  برای  روشن  آینده ای 
اختتامیه همایش دو روزه مدیران این سازمان که در قم و با 
شعار »تجربه دیروز، تحول امروز؛ آینده سازی در گام دوم« برگزار 
شد، اظهار کرد: اگر مطالب این همایش ها و هم اندیشی ها را 
به درستی تحلیل کنیم، مسیر رشد و تحول را در سازمان شکوفا 
تر و موفق تر طی خواهیم کرد. این فهم و درک مشترک در 
سازمان پیچیده ای همچون تأمین اجتماعی که تنوع، گستردگی 
و پیچیدگی خدمات دارد و در عین حال از اتفاقات و تصمیمات 

پیرامونی هم متأثر است، بسیار ارزشمند است و باید بر مبنای 
رویکردهایی که به صورت جمعی در چنین همایش هایی اتخاذ 
می شود، تصمیم درست بگیریم.وی ادامه  داد: بدون داشتن نگاه 
راهبردیِ تحلیل محور مبتنی بر مسائل داخلی، پیرامونی، میدانی 
و مستمر، نمی توان چنین سازمانی را مدیریت کرد. همواره هم 
در سطح کلان و هم در استان ها باید مسائل خود را از منظر 
راهبردی و کلان ببینیم و این شناخت و تحلیل راهبردی را در 
حوزه میدان و عمل مستمراً ارزیابی کنیم. اگر چنین رویکردی 
داشته باشیم قطعاً اهل تغییر و تحول هستیم و با تلفیق ارزش های 
سازمانی و مبانی هویتی و معرفتی و استفاده مطلوب از ابزارها باید 

در مسیر رشد و توسعه و تحقق عدالت حرکت کنیم.مدیرعامل 
سازمان تأمین اجتماعی با تأکید بر اینکه نباید اسیر روزمرگی ها 
شویم، افزود: برنامه تغییر و تحول در رویکردهای کلان سازمان 
مشخص است. برنامه سیستمی ما حول راهبردهای مشخصی 
طراحی شده است و باید همه مقید به اولویت ها باشیم و در مسیر 
راهبردهای کلان هشتگانه ترسیمی حرکت کنیم.وی همچنین 
گفت: به لطف خدا سازمان تأمین اجتماعی با روحیه جهادی و 
انقلابی و طراحی رویکردهای تحولی، در دولت مردمی سیزدهم 
خوش درخشیده است و سازمانی که قبل از این دولت به گِل 

نشسته بود، حیات دوباره یافته است.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی:

اگر موانع و تحمیل های خارجی را رفع کنیم، تامین اجتماعی سرپا می ماند

کیوی شمال همچنان در سبد غذایی خارجی ها
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مازندران
یكشنبه                     

اذان ظهر : 11:42
اذان مغرب: 17:31

دوشنبه  
اذان صبح :4:47

طلوع آفتاب: 6:12

گلستان
یكشنبه 

اذان ظهر :   11:37
اذان مغرب:  17:25

دوشنبه                       
اذان صبح :  4:42

طلوع آفتاب:  6:07

گيلان 
یكشنبه                      

اذان ظهر :    11:56
اذان مغرب:  17:44

دوشنبه                          
اذان صبح : 5:01

طلوع آفتاب:  6:27

تارا هاشمی: به مناسبت ولادت حضرت امام حسن عسگری)ع(  و در دومین روز 
آبان ماه بنا به پیشنهاد بخشداری بخش دالخانی و با همکاری خوب دهیاری و شورای 
اسلامی روستای پیازکش و دبیر قرارگاه جهاد تبیین شهرستان رامسر، میز خدمت و 
شورای تحول محله مهدوی  با حضور ابراهیم شیرود عشوریان فرماندار شهرستان، 
رحمت سلیمی بخشدار دالخانی، معاونین فرماندار، برخی مسئولان و شورای شهر 
رامسر،دهیاران و شوراهای بخش دالخانی و مردم شریف منطقه در مسجد روستای 
برگزار گردید.در این مراسم خانم معصومه امین یاوری عضو شورای اسلامی روستای 
پیازکش به نمایندگی از شورا و دهیار روستا؛ ضمن معرفی ضمنی روستا به تشریح 
عملکرد دهیاری و اعضا شورا پرداخت و خواستار رفع موانع و مشکلات پیش روی 
 روستای پیازکش شد که حقیقتآ این روستا مظلوم واقع گردید که می بایست بدان توجه 

جدی گردد.

رحمت سلیمی بخشدار دالخانی؛ضمن قدردانی و تشکر از تلاش و زحمات دهیار و 
شورای اسلامی روستای پیازکش ،خواستار تسریع آسفالت در محور دالخانی شد و 
تاکید کرد:چطور می شود اعتبار و منابع تخصیص داده می شود اما روند کار به کندی 
پیش می رودوی بیان داشت:حقیقتآ اداره کل راهداری استان مازندران می بایست 
پاسخگو این حجم کم توجهی به روند تسریع آسفالت محور دالخانی که موقعیت خوبی 

بدان نیست و گلایه عامه مردم را به دنبال دارد؛ بدهد
وی گفت:مردم بخش دالخانی رامسر نباید تاوان کم کاری و کم توجهی برخی مدیران 

از جمله اداره راهداری را بدهند.
وی ضمن ابراز گلایه جدی خود نسبت به رفع موانع اداری؛ نیز از شورای و دهیار 
پیازکش که عملکرد و همکاری خوبی با بخشداری و شورای بخش دارند تشکر کرد 

افزود: بخش دالخانی،چهارمین میز خدمت را در سال جدید به خود دید.

روستای بکر، سرسبز و زیبای پیازکش در استان مازندران ،شهرستان رامسر، بخش دالخانی 
واقع شده است.این روستا با جمعیت بومی تقریبی 220 نفر با این احتساب که ۷۵ خانوار 
بومی و ۳۵ خانوار خوش نشین می باشد. روستای پیازکش با فاصله تقریبی 22 کیلومتر 
از مرکز شهر رامسر قرار دارد ، این روستا با دارا بودن باغات مرکبات و چای و همچنین 
دامداری که اکثرا به صورت سنتی می باشد ،پتانسیل اقتصادی زیادی در زمینه کشاورزی 
و دامداری را دارد. همچنین با توجه به موقعیت جغرافیایی مناسب ،فاصله نسبتا نزدیک با 
دریا، مرکز شهر و نزدیکی بسیارکم با جنگل دالخانی نیز  پتانسیل بسیار گسترده در زمینه 
توریست را دارا می باشد و اینکه در روستای پیازکش نزدیک به ۳0 خانوار در زمینه خانه 

مسافر فعالیت دارند.
عملکرد شورای اسلامی و دهياری روستای پيازکش بخش دالخانی 

رامسر بشرح ذیل است:
* ساخت پل در قسمت جاده انتهایی روستای پیازکش )مسیر روستای استخر کش(

* بهسازی قسمتی از گلبرک ۱۹- بتن کاری
* بازگشایی کوچه گلبرگ ۱۷ اعم از خاک برداری، دیوار کشی با مشارکت اهالی گلبرگ 

۱۷
* بهسازی ورودی کوچه گلبرگ ۱۶ با دیوارکشی و ساخت کانال آب رو

* ساخت کانال آب رو با نصب گنگ برای عبور آبهای سطحی به متراژ تقریبی ۸ متر
* اقدام به پاکسازی کانال آب رو در قسمت حد فاصل گلبرگ ۱۴ تا گلبرگ ۱۶ مسیر 

جاده طالش سرا
* بهسازی و مخلوط ریزی قسمتی از محور روستا حد فاصل تقریبی گلبرک ۱۴ تا ۱۹ ، 

مسیر جاده طالش سرا و اختصاص کمک مالی برای روکش اسفالت این محور 
* ساخت سیل بند و کانال آبرو در قسمت روبه روی گلبرگ۱۵ مسیر جاده طالش سرا

* پاکسازی کانالهای آب رو در کنار محور اصلی و کوچه ها
* علف تراشی حاشیه محور اصلی روستا و کوچه ها

* بازگشایی کوچه کلبرگ ۱۱ اعم از خاک برداری ،دیوار کشی ،ساخت سد برای کوچه، 
ساخت پل در کوچه و ساخت کانال ابرو در کوچه 

* بازسازی کانال آب رو ورودی گلبرک ۱0 و مابین گلبرگ ۳ و ۴
* مخلوط ریزی در نقاط گوناگون روستا اعم از حاشیه محور اصلی روستا نقاط حادثه 
خیز » گلبرگ ۱۶ و ورودی و پشت سد در قسمت گلبرک ۱2 و گلبرک ۸ و گلبرگ ۷ 

و گلبرگ ۱۱
* مشارکت در بازگشای و مخلوط ریزی خیابان جدید الاحداث در گلبرگ ۶

* مشارکت با اداره برق برای هرس درختان در مسیر شبکه برق رسانی و هنگام قطعی 
برق شبکه در روستا به دلایل گوناگون

* خرید و نصب کابلهای خود نگهدار شبکه برق رسانی روستا به متراژ تقریبی ۳00 متر
* بهسازی دوره ای سیستم روشنایی معابر روستا

* بهسازی و بازسازی قسمتی اعظمی از گوچه گلبرگ ۶، بتن کاری نقاط حساس کوچه 
خارج از بافت که با مشورت بخشدار و شورای بخش محترم در مرحله اول انجام شد 

* ازسازی ورودی کوچه گلبرک ۶ بتن کاری به متراژ تقریبی ۸0 متر مرحله دوم بازسازی 
کوچه گلبرگ۶

* بهسازی چندین نقطه از کوچه گلبرگ ۳
* جمع آوری زباله در سطح روستا به صورت روئین سه مرحله در هفته در ایام پیک 

مسافرت به صورت هر روز
* مشارکت در جمع آوری زباله محور دالخانی به متراژ تقریبی 20 کیلومتر و پاکسازی 

بخشی از جنگل دالخانی
* تهیه و نصب بنرهای مناسبتی در سطح روستا

*مشارکت در احداث جاده و بهسازی جاده احداثی در آرامستان روستا و همچنین علف 
تراشی محوطه برای رفاه حال افراد و خانواده های متوفی

*  نگهداری و بازسازی شبکه آبرسانی روستا اعم از همکاری با مسئول آب روستا در زمینه 
رفع شکستگی های گسترده و کوچک شستشوی مخازن آب روستا حفاری و گسترش 

شبکه آب رسانی به طور نمونه حفاری و لوله گذاری درگلبرگ ۳ و ۶ و ۱۷
* دعوت و همکاری با جامعه پزشکی سپاه شهرستان رامسر و ویزیت رایگان در خانه 
بهداشت روستا و همچنین ویزیت رایگان بیماران قلبی و عروق در مجموعه درمانگاه سپاه 

رامسر
* پیگیری روند بازنگری طرح هادی روستای پیازکش

* مشارکت در برگزاری یک دوره مسابقه کشتی گیله مردی در روستای پیازکش
* تشکیل تیم فوتبال دهیاری روستا پیازکش و کسب مقام قهرمانی در مسابقات گل 

کوچیک روستای آسیابسر
* پیگیری روند پروژه پایش تصویری در سطح روستای پیازکش که در حال انجام است

* نقشه کشی چند کوچه برای برنامه بازگشایی در آینده نزدیک در صورت تامین بودجه 
گلبرگ ۸ و ۱ انتهای گلبرگ 2

* خرید آرد یارانه ای خانه پز و توزیع آن در سطح روستا
*  خرید یک دستگاه وای فا به همراه بسته یک ساله اینترنت برای خانه بهداشت روستا

* خرید و اعطای کارت هدیه به مناسبت تولد حضرت فاطمه معصومه )س( و روز دختر
*  خرید یک سیستم کامپیوتر برای دفتر دهیاری در راستای تجهیز

* کمک و همیاری با نیروی انتظامی و همچنین پایگاه مقاومت بسیج
* ملاقات با خانواده های جانباز هشت سال دفاع مقدس در هفته دفاع مقدس و اعطای هدایای ناقابل

اسامی دهیار و اعضای شورای اسلامی روستای پیازکش بخش دالخانی؛
خانم معصومه امين یاوری / عضو شورا

آقای زبير رستميان/ عضو شورا
آقای علی عليخانيان / عضو شورا

رامين امين باقری / دهيار

 برپایی  میز خدمت و شورای تحول محله مهدوی در روستای
 پیازکش بخش دالخانی رامسر
روستای بكر، سرسبز و زیبای پيازکش رامسر


